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 نماینده مجلس شورای اسلامی با اشاره به بهره برداری پیش از موعد از فاز ۱۱ پارس 
جنوبی، گفت: مسیری که در بهره برداری از فاز ۱۱ پیمودیم ما را به توتال منطقه 
تبدیل می کند؛ بهره برداری از فاز ۱۱ پارس جنوبی به معطلی ۲۲ساله پیمانکار خارجی 

پایان داد.
به  اشاره  ضمن  ایرنا،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  مجلس،  نماینده  عباسی،  علیرضا 
بهره برداری از »فاز ۱۱ پارس جنوبی« و توفیقات دولت در این بخش بیان کرد: ما باید 

منابع زیرزمینی خود در عرصه های مختلف را جدی بگیریم.
وی با اظهار تأسف از اینکه بیشتر به دنبال خام فروشی نفت و گاز بوده ایم، ادامه داد: 
باید به این نکته توجه داشته باشیم که اگر می خواهیم در داخل و منطقه جایگاهی 

در حوزه نفت و گاز داشته باشیم، باید به سمت افزایش ارزش افزوده حرکت کنیم.
این نماینده مجلس با بیان اینکه باید از توان داخلی خودمان به درستی استفاده کنیم، 

تأکید کرد: باید بهره وری را در حوزه نفت و گاز به حد بالایی برسانیم.
وی افزود: وقتی کشوری نفت را از ما خریداری کرده و از آن نفت خریداری شده ۲۰۰ 
فرآورده تولید می کند، دیگر به دنبال منفعت رساندن به ما نیست و در طلب افزایش 

منفعت خود است.
این نماینده مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه باید به توان دانشمندان خود در امور 
فنی و مهندسی اعتماد کنیم، بیان کرد: ما بیشترین فارغ التحصیل دانشگاهی را بعد 
از انقلاب و در منطقه داریم؛ اما سؤال این است که به چه میزان از این ظرفیت ها 

استفاده کرده ایم؟
وی با بیان اینکه باید به دنبال صدور فناوری باشیم، بیان کرد: شرکت توتال با حضور 
در کشور ما کوشش کرد در احداث یک پالایشگاه مشارکت کند؛ چرا ما یک توتال 

برای کشورهای دیگر نشویم؟
عباسی با بیان اینکه راهی که در راستای بهره برداری از فاز ۱۱ پارس جنوبی طی شد، 
ما را به اهداف بزرگی می رساند، تأکید کرد: باید به توتال های مختلف در منطقه و دنیا 
تبدیل شویم چراکه دنیا نیازمند این فناوری ها است؛ بنابراین ابتدا باید به داشته های 

خودمان اعتماد کنیم و درد را متوجه شویم.
دردهای  از  یکی  اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  کرج  مردم  نماینده 
به جای صد دلار  بتوانیم  باید  بیان کرد:  ما خام فروشی در حوزه نفت و گاز است، 
درآمدزایی از یک بشکه نفت چند صد برابر به دست بیاوریم؛ اما متأسفانه این مسئله 
رخ نمی دهد.  عباسی تصریح کرد: با بهره برداری از فاز ۱۱ پارس جنوبی کاری را به 
انجام آن ۲۲ سال ما را معطل کرد و ما  انجام رساندیم که پیمانکار خارجی برای 

توانستیم به واسطه توان داخلی پیش از موعد این فاز را به بهره برداری برسانیم.
این نماینده مجلس شورای اسلامی تأکید کرد: حتی زودتر از این ها هم می توانستیم 

این فاز را به بهره برداری برسانیم اما کوتاهی هایی اتفاق افتاد و مانع کار شد.
وی با اشاره به بروز مشکلات گازی در زمستان سال گذشته بیان کرد: اگر دولت های 
قبل فعالیت های خود را در راستای این فاز گازی درست انجام می دادند، دیگر مشکلی 
نداشتیم.نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی تأکید کرد: بهره برداری از فاز 

۱۱ پارس جنوبی اقدام مهمی بود و باید در بخش های دیگر هم ادامه دار باشد.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

دکتر رئیسی : 

رسیدگی به خواست های به حق، مهمترین 
تکلیف مسئولان در قبال مردم است

صحرایی: ۷۵ هزار معلم جدید 
آماده ورود به مدارس هستند
وزیــر آمــوزش و پــرورش بــا اعــلام ایــن خبــر کــه ۷۵ هــزار معلــم جدیــد 
در حــال جــذب هســتند، گفــت: بخــش دیگــری از کمبــود معلــم از طریق 
بکارگیــری معلمــان بازنشســته و دانشــجو معلمــان بــرای ســال تحصیلــی 

جــاری جبــران شــده اســت.
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 اوجی در حاشیه جلسه هیئت دولت:

 چهار میدان نفتی و گازی 
3جدید کشف شد

سینمای کودک و نوجوان می تواند 
باور به پیشرفت را نشان دهد
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زارع پور: آزمایش اولیه 
کپسول زیستی برای اعزام 

فضانورد به زودی انجام می شود

اژه ای: قوه قضاییه از ماموریت های 

نیروی انتظامی حمایت می کند
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معبر »خدمت« با حضور 
زاکانی افتتاح شد
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در دیدار وزیر ورزش و رئیس فدراسیون اسکیت آسیا مطرح شد؛

وزیر ورزش: تاکید ما توسعه 
اسکیت در ایران است
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استان ها 5

استمرار   ۲۰۲۳ اردبیل  رویداد  اردبیل:  استاندار 

مراودات گردشگری بین اعضای اکو خواهد بود
ــتمرار  ــل ۲۰۲۳ اس ــداد اردبی ــت: روی ــل گف ــتاندار اردبی  اس
ــو  ــورهای عض ــن کش ــگری بی ــراودات گردش ــات و م ارتباط
اکــو خواهــد بــود و زمینــه تــلاش بــرای ســاختن آینــده ای 

ــرد. ــد ک ــم خواه ــا را فراه ــه ملت ه ــرای هم ــر ب بهت 8 2

کشور  اراضی  امور  سازمان  رییس 
به  کشور  شهرستان   ۴۸۰ گفت: 
عنوان پایلوت اجرای یکپارچه سازی 
شده  انتخاب  کشاورزی  زمین 
برای  امید می رود گامی  است که 
اراضی  مالکی  خرده  از  جلوگیری 

برداشته شود.
رضا  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
شورای  نشست  در  افلاطونی 
هماهنگی جهاد کشاورزی خراسان 
و کوچک  کرد: خرد  اظهار  شمالی 
از دغدغه های بخش  اراضی  بودن 
در  و  می شود  کشاورزی محسوب 
این زمینه یکپارچه سازی زمین به 
به  و هر شهرستان  ابلاغ  ها  استان 
یکپارچه سازی  پایلوت  عنوان یک 

زمین انتخاب شده است.
وی افزود: در این باره دولت مشوق 
هایی همچون تخصیص یارانه های 
بخش کشاورزی و کمک به تجهیز 
سیستم  به  کشاورزی  های  زمین 
گرفته  نظر  در  نوین  آبیاری  های 
است که امید می رود این سیاست 

ها در جلوگیری از خرد شدن زمین 
ها تاثیر گذار باشد.

کشور؛  اراضی  امور  سازمان  رییس 
زمین  تجمیع  و  شدن  یکپارچه 
های  مزیت  از  را  کشاورزی  های 
اجرای این طرح عنوان کرد و گفت: 
کشاورزی  های  زمین  یکپارچگی 
تولید  و  بهره وری   افزایش  سبب 
شود،  می  کشاورزی  بخش  در 
کشاورزان رغبت بیشتری به خرید 

مکانیزاسیون پیدا می کند.
وی در بخش دیگر سخنان خود با 
اشاره به اهمیت جلوگیری از تغییر 
کاربری های زمین های کشاورزی، 
اراضی  امور  های  اولویت  از  را  آن 
این  در  گفت:  و  کرد  عنوان  کشور 
هوشمند  پایش  اقدام   ۲ زمینه 
سامانه  با  گزارش  و  کشور  اراضی 

۱۳۱ تاثیرگذار است.
حفظ  برای  کرد:  تصریح  افلاطونی 
باید  کشاورزی  های  زمین  کاربری 
شناسایی و پایش تخلفات در ابتدای 
امر محقق شود تا بتوان پیشگیری 

از آن را به خوبی انجام داد، در این 
زمینه سامانه پایش هوشمند زمین 
های کشاورزی در ۱۸ استان کشور 

راه اندازی شده است.
کشور  اراضی  امور  سازمان  رییس 
در  زودی  به  سامانه  این  افزود: 
خراسان شمالی هم راه اندازی می 
شود و تلاش داریم تا باقی استان ها 

هم به این سامانه بپیوندند.
با  مردم  آن  بر  علاوه  گفت:  وی 
توانند  از سامانه ۱۳۱ می  استفاده 
تخلفات مربوط به تغییرکاربری ها 

را به صورت تلفنی گزارش کنند و با 
استفاده از این ۲ ظرفیت، ۹۰ درصد 
از تغییر کاربری های غیرمجاز قابل 

شناسایی و پایش است.
سخنان  دیگر  بخش  در  افلاطونی 
خود درباره گلایه ها از کمبود نیرو 
این  در  گفت:  اراضی  مدیریت  در 
هزار   ۱۴۰ ظرفیت  از  باید  زمینه 
نفری اعضای سازمان نظام مهندسی 
جهاد کشاورزی استفاده کرد علاوه 
بر آن باید کارها برای نظارت بیشتر 

بر تخلفات، برون سپاری شود.

۴۸۰ شهرستان کشور پایلوت یکپارچه سازی زمین های کشاورزی شد 

مشترک  های  همکاری  دامنه   
سازمان  بین  جانبه  دو  و  اقتصادی 
منطقه آزاد قشم و مناطق آزاد قطر با 
دیدار عادل پیغامی و احمدبن محمد 
هیات  رییس  و  مشاور  وزیر  السید 
مدیره سازمان مناطق آزاد این کشور 

گسترش می یابد.
عادل پیغامی در گفت و گویی تلفنی 
با خبرنگار ایرنا، اظهار داشت: در این 
دیدار که حجت  الله عبدالملکی مشاور 
شورایعالی  دبیر  و  جمهور  رییس 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی نیز در 
همکاری  راههای  داشت  حضور  آن 
اقتصادی بین منطقه  های مشترک 
مورد  قطر  آزاد  مناطق  و  قشم  آزاد 

بحث و تبادل نظر قرار گرفت.
با توجه به دارا بودن  ادامه داد:  وی 
همسویی ها فراوان بین مناطق آزاد 
در  توانند  می  طرفین  قطر،  و  قشم 
سرمایه  تجاری  مختلف  های  زمینه 

گذاری های مشترک انجام دهند.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم 
و  گفت  دیدار  این  در  داد:  توضیح 
گوی های مفصلی با احمد بن محمد 

هیات  رییس  و  مشاور  وزیر  السید 
مدیره سازمان مناطق آزاد قطر انجام 

شد.
قطری  طرف  کرد:  اضافه  پیغامی 
این  در  کرد  عنوان  دیدار  این  در 
جلسه می خواهیم به ظرفیت های 
اقتصادی مناطق آزاد ایران بپردازیم 

تا توافقنامه قبلی خود را احیا کنیم.
وی همچنین از اعلام آمادگی شیخ 
محمد بن حمد آل ثانی، مدیرعامل 
منطقه آزاد دوحه قطر برای سفر به 
خبر  نزدیک  آینده  در  قشم  جزیره 

داد.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم 
محمد  با  نیز  گذشته  شب  گفت: 
اتاق  اول  رییس  نایب  الطواری 
نحوه  خصوص  در  قطر  بازرگانی 
سرمایه گذاری در منطقه آزاد قشم 
و افزایش صادرات و تجارت بین دو 
کشور دوست و هم پیمان گفت و گو 

شد.
به  دیدارها  این  ادامه  در  افزود:  وی 
تجاری  تعاملات  افزایش  منظور 
مشترک  های  همکاری  افزایش  و 

فیصل  شیخ  با  نیز  های  ملاقات 
رییس انجمن تجار قطر و شیخ احمد 
خلف از معدود تجار بزرگ این کشور 
انجام و در خصوص نحوه فعالیت و 
جایگاه مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
ایران و میزان اثرگذاری این مناطق 
در اقتصاد کشور توضیحاتی ارایه شد.

قشم  زیبای  ایرنا، جزیره  گزارش  به 
مجرای  و  هرمز  تنگه  به  مشرف 
دریای  و  فارس  خلیج  به  ورودی 

عمان است.
جزیره  بزرگ ترین  که  جزیره  این 
خلیج فارس است، به دلیل مجاورت 
نفت  منابع  وجود  هند،  اقیانوس  با 

و  پتروشیمی  واحدهای  و  گاز  و 
پالایشگاهی و تجهیزات فراساحلی و 
برخورداری از تسهیلات بندری برای 
کشتی های بزرگ )در رده پاناماکس( 
ایران  جزایر  ترین  راهبردی  از  یکی 
دلیل  به  که  است  فارس  خلیج  و 
خدمات سوخت رسانی به کشتی های 
و  بین المللی  آبراهه  از  عبوری 
پارک های انرژی و زیست – فناوری 

آن شهرتی جهانی دارد.
از سوی دیگر، ویژگی های طبیعی و 
تاریخی این جزیره، باعث شده قشم 
اصلی  از مقاصد گردشگری  به یکی 

در ایران تبدیل شود.

 دامنه همکاری های اقتصادی قشم و قطر گسترش می یابد

 بهره برداری از فاز ۱۱ پارس جنوبی به معطلی 
۲۲ ساله پایان داد

پایان دولت  تا  بزرگراهی غرب کشور گفت:  پروژه کریدور  احداث   مجری 
کریدور  در  واقع  مواصلاتی  محورهای  از  کیلومتر   ۲۰۰ از  بیش  سیزدهم 
بزرگراهی غرب کشور به بهره برداری می رسد که با این اقدام عملیات اجرایی 

کریدور در ۴ استان کشور به اتمام می رسد.
به گزارش ایرنا از شرکت مادر تخصصی ساخت و توسعه زیربناهای حمل 
محورهای  کیلومتر  از ۲۰۰  بیش  افتتاح  از  غلامرضا خرمی  کشور،  نقل  و 
مواصلاتی واقع در کریدور بزرگراهی غرب کشور تا پایان دولت سیزدهم خبر 
داد و گفت: با این اقدام ، عملیات اجرایی محورهای مواصلاتی کریدور غرب 
در چهار استان آذربایجان غربی، کرمانشاه، لرستان و خوزستان به اتمام می 
رسد و در صورت تخصیص ۶ هزار میلیارد تومان اعتبار مورد نیاز بیش از ۹۰ 
درصد از عملیات اجرایی کریدور در استان کردستان نیز تکمیل خواهد شد.

وی کریدور بزرگراهی غرب کشور را تسهیل کننده ارتباط میان استان های 
شمال غرب به جنوب غرب اعلام کرد و گفت: بهره برداری از این کریدور 
دسترسی به آب های آزاد و کشورهای آسیای میانه را فراهم می کند که از 

این نظر رونق ترانزیت بین المللی را به همراه دارد.
مجری احداث کریدور پروژه بزرگراهی غرب کشور در خصوص اتمام عملیات 
تا  استان کرمانشاه توضیح داد و گفت:  از کریدور در  اجرایی ۴۵ کیلومتر 
پایان دولت نیز ۷۰ کیلومتر دیگر از محورهای مواصلاتی در استان کرمانشاه 
تکمیل می شود و به این ترتیب ضمن حذف گلوگاه های ترافیکی مسیر، 

ایمنی بیشتر و افزایش سرعت سیر را به همراه دارد.
خرمی از برنامه ریزی برای تکمیل ۴۰ کیلومتر از کریدور بزرگراهی غرب در 
استان کردستان تا پایان دولت خبر داد و اظهار داشت: ۳۵۰ متر تونل در 
محور سنندج-حسین آباد به همراه ۴.۵ کیلومتر از مسیر تا پایان سال آماده 
بهره برداری خواهد بود و بخشی از محور سقز-بوکان نیز به طول ۷ کیلومتر 

ابتدای سال آینده آماده اجرای روسازی است.
وی اعتبار مورد نیاز برای تکمیل پروژه های واقع در استان کردستان تا پایان 

دولت را ۶ هزار میلیارد تومان اعلام کرد.
عملیات  خصوص  در  کشور  غرب  بزرگراهی  کریدور  پروژه  احداث  مجری 
اجرایی محورهای واقع در استان آذربایجان غربی توضیح داد و گفت: تا سال 
آینده کریدور بزرگراهی غرب کشور در استان آذربایجان غربی به طول ۳۹۰ 

کیلومتر تکمیل می شود که ۲۰ کیلومتر آن تا پایان سالجاری است.
خرمی همچنین افتتاح کنارگذر غرب اهواز به طول ۱۵ کیلومتر در استان 
خوزستان را بخش دیگری از برنامه های تکمیل کریدور غرب تا پایان سال 

آینده اعلام کرد.
یادآور شد: در حال حاضر عملیات اجرایی در کل کریدور ۷۵ درصد  وی 
پیشرفت فیزیکی دارد و به منظور تکمیل کل بخش های باقیمانده ۱۵ هزار 

میلیارد تومان اعتبار مورد نیاز است.

 تکمیل کریدور بزرگراهی غرب کشور تا پایان 
دولت سیزدهم
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 رییس قوه قضاییه گفت: قوه قضاییه 
نیروی  از  امکانات،  و  وجود  تمام  با 
و  مسئولیت ها  انجام  در  انتظامی 
ماموریت هایی  از  اعم  ماموریت هایش 
عمل  قضایی  ضابط  عنوان  به  که 
می کند و همچنین سایر مسئولیت ها، 

پشتیبانی و حمایت می کند.
 « والمسلمین  حجت الاسلام 
در   » محسنی اژه ای  غلامحسین 
نیروهای  مشترک  صبحگاه  مراسم 
مسلح استان آذربایجان شرقی با بیان 
مجموعه ای  انتظامی  نیروی  اینکه 
فی  جهاد  مشغول  پیوسته  که  است 
شهیدان  مستمر  و  است  سبیل الله 
اسلامی  نظام  تقدیم  را  والامقامی 
می کند؛ گفت: در سال جاری که فقط 
هفت ماه از آن سپری شده، بیش از 
۵۰ شهید از این نیرو به منظور تامین 
و تحکیم امنیت مردم و کشور تقدیم 

شده است
با  انتظامی  نیروی  کرد:  اظهار  وی 
عنایت به حجم و تنوع ماموریت هایی 
که بر عهده دارد، نیازمند آموزش های 
پیوسته و مستمر است که به حمدالله 
این مهم تحقق یافته است؛ همچنین 
ماموریت های  با  متناسب  نیرو  این 
تجهیز  نیازمند  دارد  که  متنوعی 

امکانات و نیروست.
رئیس دستگاه قضا بیان کرد: نیروی 
انتظامی جمهوری اسلامی ایران امروز 
سرافراز و سربلند است و توانسته نگاه 
جلب  خود  به  را  مردم  آحاد  مثبت 
متنوع  ماموریت های  انجام  در  و  کند 
امنیت و  برقراری نظم و  از  خود اعم 
مرزبانی، توفیقات شایان توجهی را به 

دست آورد.
انتظامی  نیروی  کرد:  وی خاطرنشان 
از ستون ها و  جمهوری اسلامی یکی 
و  است  در کشور  امنیت  استوانه های 
به واسطه ماموریت ها و مسئولیت های 
تا مناطق  از نقاط مرزی  متنوعی که 
به  دارد،  عهده  بر  روستایی  و  شهری 
موقعیت و مختصاتی ممتاز در میان 

نیروهای مسلح دست یافته است.
محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
اژه ای گفت: نیروی انتظامی جمهوری 
اسلامی توانسته است با ایفای مطلوب 
واقعی  معنای  به  خود  مسئولیت های 
مردم  فرد  فرد  و  جمع  پناهِ  کلمه، 

باشد.
رئیس قوه قضاییه با تبیین و تشریح 
مجاهدت ها و جانفشانی های نیروهای 
دفع  در  اسلامی  جمهوری  انتظامی 
باید  گفت:  اشرار  و  تروریست ها  شر 
سلحشورانه  مجاهدت های  و  خدمات 
و  بیشتر  هرچه  انتظامی،  نیروهای 
جامع تر برای مردم و مسئولین، بازگو 

و تبیین شود.
محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
ابتدای این برنامه با حضور  اژه ای در 
در مراسم صبحگاه مشترک نیروهای 
شرقی،  آذربایجان  استان  مسلح 
یادگاران  و  جانبازان  از  تعدادی  با 
گوی  و  گفت  به  مقدس  دفاع  دوران 
سلحشوران  این  و  پرداخت  صمیمانه 

و غیورمردان را مورد تفقد قرار داد.
سردار  قضا،  دستگاه  رئیس  از  پیش 
علی محمدی فرمانده انتظامی استان 
فرماندهی  گفت:  شرقی  آذربایجان 
با  شرقی  آذربایجان  استان  انتظامی 
در  همواره  مردم،  همراهی همیشگی 
حفظ امنیت و خنثی کردن فتنه های 

گوناگون پیشتاز بوده است.
به  اشاره  ضمن  محمدی  سردار 
قوه  و  فراجا  سازنده  و  مثبت  تعامل 
شرقی،  آذربایجان  استان  در  قضاییه 
و  تعامل  این  که  کرد  امیدواری  ابراز 
هم افزایی همچنان در بالاترین سطح 

ممکن استمرار داشته باشد.
محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 

اژه ای در نخستین برنامه سفر خود به 
استان آذربایجان شرقی و در آستانه 
جمهوری  انتظامی  نیروی  هفته 
صبحگاه  مراسم  در  ایران،  اسلامی 
استان  این  مسلح  نیروهای  مشترک 
که در مرکز فرماندهی انتظامی برگزار 

شد، حضور یافت.
در این مراسم که با بارش شدید باران 
همراه شد حجت الاسلام اژه ای پس 
نیروهای  از  شهدا  به  احترام  ادای  از 

مستقر در میدان سان دید.
نماینده ولی فقیه در استان و استاندار 
آذربایجان شرقی نیز وی را همراهی 

می کردند.
حجت الاسلام  مراسم،  این  پایان  در 
والمسلمین محسنی اژه ای با همراهی 
کل  انتظامی  فرمانده  رادان  سردار 
کشور، از بخش ها و غرفه های مختلف 
آذربایجان  استان  انتظامی  فرماندهی 
نزدیک در جریان  از  و  بازدید  شرقی 
امکانات  و  دستاوردها  کیف  و  کم 

انتظامی استان قرار گرفت.
یک  سفر  این  در  قضاییه  قوه  رییس 
پنجمین  و  بیست  قالب  در  روزه 
تبریز  دانشگاه  در  خود  استانی  سفر 
دیدار  دانشگاه  این  دانشجویان  با 
استان،  مردم  مختلف  اقشار  با  و 
دادگستری،  کارکنان  و  وکلا  قضات، 
صنعتگران و تولیدکنندگان در برنامه 
های مجزا دیدار می کند و در شورای 
شرقی  آذربایجان  قضایی  و  اداری 

شرکت خواهد کرد.
بانک ها هوشیار باشند

 رییس قوه قضائیه با بیان اینکه اگر 
برداشت  اضافه  و  ناترازی  ها  بانک 
دولت  هماهنگی  با  باشند،  داشته 
سراغشان می رویم و از بانک مرکزی 
ها  بانک  گفت:  کنیم،  می  شروع  نیز 

باید هوشیار باشند.
الاسلام  حجت  ایرنا،  گزارش  به 
محسنی  »غلامحسین  والمسلمین 
جمع  در  چهارشنبه  روز  ای«  اژه 
در  شرقی  آذربایجان  دانشگاهیان 
وجود  به  اشاره  با  تبریز  دانشگاه 
کشور،  در  هایی  کاستی  و  مشکلات 
داده  قرار  را هدف  امور  اصلاح  گفت: 

ایم.
جامعه  در  انتقاد  کرد:  اظهار  وی 
از جنبه های  نباید  اما  ضروری است 
مثبت کشور در عرصه های گوناگون 
غافل شد زیرا اگر ملت ما ضعیف بود، 
سرمایه  ما  با  مقابله  برای  دشمنان 

گذاری سنگینی نمی کردند.
رییس قوه قضائیه با تاکید بر اینکه در 
برهه خاص کنونی باید قدردان نظام 
اسلامی بود و زمینه اقتدار و شکوفایی 
کشور را فراهم کرد، گفت: استقلال، 
و  مردم  آرامش  و  پیشرفت  اقتدار، 
از  و  است  مهم  بسیار  اسلامی  نظام 
مسایل مهم تحقق آن ها، علم، تعلیم 
زمینه  این  در  اگر  که  است  تربیت  و 
ها پیشرفت نکنیم در سایر زمینه ها 

پسرفت خواهیم کرد.
می  تلاش  دشمن  اینکه  بیان  با  وی 

ملت  پیشرفت  و  ترقی  جلوی  کند 
ایران را بگیرد، گفت: دشمن به دنبال 

حقیر نشان دادن ملت ایران است .
اینکه نباید در زمین  با تاکید بر  وی 
دشمن بازی کرد، افزود: نباید داشته 

های خود را کم بگیریم.
ای،  اژه  والمسلمین  الاسلام  حجت 
برای  علمی  پیشرفت های  داد:  ادامه 
بازدارندگی  و  تدبیر  حکمت،  کشور 
به  کشور  آینده  و  آورده  ارمغان  به 
و  است  دانشجویان  و  جوانان  دست 
آن ها مدیران آینده مملکت هستند 
و باید تلاش کنند با تحقیق و بررسی 
که  زمانی  ها،  نارسایی  و  مشکلات 
دست  در  را  کشور  هدایت  سکان 
گرفتند اشکالات کنونی را رفع کنند.

وی در پاسخ به پرسش ها و مطالبات 
با  ارتباط  شد:  یادآور  دانشجویان، 
های  اولویت  از  دانشگاهیان  و  مردم 
تعارف  بدون  و  است  قضایی  دستگاه 
مفید  بسیار  بنده  برای  دیدارها  این 
کنم  می  تلاش  امکان  حد  تا  و  بوده 

چنین دیدارهایی برگزار شود.
رییس قوه قضائیه، گفت: از اول مهر 
شامل  علمی  مرکز  سه  در  کنون  تا 
دانشگاه های سنندج، بیرجند و تبریز 
داشته  دیدار  دانشجویان  و  اساتید  با 
خصوصی  و  موردی  جلسات  حتی  و 
از همه این  ام و  با آنان برگزار کرده 

جلسات بهره مند شده ام.
ای،  اژه  والمسلمین  الاسلام  حجت 
افزود: در ۲ سال و سه ماه از حضور 
خود در دستگاه قضائی، هیچ قشری 
ها  آن  نمایندگان  با  که  ندارد  وجود 
نکرده  گو  و  گفت  و  دیدار  نزدیک  از 

باشم.
ارتباطات  دفتر  اینکه  بیان  با  وی 
مردمی دستگاه قضائی با ۲۵ نفر تمام 
کند،  می  بررسی  را  مردم  های  نامه 
اظهار کرد: در زمان کنونی سند تحول 
قضایی از سوی معاونت راهبردی این 
دستگاه در حال به روز رسانی است و 
در این زمینه دانشگاهیان می توانند 
پیشنهادات و انتقادات خود را مطرح 

کنند.
چگونگی  گفت:  قضائیه  قوه  رییس 
بهره  جهت  در  دانشگاهیان  با  تعامل 
در  یکدیگر  های  ظرفیت  از  مندی 
تربیت  و  اصلاح  ها،  نامه  پایان  قالب 
آزادی  از  دقیق  تعریف  و  مجرمان 
دستگاه  این  های  اولویت  از  مشروع 

است.
ای،  اژه  والمسلمین  الاسلام  حجت 
قانون  در  اینکه  وجود  با  داد:  ادامه 
موضوع  به  کشور  عادی  و  اساسی 
شده،  اشاره  مشروع  های  آزادی 
نبوده  روشن  آن  مصادیق  همه  هنوز 
معلوم  نیز  آن  از  حمایت  چگونگی  و 

نشده است.
آزادی های  به  یادآور شد: توجه  وی 
مشروع از مطالبات رهبر معظم انقلاب 
از دستگاه قضایی بوده و در این زمینه 

اقدامات لازم انجام می شود.
آذربایجان  های  دانشگاه  دانشجویان 

رئیس  با  را  خود  مطالبات  شرقی 
دستگاه قضا مطرح کردند

های  دانشگاه  دانشجویان  از  تعدادی 
نشست  در  حاضر  شرقی  آذربایجان 
رئیس قوه قضاییه در دانشگاه تبریز، 
دانشگاه  مطالبات و مشکلات موجود 

ها و جامعه را با وی مطرح کردند.
نشست  این  در  ایرنا،  گزارش  به 
تبریز  دانشگاه  وحدت  تالار  در  که 
تشکل  از  یکی  نماینده  شد  برگزار 
قوه  رئیس  گفت:  دانشجویی  های 
قضاییه شخصیتی تملق ستیز است و 
درخواست عفو معیاری سال گذشته 

اقدامی از روی اقتدار بود.
و  قاطع  ایستادگی  کرد:  بیان  وی 
قوه  در  داخلی  فساد  مقابل  شجاعانه 
برانگیز  تحسین  اقدامات  از  قضاییه 
بوده که نمونه آن مقابله با فساد درون 
یک  فرزندان  با  برخورد  و  دستگاهی 

مقام ارشد قوه قضاییه بود.
وی افزود: حضور بی تملق آقای اژه ای 
در مجامع عمومی قابل تقدیر است و 
در کل اقدامات یک سال گذشته قوه 

قضاییه قابل تحسین بوده است.
هم  مدنی  شهید  دانشگاه  دانشجوی 
برقراری  در  قضاییه  قوه  کرد:  عنوان 

عدالت آموزشی نقش اساسی دارد.
دانشجویان  مطالبات  از  یکی  وی 
در  لازم  اقدام  را  قضاییه  قوه  از 
با  دانشگاه ها  همکاری  مشکل  حل 
به  برای  مرتبط  دولتی  ارگان های 
استعداد  دانشجویان  خدمت گیری 

درخشان بیان کرد.
دانشگاه های  دانشجویان  افزود:  وی 
دورتر از مرکز کشور از حقوق برابری 
برخوردار نیستند که می توان با وضع 
شاهد  اصولی،  و  مستحکم  قوانین 
از  دانشجویان  تمامی  برخورداری 

حقوق و شرایط اشتغال برابر بود.
به افسار گسیختگی نظام بانکی ورود 

کنید
هم  تبریز  دانشگاه  دانشجوی  یک 
گفت:  قضائیه  قوه  رئیس  به  خطاب 
آقای اژه ای؛ به افسارگسیختگی نظام 
ساماندهی  اگر  کنید.  ورود  بانکی 
کشور  افسارگسیخته  بانکداری  نظام 
تنظیم  لایحه  است  قانون  نیازمند 
خصوصی  بانک  یک  نمی شود  کنید. 
به تنهایی ۲۵ درصد پایه پولی کشور 
را افزایش دهد و باعث افزایش تورم و 

نقدینگی کشور شود.
رییس قوه قضاییه در سفر یک روزه 
بیست  قالب  در  شرقی  آذربایجان  به 
از  استانی خود پس  پنجمین سفر  و 
تبریز  دانشگاه  در  مشترک  صبحگاه 
این  دانشجویان  با  و  یافت  حضور 

دانشگاه دیدار کرد.
مختلف  اقشار  با  سفر  این  در  وی 
و  وکلا  قضات،  استان،  مردم 
و  صنعتگران  دادگستری،  کارکنان 
مجزا  های  برنامه  در  تولیدکنندگان 
اداری  شورای  در  و  کند  می  دیدار 
شرکت  شرقی  آذربایجان  قضایی  و 

خواهد کرد.

اژه ای: قوه قضاییه از ماموریت های نیروی 
انتظامی حمایت می کند

خبر
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مسئول سازمان بسیج سازندگی:

شبکه سازی تخصصی برای کار جهادی 
ضرورت دارد

مسئول سازمان بسیج سازندگی گفت: شبکه سازی یک ضرورت برای 
تا  شود  انجام  تخصصی  شبکه سازی  امیدواریم  و  است  جهادی  کار 

جهادگران در بزنگاه ها به وظیفه خود عمل کنند.
در  چهارشنبه  روز  زهرایی  محمد  سردار  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
مراسم اختتامیه جشنواره ملی جهادگران خراسان جنوبی که با عنوان 
"همایش شکوه هجرت" در فرهنگسرای شهر بیرجند برگزار شد افزود: 
یک بعُد کمبود در جریان جهادی که مورد مطالبه مقام معظم رهبری 
بوده، ایجاد شبکه جهادگران فعال رسانه ای و هنرمند در سراسر کشور 

است.
وی تصریح کرد: این شبکه باید تشکیل و در حوزه های تخصصی به هم 
وصل شود تا تولیدات هنرمندانه ای را شاهد باشیم که با انعکاس آن، 
فضای جامعه را از خبرهای امیدبخش و حقیقت های انقلاب اسلامی پر 

کنیم لذا هر گروه جهادی باید یک رابط رسانه ای داشته باشد.
مسئول سازمان بسیج سازندگی گفت: یکی از وظایف جهادگران این 
است که به عنوان حلقه میانی و واسط، افرادی که قلب های آنان در 

تسخیر خداست را جذب کرده و پای کار بیاورند.
وی از شهیدان علی وردی و عجمیان به عنوان الگوهای جوانان انقلابی 
یاد کرد و افزود: این ۲ شهید والامقام به عنوان نیروی جهادی تا جان 

در بدن داشتند، جلوی باطل ایستادند.
سردار زهرایی گفت: دلیل شکست آمریکا، اسرائیل، منافقین در فتنه 
بوده  تسخیر خدا  در  قلب شان  که  است  افرادی  با  بودن  اخیر، طرف 
را هدف خود  نهایت شهادت  و عزت و غیرت، عفت و شهامت و در 
شکست  همیشه  و  شوند  معادله  این  حریف  نمی توانند  لذا  می دانند 

نصیب آنهاست.
وی ادامه داد: هدف دشمن از ابتدای انقلاب تاکنون در تحریم ها، جنگ 
نظامی، فرهنگی و ترکیبی تمام عیار، ساقط کردن انقلاب اسلامی بود 
لذا هم جمهوریت و هم اسلامیت را هدف قرار دادند، دشمنان در همه 
این برنامه ها علیرغم اینکه تجهیزات، علم، فناوری، جغرافیای فیزیکی 
و نیروی انسانی بیشتری دارند اما هیچ موفقیتی در حذف انقلاب و 

اسلام نداشتند.
مسئول سازمان بسیج سازندگی تصریح کرد: دشمنان به لحاظ رسانه ای 
هم هزاران جریان رسانه ای مستمر دارند و فاصله آنها با انقلاب اسلامی 
معناددار است اما باز هم بر ما پیروز نشدند زیرا مردم ایران به پشتوانه 
اعتقادات غنی دینی رو به روی دشمن ایستاده اند که نمونه این قدرت 

اعتقادی در اربعین نشان داده می شود.
وی افزود: دشمن تلاش دارد از شخصیت های خود فیلم بسازد و ذهن 
و روان مردم ایران را تحت تاثیر قرار دهند اما مکتب عاشورا و نهضت 

امام علی )ع( آنها را شکست می دهد.
سردار زهرایی با اشاره به رشادت های رزمندگان در دوران دفاع مقدس 
گفت: آن زمان هم افرادی نامشان در تاریخ ماندگار شد که خالصانه 
در جبهه ها جنگیدند پس اگر قرار است جبهه سازی جهادی انجام شود 

باید افرادی از این جنس داشته باشیم.
وی درباره جشنواره ملی جهادگران اظهار کرد: جشنواره جهادگران بین 
۲۰ قشر تخصصی سازمان بسیج و در ۳۲ استان برگزار می شود که بعد 
از برگزاری در سطح استان ها، اختتامیه جشنواره کشوری برگزار و از 

برگزیدگان تجلیل خواهد شد.
فرمانده سپاه انصارالرضا )ع( خراسان  جنوبی هم در اجتماع جهادگران 
ساماندهی  سال  هر  که  است  این  تلاش ها  از  یکی  گفت:  استان  این 
گروه های جهادی با قدرت بیشتری انجام شود تا تاثیرگذاری ماموریت ها 

افزایش یابد.
سردار محمدرضا مهدوی، همدلی در استان و حمایت های ملی را عامل 
رئیس  سفر  در  افزود:  و  کرد  عنوان  مختلف  عرصه های  در  پیشرفت 
جمهور از برخی مناطق بازدید شد و تلاش گروه های جهادی بخصوص 

در حوزه آبرسانی قابل توجه بود.
وی گفت: روستاهایی بعد از ۲ دهه خشکسالی اکنون با احیای قنات 
توسط گروه های جهادی مجدد آبادانی در آنها رونق گرفته است و حتی 

شاهد مهاجرت معکوس هستیم.
در  جهادگران  فعالیت  جنوبی  خراسان  )ع(  انصارالرضا  سپاه  فرمانده 
عرصه های مختلف پزشکی، اشتغال، آموزش و توانمندسازی را یادآور 
شد و افزود: جهادگران در روستاها توانسته اند کارگاه اشتغالزایی ایجاد 

کنند که تمامی ساکنان روستا صاحب شغل شوند.
توسط  که  است  می توانیم"  "ما  مصداق  دستاوردها  این  گفت:  وی 

گروه های جهادی موجب انگیزه دادن به مردم می شود.
اختتامیه جشنواره ملی جهادگران خراسان جنوبی امروز با حضور ۲ 
هزار نفر از جهادگران استان و جمعی از مسوولان در بیرجند برگزار 
اجرای  فناورانه جهادگران خراسان جنوبی،  از سه طرح  شد.رونمایی 
گروه سرود ۵۰ نفری از دانش آموزان سرایانی با لباس محلی و اهدای 
یک جفت گیوه دستباف توسط مادر شهید جهادگر محمد خراسانی به 
سردار زهرایی از برنامه های این همایش بود. همچنین در همایش سالانه 
شکوه هجرت با حضور مسئول سازمان بسیج سازندگی، نماینده ولی 
فقیه در استان، معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار خراسان جنوبی، 
نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی و جمعی از مسوولان، ۸۰ 

فعال جهادی استان و ۲۲ برگزیده جشنواره جهادگران تجلیل شدند.

دکتر رئیسی: رسیدگی به خواست های به حق، 

مهمترین تکلیف مسئولان در قبال مردم است

رئیس جمهور با تاکید بر اهمیت حساسیت مسئولان نسبت به حق مردم تصریح کرد: 
مسئولان به اعتبار جایگاهی که مردم به آنها سپرده اند، تکالیفی بر عهده دارند که 

رسیدگی به خواست های به حق آنها، از مهمترین این تکالیف است.
حساسیت  اهمیت  بر  تاکید  با  دولت  هیئت  جلسه  در  رئیسی  ابراهیم  سید  دکتر 
مسئولان نسبت به حق مردم تصریح کرد: مسئولان به اعتبار جایگاهی که مردم 
به آنها سپرده اند، تکالیفی بر عهده دارند که رسیدگی به خواست های به حق آنها، از 

مهمترین این تکالیف است.
رئیس جمهور افزود: همانطور که در زمان فعالیت در قوه قضائیه نیز همواره تاکید 
داشتم که نباید اجازه دهیم داد و درخواست مردم برای قضات عادی شود، هم اکنون 
در دولت هم به مسئولان تاکید می کنم که اجازه ندهید صدا و درخواست مردم برای 

شما عادی شود.
دکتر رئیسی همچنین با تاکید بر اینکه دولتمردان باید نسبت به هرگونه ناهنجاری 
اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی حساس بوده و برای رسیدگی و رفع این ناهنجاری ها 
پیش قدم شوند، به برگزاری جلسات دوره ای بدون واسطه با استانداران کشور اشاره 
استانداران  گلایه های  حتی  و  درخواست ها  نظرات،  جلسات  این  در  گفت:  و  کرد 
به عنوان نمایندگان اجرایی مردم استان طرح و دستورات لازم برای تامین نیازها و 

رفع مشکلات صادر می شود.
تسریع در تامین مالی طرح های نهضت ملی مسکن به عنوان یکی از برنامه های مهم 

دولت و صنعت پیشران اقتصاد از دیگر تاکیدات رئیس جمهور در جلسه امروز بود.
در جلسه امروز هیئت دولت همچنین وزیر نفت در گزارشی از اقدامات این وزارتخانه 
در دو سال گذشته، به مواردی از جمله کشف معادل ۲.6 میلیارد بشکه نفت و گاز 
قابل استحصال،کشف 4 میدان نفتی و گازی جدید در استان های خراسان رضوی، 
گلستان و بوشهر و همچنین نتایج مقدماتی اکتشاف یک میدان گازی جدید در 
استان فارس که از حجم تخمینی ۲۲ تریلیون فوت مکعب گاز خبر می دهد، اشاره 
کرد و گفت: اعلام خبر این اکتشاف مخزن شاهینی را به عنوان یکی از بزرگترین 

میادین گازی خشکی کشور معرفی خواهد کرد.
وزیر نفت تاکید کرد که بر این اساس امروز جمهوری اسلامی ایران در مقایسه با 

کشورهای منطقه جایگاه برتر را در زمینه اکتشاف در اختیار دارد.
در ادامه این جلسه دکتر محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی نیز 
اعلام کرد که وزارتخانه متبوع وی، با در پیش گرفتن سیاست های ابلاغی رئیس 
دولت مردمی مبنی بر سیاست انعطاف و گسترش فرهنگ و هنر در مقابل سیاست 
انسداد و انقباض دشمن، به موفقیت هایی دست یافته است که افزایش قابل توجه 
ساخت آثار ارزشی در حوزه فیلم سینمایی و رشد ۵۰ درصدی سالن های سینمایی 

کشور از آن جمله است.
پایان دولت  تا  اینکه پیش بینی می شود  به  اشاره  با  ارشاد اسلامی  و  وزیر فرهنگ 
مردمی نیز حداقل ۲۵۰ سالن سینمای دیگر در سراسر کشور افتتاح شده و افزایش 
مردمی  دولت  در  باشیم، گفت:  را شاهد  1۰۰ درصدی سالن های سینمای کشور 
همچنین شاهد رکوردزنی در تعداد مخاطبان تئاتر و سینما بودیم. در حالی که تا 
پیش از این دولت بالاترین رقم فروش یک فیلم ۵۰ میلیارد تومان بود، پارسال این 
رقم به 77 و امسال به ۲6۰ میلیارد تومان رسیده است و در عرصه موسیقی و سرود 

و نمایش نیز همه آمار از رشد تولیدات حکایت دارد.
رئیس جمهور ضمن قدردانی از همه تلاش ها و زحمات صورت گرفته در دستگاه های 

اجرایی، براطلاع رسانی موثر این اقدامات به افکارعمومی تاکید کرد.

صحرایی: ۷۵ هزار معلم جدید آماده ورود به 
مدارس هستند

با اعلام این خبر که 7۵ هزار معلم جدید در حال جذب  وزیر آموزش و پرورش 
هستند، گفت: بخش دیگری از کمبود معلم از طریق بکارگیری معلمان بازنشسته و 

دانشجو معلمان برای سال تحصیلی جاری جبران شده است.
رضا مراد صحرایی  در حاشیه جلسه هیات دولت و جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
پیش از این گفته بودیم که موضوع رتبه بندی معلمان و رسیدگی به اعتراضات را تا 
پایان شهریورماه رسیدگی خواهیم کرد. چرا که رتبه بندی چند مرحله دارد و بخش 

رتبه بندی معلمان در شهرستان ها تعیین تکلیف شده است.
وزیر آموزش و پرورش افزود: بررسی اعتراضات در شهریورماه آغاز شد و در مهرماه 
رسیدگی به این اعتراضات انجام و نسبت به پرداخت ها اقدام شد. ولی فرآیند رتبه 

بندی برنامه پیوسته و دائمی آموزش و پرورش است.
صحرایی گفت: بیش از 1۰۰ نفر از همکاران آموزش و پرورش به صورت دو نوبته 
نظرات معلمان واعتراض های آنان را در دبیرستان البرز که برای این کار در نظر گرفته 

شده بررسی کردند و هر ماه 6۰ هزار حکم در مرحله صدور قرار می گیرد.
وی با بیان اینکه بیش از یک میلیون معلم در کشور در حال فعالیت هستند، اضافه 
کرد: اگر این گروهی که برای انجام کار رتبه بندی معلمان فعالیت می کنند، درماه 
برای 1۰۰ تا 1۵۰ هزار نفر حکم صادر کنند، تا پایان امسال تمامی اعتراضات را 

بررسی کرده و احکام آنها را صادر خواهیم کرد.
وزیر آموزش و پرورش با تاکید بر اینکه پرداخت های جدید معلمان کاملا بر اساس 
رتبه بندی است، تصریح کرد: این فرآیند ادامه دارد و حکم های گروه های مختلف 

صادر شده و به ترتیب حکم سایر گروه ها را هم صادر خواهیم کرد.
اعتماد معلمان به صندوق ذخیره فرهنگیان باید بازگردد

این  کرد:  عنوان  فرهنگیان  ذخیره  صندوق  خصوص  در  تحولات  درباره  صحرایی 
صندوق باید به نحوی اداره شود تا اعتماد معلمان بازگردد و معلمان احساس کنند 

این صندوق برای آنها سودمند است.
از حقوق معلمان به صورت کامل دفاع می کنیم، گفت: در  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
صندوق ذخیره فرهنگیان پرداخت غیرمتعارفی پرداخت شده بود که دستور دادم 
آن را رسیدگی کرده و دلیل شکل گیری چنین پرداخت هایی را گزارش دهند و 
همچنین درباره افراد دیگری که درگیر چنین موضوعی بودند، گزارش لازم را ارائه 

دهند.
وزیر آموزش و پرورش اضافه کرد: در آموزش و پرورش بر اساس استانداردها حدود 
۲۰۰ هزار معلم کمبود داریم اما کاری که همکاران ما در این دوره انجام دادند، 
ستودنی است به این نحو که در خردادماه، تیرماه و شهریورماه مهمترین و بزرگترین 

کار ساماندهی معلمان را انجام دادیم.
صحرایی ادامه داد: 7۵ هزار معلم جدید در حال جذب هستند و بخش دیگری از 
کمبود معلم از طریق به کارگیری معلمان بازنشسته، دانشجو معلمان در سال های 

سوم و چهارم دانشگاه و سایر ظرفیت هایی از این دست جبران شده است.



اقتصاد
اخبار

بازار ویژه دانش بنیان ها در بورس 
افتتاح می شود

معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور با اعلام اینکه 
تا آخر پاییز بازار ویژه دانش بنیان ها در بورس افتتاح می شود، گفت: 
اولین  بازار سرمایه ارزش گذاری می شود و  شاخص دانش بنیان در 

اوراق بدهی دانش بنیان ها نیز به زودی منتشر خواهد شد.
افزایش  تفاهم نامه  امضای  مراسم  در  فیروزآبادی  دهقانی  الله  روح   
سرمایه ثبتی صندوق های پژوهش و فناوری در وزارت اقتصاد تاکید 
کرد: وزارت اقتصاد از دستگاه های پیشرو در تقویت دانش بنیان کشور 

است که با برنامه و جدیت موضوع را پیگیری می کند.
اینکه نزدیک به دو دهه است که ایجاد شرکت های  با یادآوری  وی 
دانش بنیان در مسیر تبدیل علم و فناوری به ثروت از ایده تا اجرا 
بوم  زیست  در  شرکت  دسته  سه  افزود:  می شود  دنبال  کشور  در 
شرکت های نو تاسیس وجود دارد که یک دسته استارتاپ ها، دسته 
دیگر شرکت های پایدار شده و دسته سوم صنایع دانش بنیان هستند 
که در این حوزه سودهای ۳۰۰ تا ۴۰۰ درصدی می سازند که هر کدام 

از این شرکت ها نظام تامین مالی متفاوتی دارد.
معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور ادامه داد: 
شرکت های  دارند؛  نیاز  بلاعوض  کمک های  استارتاپی  شرکت های 
متوسط که به سود ماهیانه ۴ تا ۵ درصد رسیده اند نیاز به کمک های 
صنعت  که  بنیانی  دانش  شرکت های  و  دارند  ترجیحی  ولی  بزرگتر 
شده اند به پول های بزرگ سریع و حتی معادل سود بازارشان نیاز دارند.

هزار   2 دولت  عمومی  بودجه  اگر  کرد:  تاکید  فیروزآبادی  دهقانی 
میلیارد تومان باشد باید 2۰ تا ۶۰ هزار میلیارد تومان منابع تحقیق و 
توسعه از جنس صندوق های پژوهش فناوری داشته باشیم و الان این 
نسبت بسیار کم است و نه تنها بخش دولتی که بخش خصوصی این 

صندوق های ضمانت باید در این زمینه همراه و تقویت شود.
وی اشاره به ضرورت استفاده از ظرفیت بازار سرمایه برای شرکت های 
بزرگ گفت: دو ماه پیش نظام جدید ارزش گذاری دارایی های نامشهود 
را داشتیم و با این نظام بسیاری از مشکلات و بحث ارزش گذاری حل 

خواهد شد.
معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور در ادامه به 
سه اتفاق مهم که به زودی در این زمینه رخ خواهد داد اشاره کرد و 
گفت: تا آخر پاییز بازار ویژه دانش بنیان ها در بورس افتتاح می شود. 
اولین  بازار سرمایه ارزش گذاری می شود و  شاخص دانش بنیان در 

اوراق بدهی دانش بنیان ها نیز به زودی منتشر خواهد شد.
دهقانی فیروزآبادی تقویت اقتصاد دانش بنیان را یکی از نقاط قوتی 

دانست که در تعامل با کشورهای دنیا نیز محوریت دارد.

بدری: وزارت صمت برنامه  ریزی برای 
ارتقاء کیفیت خودروهای داخلی داشته باشد

یک عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی با انتقاد از وضعیت 
کیفیت خودروهای داخلی اظهار کرد که باید وزارت صنعت، معدن و 
تجارت برنامه  ریزی برای کیفی سازی خودروهای داخلی داشته باشد 

چون این خودروها قابل مقایسه با استانداردهای دنیا نیستند.
خودروهای  وضعیت  به  اشاره  با  ایسنا  با  گفت وگو  در  بدری  صدیف 
داخلی گفت: کمیت تولید خودروهای داخلی خوب است اما همچنان 
ایراداتی در بحث کیفیت تولید خودروهای داخلی وجود دارد و کیفیت 

خودروها پایین است.
وی اضافه کرد: آن طور که باید و شاید از ظرفیت نخبگان داخلی به 
خصوص وزارت دفاع استفاده نشده است. وزارت دفاع پیشرفت های 
خوبی داشته و ما حرفی در دنیا برای گفتن داریم که نمونه آن در 
تولید موشک است از این ظرفیت ها می توان در صنعت خودرو استفاده 

کرد که این اتفاق رخ نمی دهد.
این عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی با بیان این که تولید 
کنندگان داخلی بیشتر به سمت مونتاژ می روند، اظهار کرد: قطعات 
چینی وارد می شود و تولید کنندگان داخلی تنها این قطعات را مونتاژ 
کرده و همچنان از ورق های تولید خود استفاده می کنند که این ورق ها 

کیفیت پایینی داشته و استانداردهای بین المللی را هم ندارد.
کار  سازی خوب  کیفی  حوزه  در  خودروسازان  این که  بیان  با  بدری 
برنامه  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت  باید  کرد:  اظهار  نمی کنند، 
 ریزی برای ارتقاء کیفیت خودروهای داخلی داشته باشند چون این 
خودروها از نظر کیفی قابل مقایسه با استانداردهای دنیا نیستند مردم 
کیفیت  چون  می رود  هدر  هزینه ها  تمامی  انگار  و  بوده  ناراضی  هم 

خودروهای داخلی خوب نیست.

صندوق های پژوهش و فناوری با سرمایه 
ناچیز منشا کارهای بزرگی بوده اند

وزیر علوم با اشاره به اینکه یکی از موانع افزایش سرمایه صندوق های پژوهش 
و فناوری، بخش های دولتی هستند تاکید کرد: باید در دولت برای رفع این 
موانع چاره اندیشی شود.محمدعلی زلفی گل وزیر علوم تحقیقات و فناوری 
و  پژوهش  صندوق های  ثبتی  سرمایه  افزایش  تفاهمنامه  امضای  مراسم  در 
مهم  اقدامات  از  یکی  کرد:  اظهار  شد،  برگزار  اقتصاد  وزارت  در  که  فناوری 
در اقتصاد دانش بنیان تاسیس صندوق نوآوری و شکوفایی و زیر مجموعه 
آن صندوق های ضمانت پژوهش و فناوری است علی رغم اینکه سرمایه این 
صندوق ها ناچیز بوده اما منشا برکات بسیاری بوده است.وی با اشاره به اینکه 
یکی از موانع افزایش سرمایه صندوق های پژوهش و فناوری، بخش های دولتی 
هستند یادآور شد: آنها برای آنکه سهم خودشان باقی بماند و درصد مشارکت 
نه اجازه می دهند بخش  افزایش سرمایه می دهند و  نه  خود را حفظ کنند 
خصوصی افزایش سرمایه دهد این در حالیست که بخش دولتی برای حفظ 
سهم خود باید هم افزایش سرمایه دهد و هم به بخش خصوصی میدان دهد.

وزیر علوم تصریح کرد: متاسفانه بخش دولتی بعضاً قفل و ترمز صندوق های 
ضمانت پژوهش و فناوری شده اند در حالی که این صندوق ها باید پیشران 
بخش دانش بنیان باشند نه آنکه دست به سینه بخش دولتی بمانند. زلفی گل 
تصریح کرد: برای رفع این مشکل باید در دولت چاره اندیشی کنیم و اگر لازم 

است، مصوبه ای در هیئت وزیران در این زمینه داشته باشیم.

 وزیر اقتصاد اشاره به افزایش سرمایه 
صندوق های پژوهش فناوری گفت: 
این افزایش سرمایه به صدور ۹ هزار 
بیشتر  نامه  ضمانت  تومان  میلیارد 
کمک  ها  کردن صندوق  توانمند  و 
می کند تا بتوانند برای شرکت های 
از روش صدور  بالغ تر  دانش بنیان 

ضمانت نامه استفاده شود.
به گزارش ایرنا از شادا، سید احسان 
و  اقتصادی  امور  وزیر   ، خاندوزی 
مراسم  برگزاری  حاشیه  در  دارایی 
سرمایه  افزایش  تفاهمنامه  امضای 
و  پژوهش  های  صندوق  ثبتی 
اظهار  خبرنگاران  جمع  در  فناوری 
کرد: مساله تامین مالی شرکت های 
هایی  اولویت  از  یکی  بنیان  دانش 
جمهور  رئیس  دستور  به  که  است 
مرتبط  های  وزارتخانه  مابین  فی 
رئیس  فناوری  و  علمی  معاون  و 
جمهور مطرح بوده و چند اقدام در 

این زمینه انجام شده است.
سرمایه  افزایش  به  اشاره  با  وی 
صندوق های پژوهش فناوری گفت: 
این افزایش سرمایه کمک می کند 
میلیارد  هزار   ۹ صدور  قریب  به 
تومان ضمانت نامه بیشتر و توانمند 
برای  بتوانند  تا  ها  صندوق  کردن 
شرکت های دانش بنیان بالغ تر از 
استفاده  نامه  ضمانت  صدور  روش 

شود.
با  کار  این  داد:  ادامه  خاندوزی 
قانون   ۱۸ تبصره  ظرفیت  به  توجه 
انجام  سرمایه  افزایش  این  بودجه 
سال  پایان  تا  امیدواریم  و  شد 
۱۴۰2 بتوانیم سهم بیشتری به این 
افزایش سرمایه اختصاص دهیم که 
چند  ظرفیت  منابع  کردن  اهرم  با 
شرکت  مالی  تامین  برای  برابری 
کند  می  ایجاد  بنیان  دانش  های 

با  از این طریق هم فقط مرتبط  تا 
نهاد تخصصی  و  نباشد  بانک  حوزه 
فناوری  پژوهش  های  صندوق 
تقویت شود و هم استفاده بیشتری 
از ظرفیت بازار سرمایه برای تامین 
بنیان  دانش  های  شرکت  مالی 

داشته باشیم.
از  یکی  که  همچنان  افزود:  وی 
توانست  بنیان  دانش  های  شرکت 
ظرف 2 روز، 2 هزار میلیارد تومان 
منابع موجود در نقدینگی کشور را 
در بازار سرمایه در حوزه انرژی سبز 

استفاده کند.
سازمان  داشت:  اظهار  خاندوزی 
است  کرده  آمادگی  اعلام  بورس 
شرکت های  برای  مالی  تأمین  که 
دانش بنیان را به آسانی انجام دهد. 
همچنین شبکه بانکی و گمرک هم 
قرار است ضمانت های صادره توسط 
را  نوآوری  و  پژوهش  صندوق های 

بپذیرند.
سوالی  به  پاسخ  در  همچنین  وی 
خزانه  واحد  حساب  درباره 
اندکی  تعداد  به جز  داد:  توضیح 
و  پزشکی  علوم  دانشگاه های  از 
شرکت های دولتی، عمده دستگاه ها 
به حساب واحد خزانه متصل شدند 
تکلیف  این  که  آنهایی  مورد  در  و 
آنها  ندادند حساب  انجام  را  قانونی 
مسدود شده و به زودی آنها هم به 

حساب واحد خزانه می پیوندند.
وی افزود: علاوه پرداخت به ذی نفع 
مانع  که  است  مسئله ای  نهایی 
دولت  بودجه  منابع  شدن  رسوب 
دولتی  شرکت های  حساب های  در 
پیمانکاران  به  پرداخت  و  می شود 

هم زودتر انجام می شود.
در  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
اسناد  از  اعتبارزدایی  طرح  مورد 
اظهار داشت: سخنان رئیس  عادی 

مورد  مجمع تشخیص مصلحت در 
درست  عادی  اسناد  اعتبارزدایی 
است و قرار نیست که اسناد عادی 
مانند اسناد رسمی در محاکم اعتبار 
عادی  اسناد  این  و  باشند  داشته 
و  زمین خواری  جمله  از  مشکلاتی 
سوداگری و پولشویی ایجاد می کند 
سند  رسمی  محاکم  در  باید  و 

رسمی مورد اتکا قرار گیرد.
اسناد  ابطال  مورد  در  خاندوزی 
نامه ای  در  کرد:  عنوان  هم  قدیمی 
قرار  داشته ایم  قضاییه  قوه  به  که 
اسناد  قانونی  شده است در مراجع 
رسمی ملاک قرار گیرد و امیدواریم 
مصوبه مجلس هرچه سریع تر نهایی 
بر  نظارت  زمینه  در  و  اجرا شود  و 
بازار  در  سفته بازی  و  سوداگری 
رسمی  اسناد  مستغلات  و  املاک 
ملاک باشد و اعتبارزدایی از اسناد 

عادی انجام شود.

وزیر اقتصاد: صدور ۹ هزار میلیارد تومان ضمانت نامه 

بیشتر با افزایش سرمایه صندوق های پژوهش و فناوری

گزارش

 اوجی در حاشیه جلسه هیئت دولت:
 چهار میدان نفتی و گازی جدید کشف شد

وزیر نفت از کشف چهار میدان نفتی و گازی جدید با عملیات اکتشافی در سراسر کشور 
خبر داد.

جمع  در  و  دولت  هیئت  جلسه  حاشیه  در  اوجی  جواد  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
خبرنگاران اظهار داشت: چهار میدان نفتی و گازی با عملیات اکتشافی که در سراسر 

کشور انجام شده است، کشف شد.
وی افزود: میزان کشف در حوزه نفت و گاز بالغ بر 2.۶ میلیارد بشکه معادل هیدروکربن 

مایع یعنی هم نفت و هم گاز قابل استحصال طی این دو سال بوده است.
وزیر نفت بیان کرد: چهار میدان نفتی و گاز شامل میدان گازی چشمه شور در شمال 
شرق کشور در استان خراسان رضوی، میدان نفتی ایلکان یا ایرکان در استان گلستان، 

میدان نفتی تنگو و گناوه در استان بوشهر هستند.
اوجی ادامه داد: با عملکرد اکتشاف طی 2 سال فعالیت دولت مردمی چهار میدان نفتی 
و گازی که حجم نفت و گاز قابل استحصال، 2.۶ میلیارد بشکه معادل هیدروکربن مایع 

است انجام یا کشف شد.
را در دولت  مایع  وی عنوان کرد: ضریب جایگزینی ۷۸ درصد در بخش هیدروکربن 
مردمی داشتیم. این بدان معنی است که اگر ۱۰۰ بشکه نفت و میعانات گازی تولید شده 
که این تولید یا برای مصرف و یا صادرات بوده است، ۷۸ بشکه آن توسط کشف های 

جدید جایگزین شده است.
لرزه نگاری  عملیات  انجام  درصد  از ۳۰۰  بیش  افزایش  داد: همچنین  ادامه  نفت  وزیر 

سه بعدی نسبت به کل چهار سال دولت دوازدهم را داشته ایم.
عربستان،  نظیر  منطقه  با کشورهای  مقایسه  در  ایران  اسلامی  گفت: جمهوری  اوجی 
کویت، امارات و قطر جایگاه نخست اکتشاف را دارد. کسب ضریب موفقیت اکتشافاتی 

ایران ۱۰۰ در صد است.
اوجی راجع به ناپدید شدن دکل نفتی در خوزستان، گفت: این دکل متعلق به دولت و 
بابک زنجانی نیست، مربوط به شرکت خصوصی است و مدتی هم این دکل رها بوده است.

نفت، گفت:  به وزارت  زنجانی  اموال  انتقال  با آخرین وضعیت  رابطه  وی همچنین در 
کارگروهی متشکل از حوزه شرکت ملی نفت و دستگاه های نظارتی کار را انجام می دهد و 

تاکنون دستاوردهای خوبی داشته است.

۶۸۰ میلیون دلار پارچه وارد می کنیم

دبیر انجمن صنایع نساجی با بیان اینکه هم اکنون ۶۸۰ میلیون دلار پارچه وارد کشور 
می کنیم، گفت: اگر دولت از واحدهای بافندگی حمایت کند می توانیم از ارزبری در بخش 

ریسندگی و رنگ جلوگیری کنیم.
سید شجاع الدین امامی رئوف دبیر انجمن صنایع نساجی ایران در گفت و گو با خبرنگار مهر 
در مورد تعرفه های گمرکی اظهار کرد: مشکلی که با وزارت صمت داریم مربوط به تعرفه های 
گمرکی می شود؛ ما دستورات مختلفی داریم مبنی بر اینکه کالاهای مشابه ساخت داخل نباید 
وارد شود که رگولاتور تنظیم این دستور تعرفه های گمرکی است؛ یعنی کتاب تعرفه از صنایع 
داخلی ما و به خصوص بخش هایی که ما پتانسیل داریم در برابر اجناس خارجی حمایت 
کند؛ به عنوان مثال در ترکیه از تولیدکننده داخلی در مقابل بازار بیرونی حمایت می شود اما 
تعرفه های گمرکی ایران که هر سال کمیسیون ماده یک وزارت صمت آماده می کند چند 
سالی است برای صنایع نساجی مشکل ساز شده است. وی افزود: دو سال قبل نرخ پایه 
محاسبات گمرک بر اساس دلار ۴,2۰۰ تومانی بود؛ در آن مقطع برای الیاف، نخ، پوشاک و 
پارچه تعرفه مشخصی داشتیم. از سال ۹2 تا ۹۹ این تعرفه کارکرد داشت و هر چقدر به انتهای 
زنجیره نزدیک می شد میزان تعرفه بالا می رفت؛ مثلاً برای الیاف پنبه تعرفه ۵، نخ ۱۵، پارچه 
۳۰ و پوشاک ۷۰ درصد بود و به صورت پلکانی افزایش می یافت. رئوف ادامه داد: از سال ۹۷ 
جهش ارزی داشتیم که خود را در سال ۹۸ نشان داد اما در این مقطع نرخ محاسبه گمرک 
همان ۴,2۰۰ تومان باقی ماند. در واقع ما تعرفه را داشتیم اما با توجه به نرخ دلار ۴2۰۰ 
تومانی، نظام تعرفه ای کارکرد خود را از دست داد زیرا نرخ دلار در بازار حدود 2۵ هزار تومان 

بود اما نرخ دلار مورد محاسبه گمرک یک پنجم این نرخ و ۴,2۰۰ تومان بود.
وی افزود: بر این اساس دولت سال گذشته تعرفه ها را کم کرد. حقوق گمرکی را نیز از ۴ تا 
یک درصد کاهش داد و سود بازرگانی هم تقلیل یافت. متأسفانه در این تغییرات تعرفه ای به 
لحاظ اینکه کار تخصصی نبود یک بازه زمانی طولانی تعرفه الیاف به عنوان ماده اولیه و نخ 
به عنوان محصول واسطه ای برابر شد و اختلاف بین مواد اولیه و محصول واسطه ای از بین 
رفت و مورد اعتراض ما هم قرار گرفت. ما مدام پی گیری می کردیم و در خواست اصلاح نظام 

تعرفه ای را داشتیم.
دبیر انجمن صنایع نساجی ایران تصریح کرد: به عنوان نمونه ما سالهای سال پنبه را از 
به سرمایه گذاری در حوزه  از سال ها قبل نسبت  این کشور  تأمین می کردیم.  ازبکستان 
ریسندگی ورود کرد به شکلی که پنبه را کامل به نخ تبدیل کرده و نخ را صادر می کند و 
حتی پنبه وارد می کند تا ارزش افزوده صادر کند. همچنین با سرمایه گذاری هایی که انجام 
داده به دنبال این است که نخ را هم به پارچه تبدیل کند تا ارزش افزوده بالاتری داشته باشد. 
بنابراین ما دیگر نتوانستیم از ازبکستان پنبه وارد کنیم و این کشور ترجیح داد که نخ به ما 
صادر کند. این در حالیست که ما در کشور این برنامه ریزی را نداشتیم و نسبت به برنامه 

ریزی دیگران هم غفلت کردیم.
وی افزود: به هر حال مساله اختلاف در نظر گرفته نشده تعرفه ها باعث شد حجم زیادی نخ از 
ازبکستان به ایران وارد شود؛ بر همین اساس امسال ۸۰ میلیون دلار نخ از این کشور به ایران 
وارد شد در حالی که این رقم پارسال ۴۰ میلیون دلار و سال قبل تر از آن 2۰ میلیون دلار 
بود. همین موضوع در مورد پارچه هم است و این روند در حال شکل گیری است و پیش بینی 

می شود در آینده ای نزدیک این پارچه تبدیل به پوشاک شده و وارد ایران شود.
رئوف تصریح کرد: ازبکستان برنامه ریزی کرده و صنعت نساجی خود را توسعه داده است. این 
مساله در پاکستان، کامبوج، هندوستان، ترکیه و… وجود دارد زیرا همه برنامه ریزی داشتند 
اما ما در ایران هنوز برنامه ریزی نداریم و برای صنعت نساجی هیچ جایگاهی دیده نشده است؛ 
به عنوان نمونه همه تشکل های صنعتی گلایه دارند که چرا به بخش صنعت در برنامه هفتم 
توسعه توجه خاصی نشده است.دبیر انجمن صنایع نساجی ایران در پاسخ به سوالی مبنی بر 
اینکه با توجه به وضعیت تعرفه ها، مشکلی در واردات ماشین آلات وجود دارد؟ گفت: صنایع 
نساجی یکی از صنایع پیشرو در تعرفه واردات ماشین آلات است زیرا بالای ۹۷ درصد ماشین 
آلات مورد استفاده در صنعت نساجی وارداتی است. البته به طور کلی در دنیا تولیدکننده این 
مدل ماشین آلات انگشت شمار است و بسیاری از شرکت های بزرگ دنیا در دل هم ادغام 
شده اند تا بتوانند سهم بازار داشته باشند. بنابراین ما هم واردکننده این تکنولوژی هستیم. با 
این حال وقتی در یک نمایشگاه خارجی شرکت می کنیم و مثلًا با یک شرکت سوئیسی برای 
واردات ماشین آلات صحبت می کنیم، به دلیل تحریم ها تمایلی به همکاری با ما ندارند. در 
واقع به دلیل مشکلات سیاسی و تحریمی این شرکت ها با ما همکاری نمی کنند و تصور کنید 

در این شرایط دولت هم تعرفه روی واردات ماشین آلات می گذارد.
وی افزود: در واقع وقتی دولت می داند که واردات ماشین آلات به دلیل تحریم مشکل است 
و تولیدکننده با هزار و یک داستان و از طریق کشور ثالث و… ماشین آلات وارد می کند 
نباید تعرفه سنگین روی واردات این محصول اعمال کند. توقع داریم که دولت در این حوزه ها 
همراه تر باشد و سنگ اندازی کمتری کند. رئوف اضافه کرد: مشابه همین موضوع را برای 
ماشین آلات دست دوم هم داشتیم. در بسیاری از موارد به دلیل تحریم و ریزش ارزش 
پول ملی امکان خرید ماشین آلات نو را نداریم و مجبور به واردات ماشین آلات دست دوم 
می شویم و با کمک شرکت های دانش بنیان این تجهیزات را سرپا می کنیم اما در این حوزه 
هم دولت سنگ اندازی می کند. توقع می رود که دولت در این بخش ها با صنایع همراه تر باشد.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022002833 مورخ 1402/05/30  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
مهر فرزند عباس شماره شناسنامه 9262  مالکانه وحید خجسته  و تصرفات  عادی  انتقال 
صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 128/32 متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1008 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 127 اصلی واقع 
به  لذا  مالکیت مشاعی خود متقاضی محرز گردیده  از  ثبتی شهرستان رباط کریم  در حوزه 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا 
به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /07 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 23 / 07 / 1402
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001837 مورخ 1402/05/07  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه علی مرادی فرزند سلطان حسین شماره شناسنامه 25 صادره 
از شهریار نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 810/02 متر مربع 
مفروز و مجزی شده از پلاک 212 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 110 اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی سعداله فدایی محرز گردیده لذا به منظور 
یا  آگهی می شود در صورتیکه شخص  به فاصله 15 روز  نوبت  اطلاع عموم مراتب در دو 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا 
به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /07 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 23 / 07 / 1402

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی موضوع کد 914 مجموعه بخش نامه های ثبتی در خصوص عدم دسترسی مالک به 
مجاورین 

اصلی   115 از  294فرعی  بشماره  جدیدالاحداث  باغ  قطعه  یک  ششدانگ  مالکیت  سند 
بانو  بنام  که فاقد طول متراژ و مساحت است ذیل ثبت 8033 صفحه 85 دفتر جلد 54 
توراندخت نفیسی )نورافشار( ثبت،صادر وتسلیم گردیده است سپس بموجب سند قطعی به 
شماره 13006 – 1364/03/12 دفتر اسناد رسمی شماره 6 رباط کریم تمامی مورد ثبت 
متن در سهم آقایان امام وردی و کامل رسول نیا هر یک نسبت به سه دانگ مشاع مستقر 
گردیده است. در ادامه آقای کامل رسول نیا تقاضای صدور سند مالکیت کاداستری را از 
طریق دفتر اسناد رسمی شماره 42تهران به اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم نموده است 
. لذا با عنایت به اینکه پلاک مرقوم فاقد طول متراژ و مساحت بوده و مالکین مشاعی اعلام 
نموده اند به نشانی مجاورین دسترسی ندارند در همین راستا تحدید حدود پلاک مرقوم 
راس ساعت 9 صبح روز شنبه 1402/07/29 )بیست و نهم مهرماه سال یکهزار و چهارصد 
و دو شمسی( در محل وقوع پلاک به نشانی: رباط کریم – بلوار کیکاور)بلوار پیامبر اعظم( 
بعمل خواهد آمد.لذا بدینوسیله به کلیه مالکین مجاور پلاک 294 فرعی از 115 اصلی )ملکی 

آقایان امام وردی و کامل رسول نیا( اعلام میگردد چنانچه مدعی حق/حقوقی برای خویش 
در پلاک مرقوم میباشند یا نسبت به حدود تصرفی اعلامی از سوی متقاضی اعتراضی دارند 
در روز و ساعت مقرر درمحل وقوع پلاک حاضر و مراتب اعتراض را به نماینده اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم اعلام و سپس اعتراض کتبی خویش را ظرف همان روز تسلیم اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم نمایند.بدیهی است پس از انجام عملیات هیچ گونه اعتراضی 
از سوی مجاورین پذیرفته نخواهد شد و این اداره وفق مقررات نسبت به ادامه عملیات 

اقدام خواهد نمود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 139660301022006464 مورخ 1396/11/17 
و رأی اصلاحی شماره 140260301022001188 مورخ 1402/03/29 هیات رسیدگی 
به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و 
اسدآباد  از  نورمحمد شماره شناسنامه 94 صادره  فرزند  حاجتی  حمداله  مالکانه  تصرفات 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی بمساحت 27777/32 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک 88 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 120 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی ابراهیم حاجتی و مازاد از تصرفات باقیمانده و اضافه مساحت 
ذاتی پلاک میباشد. محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 08 /07 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 08 / 08 / 1402

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت
مورخ   12701 شماره  به  وارده  درخواست  برابر  پور  مجلسی  علی  آقای  اینکه  به  نظر 
اسناد رسمی شماره 663  استشهادیه مصدق دفترخانه  با تسلیم 2برگ   1402/07/01
تهران با اعلام اینکه سند مالکیت ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 53/20 / پنجاه و 
سه متر و بیست سانتیمتر قطعه47 به شماره پلاک 754 فرعی از 110 اصلی مفروز و مجزی 
شده از سه دانگ پلاک 110 اصلی واقع در حوزه ثبتی رباط کریم ذیل ثبت 98978 صفحه 
118 دفتر جلد 347 به شماره سریال 712692 سری الف 80  بنام کریم امامی سرنسری 
ثبت و صادر و تسلیم گردیده است سپس مع الواسطه تمامی مورد ثبت برابر سند قطعی 
21307 مورخ 1387/09/12 دفترخانه 20 رباط کریم به مرضیه دلشاد فرزند محمد منتقل 
گردیده است سپس تمامی مورد ثبت برابر سند رهنی شماره 54543 مورخ 1389/11/25 
دفترخانه 12 رباط کریم در رهن بانک ملی قرار گرفته است که وراث مالک )مرضیه دلشاد( 
علی و ندا مجلسی پور طبق وکالتنامه شماره 13916 مورخ 1401/03/24 دفترخانه 663 
تهران اعلام نموده که سند مالکیت با مشخصات صدرالذکر به علت جابجایی مفقود گردیده 
است و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای 
ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی می گردد تا چنانچه شخص یا 
اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد 
از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند 
معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات 

اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.

بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

چهارشنبه 12  مهر  1402



اجتماعی
خبر

رئیس سازمان بازرسی: خودروسازان 
احتکار نکرده اند

 رئیس سازمان بازرسی کل کشور گفت: بررسی های 
سوی  از  احتکاری  می دهد  نشان  سازمان  این 

خودروسازان صورت نگرفته است.
به گزارش ایرنا از از مرکز رسانه قوه قضاییه، ذبیح 
الله خداییان  در نشست شورای عالی قوه قضاییه، 
افزود: با وجود طرح مطالبی در روزهای گذشته در 
برخی مطبوعات درباره احتکار خودروهای ۲ شرکت 
در  بازرسی  سازمان  در  ما  همکاران  خودروساز، 
بررسی هایی که انجام دادند به این موضوع نرسیدند.

 ۲۶۷ جاری  سال  در  ایرانخودرو  شرکت  افزود:  وی 
هزار و ۶۲۰ خودرو تولید کرده که از این میزان ۲۵۴ 
و  شده  تعهد(  )ایفای  فاکتور  دستگاه   ۸۰۳ و  هزار 
نیز در سیر شماره گذاری  ۱۳ هزار و ۷۸۶ دستگاه 
این  خودروی  هزار   ۱۷ حدود  همچنین  هستند؛ 
شرکت هنوز به دلیل مشکلات مربوط به استاندارد یا 

سایر مسائل، فاکتور نشده اند.
رئیس سازمان بازرسی ادامه داد: شرکت سایپا نیز در 
امسال ۲۴۵ هزار و ۴۵۳ دستگاه خودرو تولید کرده 
فاکتور  این میزان ۲۲۶ هزار و ۶۶۲ دستگاه  از  که 
)ایفای تعهد( شده و همچنان ۱۲ هزار و ۱۸۷ خودرو 
به دلیل عدم دریافت مجوز از سازمان استاندارد یا 

مشکلات محیط زیستی، شماره گذاری نشده اند.
خداییان درباره روند واردات خودروهای نو و کارکرده 
به کشور گفت: با وجود آنکه مدت زیادی از تصویب 
قانون مربوط به واردات خودروهای کارکرده می گذرد 
اما هنوز دستورالعمل و آیین نامه واردات این خودروها 
از سوی دولت صادر نشده و به همین دلیل، تاکنون 
واردات خودروی کارکرده به کشور نداشته ایم. انتظار 
به  اسرع وقت، نسبت  این است که در  از دولت  ما 
واردات  به  مربوط  آیین نامه  و  دستورالعمل  صدور 

خودروهای کارکرده، اقدامات لازم را انجام دهد.
برای  نفر  هزار   ۳۳ حدود  ثبت نام  به  اشاره  با  وی 
واردات خودروهای نو به کشور گفت: تا امروز کمتر 
به گمرکات کشور  نو  از چهار هزار دستگاه خودرو 
از ۲ هزار دستگاه  تعداد، کمتر  این  از  و  وارد شده 

ترخیص شده اند.
پایین  آمار  به  اشاره  با  بازرسی  سازمان  رئیس 
مدت  در  گمرکات کشور  به  نو  وارداتی  خودروهای 
اخذ  »روند  نظیر  مشکلاتی  داشت:  اظهار  گذشته 
مجوز استاندارد خودروها«، از جمله دلایل اصلی آمار 
پایین خودروهای وارداتی نو به گمرکات کشور طی 

مدت اخیر بوده است.
به گزارش ایرنا،  رئیس قوه قضاییه در شورای عالی 
رئیس  به  مهر،   خطاب  دهم  دوشنبه  روز  قضایی 
سازمان بازرسی کل کشور برای بررسی سریع برخی 
موضوعات مطرح در زمینه عرضه خودرو، دستورهای 

مشخصی را صادر کرد.
اقشار  برای  خودرو  موضوع  گفت:  اژه ای  محسنی 
در  می شود؛  تلقی  عمومی  امر  یک  مردم  مختلف 
بعضی رسانه ها این مقوله مطرح شده که برخی در 
راستای گران کردن خودرو می خواهند بازار را تشنه 
جریده ای  در  هم  را  »احتکار«  تعبیر  حتی  و  کنند 

ملاحظه کردم.
رئیس دستگاه قضا افزود: سازمان بازرسی کل کشور 
باید در اسرع وقت به این موضوع ورود کند تا چنانچه 
در این قضیه کوتاهی صورت گرفته به سرعت اصلاح 
شود و در غیراینصورت، موضوع برای مردم به روشنی 

تبیین شود.
محسنی اژه ای تصریح کرد: خیلی واضح است که 
برای مثال یک خودروساز در بازه زمانی سه ماه چه 
میزان تولید و چه میزان عرضه داشته است؛ باید با 
سرعت به این مقوله ورود کرد و موضوع برای مردم 

روشن و شفاف شود.
وی افزود: اینکه فردی از مردم عادی که از مدت ها 
قبل برای خرید خودرو اقدامات لازم و اعلام شده را 
انجام داده اما هنوز خودرویی دریافت نکرده است، 
را  عرضه نشده  از خودروهای  رسانه ای صحنه ای  در 

مشاهده کند، زمینه دل آزردگی او فراهم می شود.

دبیرکل کمیسیون ملی یونسکو - ایران: گسترش 

سرطان های مرتبط با تغذیه هشدار دهنده است

دبیرکل کمیسیون ملی یونسکو - ایران گفت: گسترش 
سرطان های مرتبط با تغذیه هشدار دهنده است که در 
این راستا آموزش تغذیه ای متناسب با مزاج افراد در 
پیشگیری از ابتلا به مشکلات گوارشی و انواع سرطان 

موثر است.
حاشیه  در  متکان  علی اکبر  دکتر  ایرنا،  گزارش  به 
بین المللی  کنگره  دومین  کار  به  آغاز  آیین  برگزاری 
مشهد  پزشکی  علوم  دانشگاه  میزبانی  به  که  تغذیه 
برگزار شد در جمع خبرنگاران افزود: در موضوع تغذیه 
تحقیقاتی در بحث تراریخته ها صورت گرفته که نتایج 
به  نیاز است که  و  این لحظه حاصل نشده  تا  خوبی 

محصولات با راندمان بالای تغذیه ای توجه شود.
وی ادامه داد: تا کنون به موضوع درمان و شیوه های 
درمانی به خوبی پرداخته شده است اما روی موضوعات 
پیشگیرانه آن گونه که باید پرداخته نشده است و اگر 
حوزه  در  گرفته  صورت  اقدمات  درصد  اندازه ۱۰  به 
درمان در بحث پیشگیری و آموزش تغذیه صحیح کار 
شود از بسیاری از مشکلات و بیماری ها و به  تبع آن 

هزینه های دارویی و درمانی جلوگیری می شود.

زیست،  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس   
به  دستیابی  اصلی  چالش  را  اقلیم  تغییر 
توسعه پایدار دانست و گفت: یکی از تبعات 
این تغییرات بروز سیلاب ها، خشکسالی ها و 
پدیده توفان های گرد و غبار است که دامنه و 
شدت آن درحال گسترش بوده و گریبانگیر 
بسیاری از کشورها از جمله کشورهای غرب 

آسیا و خاورمیانه شده و خواهد شد.
سازمان  عمومی  روابط  از  ایرنا  گزارش  به 
در  سلاجقه  علی  محیط زیست،  حفاظت 
»پنجمین نشست وزرای محیط زیست آسیا 
دولت  افزود:  لانکا  سری  در  اقیانوسیه«  و 
ملاحظات  می کند  تلاش  انقلابی  مردمی 
محیط زیستی را در تمام راهبردها، برنامه ها 
و طرح های توسعه ای کشور لحاظ کند تا 
محقق  متوازن  مسیری  در  یافتگی  توسعه 
شود و بر همین اساس اصول »توسعه فرع بر 
محیط زیست است« و »دیپلماسی محیط 

زیست« را شعار خود قرارداده است.
سلاجقه در ادامه ضمن قدردانی از سریلانکا 
برنامه محیط زیست سازمان ملل متحد  و 
برای برگزاری این گردهمایی اظهار داشت: 
محیط  المللی  بین  فعالیت های  سرآغاز 
و  ۱۹۷۲بوده  از  جهانی  عرصه  در  زیست 
اقدامات  و  ها  فعالیت  تاکنون  زمان  آن  از 
متعددی برای حفاظت از کره زمین صورت 

گرفته است.
پیوندهای  که  است  واضح  داد:  ادامه  وی 
و  انسان  رفاه  فقر،  توسعه،  بین  ناگسستنی 
حفاظت از کره زمین وجود دارد. آگاهی و 
به  بشر  بیشتر  توجه  به  منجر  علمی  رشد 
مقوله محیط زیست شده است و همچنین 
درک  نیز  زیستی  محیط  بینش  و  علوم 
درستی از مسایل محیط زیست و ارایه راه 

حل ها دارند.
تمدن بزرگ ایران همواره پیشتاز حفاظت از 

محیط زیست بوده است
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با بیان 
بزرگ  های  تمدن  مهد  آسیا  منطقه  اینکه 
انواع چالش  با  بوده و سابقه سازگاری  دنیا 
بزرگ  تمدن  گفت:  دارد،  را  طبیعی  های 
آموزه های  و  بومی  دانش  بر  مبتنی  ایران 
دینی همیشه نقش پیشتازی در این زمینه 
محیط  موضوع  اساس  این  بر  است.  داشته 
زیست موضوعی جهان شمول بوده و نیازمند 
همکاری ها در مقیاس منطقه ای و بین المللی 

است.
هم  گرد  اینجا  در  امروز  افزود:  سلاجقه 
آمده ایم تا بر اساس این پیشینه و داشته های 
جهان شمول گام های عملی برای دستیابی 
در  برداریم.  بزرگ  موفقیتی  و  همکاری  به 
سیاست ها  از  برخی  مایلم  جهت  همین 
برای  را  کشورم  زیست  محیط  اقدامات  و 

همکاران بیان کنم.
قانون  داد:  توضیح  خصوص  این  در  وی 
مساله  به  ایران  اسلامی  جمهوری  اساسی 
محیط زیست توجه ویژه ای دارد و آن را به 
عنوان لازمه حیات اجتماعی رو به رشد بشر 
معرفی کرده است. کشور ما با تدوین قوانین 
ملی و جرم انگاری تخریب محیط زیست و 
همچنین با تأسی از آموزه های دینی و تکیه 
بر دانش بومی و اولویت بخشی به ارزش هایی 
احترام  و  قناعت  برابری،  عدالت،  همچون 
مجامع  در  عضویت  کنار  در  طبیعت،  به 
به  خاص  توجه  زیستی،  محیط  بین المللی 
اقدامات  و  داشته  زیست  محیط  موضوع 
زیستی  شرایط  بهبود  و  ارتقا  برای  موثری 

انجام داده است.
دولت  کرد:  تأکید  جمهور  رئیس  معاون 
ملاحظات  می کند  تلاش  انقلابی  مردمی 
محیط زیستی را در تمام راهبردها، برنامه ها 
و طرح های توسعه ای کشور لحاظ کند تا 
محقق  متوازن  مسیری  در  یافتگی  توسعه 

اساس  همین  بر  و  شود 
فرع  »توسعه  اصول 
است«  زیست  برمحیط 
بین المللی  »دیپلماسی  و 
شعار  را  زیست«  محیط 
قرارداده  خود  عملیاتی 

است.
اینکه  بیان  با  سلاجقه 
از  بسیاری  منشأ  ایران 
ژنتیکی  ارزشمند  ذخایر 
تنوع  با  منطقه  و  جهان 
و  گیاهی  مهم  گونه های 
جانوری با بیش از ۲۲۰۰ 
و  اندمیک  گیاهی  گونه 
از  بی نظیر  زیستگاه های 
جمله زاگرس و جنگل های 
در  گفت:  است،  هیرکانی 
این راستا برنامه های اقدام 
برای حفظ  متعددی  ملی 
جمله  از  زیستی  تنوع 
حفاظت  مناطق  افزایش 
شده و تکثیر در اسارت و 

غیره به عمل آورده است.
با  ایران  کرد:  تصریح  وی 

داشتن بیشترین مرزهای دریایی در خلیج 
با  کاسپین  دریای  و  عمان  دریای  فارس، 
عضویت در دو کنوانسیون منطقه ای حفاظت 
)کنوانسیون های  دریایی  زیست  محیط  از 
کویت و تهران( تلاش کرده با تدوین برنامه 
دریایی،  بوم های  زیست  مداوم  پایش  عمل 
حساس  زیستگاه های  احیای  و  حفاظت 
اقلیم  تغییر  پدیده  با  سازگاری  ساحلی، 
با  مقابله  و  ساحلی  و  خشکی  مناطق  در 
و میکروپلاستیکی،  آلودگی های پلاستیکی 
گام های بلندی در بهبود وضعیت اکوسیستم 

و تنوع زیستی دریایی بردارد.
تغییر اقلیم چالش اصلی دستیابی به توسعه 

پایدار
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با اشاره 
به نقش تغییرات اقلیمی در زندگی بشر و 
لزوم سازگاری با آن گفت: تغییر اقلیم و به 
تبع آن پدیده های حدی یکی از مهمترین 
موضوعات پیش روی ماست. یکی از تبعات 
این تغییرات بروز سیلاب ها، خشکسالی ها و 
پدیده توفان های گرد و غبار است که دامنه و 
شدت آن درحال گسترش بوده و گریبانگیر 
بسیاری از کشورها از جمله کشورهای غرب 

آسیا و خاورمیانه شده و خواهد شد.
سلاجقه افزود: در این راستا پس از برگزاری 
محیط  وزرای  منطقه ای  نشست  موفق 
در سال  بهتر  آینده  برای  همکاری  زیست، 
قبل، اجلاس بین المللی مقابله با توفان ماسه 
قطعنامه  اجرای  راستای  در  وغبار  گرد  و 
شماره ۷۷/۱۷۱مجمع عمومی سازمان ملل 
توسط  تهران  در  و۱۰سپتامبر  در ۹  متحد 
جمهوری اسلامی ایران با همکاری سازمان 
ملل متحد وبا حضور مقامات حدود۵۰هیات 

دولتی و۱۶ آژانس بین المللی برگزارشد.
کنفرانس  نهایی  بیانیه  داد:  ادامه  وی 
بین المللی مقابله با توفان ماسه و گرد وغبار 
بین المللی  و  با رویکرد همگرایی منطقه ای 
مورد  نوظهور  پدیده  این  با  مقابله  هدف  با 
گام  یک  می تواند  که  گرفت  قرار  تصویب 
دولت ها  مشترک  همکاری  مبنای  و  مهم 
اقدامات  برای  بین المللی  سازمان های  و 

عملیاتی در آینده نزدیک باشد.
سازمان  کرد:  بیان  جمهور  رئیس  معاون 
اسلامی  جمهوری  زیست  محیط  حفاظت 
محیط  سواد  سطح  ارتقای  هدف  با  ایران 
فراهم  زیست،  محیط  کیفی  رشد  زیستی، 
شدن بستر معیشت پایدار و جلب مشارکت 
گسترده تمامی گروه های اجتماعی و محلی 
زیست  محیط  حوزه  در  برنامه ریزی  برای 

محیط  امور  مردمی سازی  نهایت  در  و 
زیستی، سازمان های اجتماع محور با عنوان 
»خانه های محیط زیست« را راه اندازی کرده 

است.
محیط  »خانه  گفت:  باره  این  در  سلاجقه 
شعار  تحقق  پیگیری  برای  مکانی  زیست« 
و  هوشمند  پایه،  مردم  زیست  »محیط 
فناورآنه« است که می تواند موجبات حضور 
عرصه  در  مردم  موثر  و  داوطلبانه  آگاهانه، 
ایجاد  به  و  کرده  فراهم  را  زیست  محیط 
زمینه مدیریت سطوح مختلف محلی و ملی 
در حفاظت و بهسازی محیط زیست کمک 

کند.
با تکیه بر دانش داخلی بر تحریم های محیط 

زیست فائق آمدیم
تحریم های  بودن  نامشروع  بر  تأکید  با  وی 
محیط زیستی ایران گفت: اعمال تحریم های 
به  نامشروع  و  اقتصادی  مختلف  گسترده 
جهات  از  چندجانبه  و  یک جانبه  صورت 
در  ایران  علیه  زیست  محیط  مخربین 
عرصه  بر  را  متعددی  آثار  اخیـر،  سـالیان 
کاهش  زمینه  در  بخصوص  زیست  محیط 
در  و  پایـدار  توسـعه  به  تعهدات  سطح 
در  زیست،  محیط  تخریب  و  آسیب  نتیجه 
بر ظرفیت های  تکیه  با  هرچند  داشته،  پی 
کشورمان  وخلاق  جوان  نیروهای  و  داخلی 
توانسته ایم »مشق ما می توانیم« را به جهان 
یاد دهیم ولی اثـرات زیـان بـار تحریم هـای 
و  کشورها  سوی  از  ناعادلانه  و  یک جانبه 
برخی سازمان های بین المللی مانند اتحادیه 
و  ملی  مسئولیت های  انجام  توانایی  اروپا، 
مقررات  و  قوانین  تمام  قبال  در  بین المللی 
ملی و همچنین اسـناد و معاهدات الزام آور 
و غیر الزام آور محیط زیستی در سطح بین 

المللی را برای کشورم کاهش داده است.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست اظهار 
اقلیمی«،  »تغییرات  بحران های  داشت: 
»آلودگی های  و  زیستی«  تنوع  »کاهش 
ششمین  کار  دستور  در  زیستی«  محیط 
زیست  محیط  عالی  مجمع  نشست 
متحد  ملل  سازمان  زیست  محیط  برنامه 
این  که  است  گرفته  قرار   )UNEA۶(
پایدار  توسعه  برای  تهدید جدی  مخاطرات 
وتاثیرات شگرفی بر انسان، محیط زیست و 

سلامت دارد.
خاطر  به  اقلیمی  تغییرات  افزود:  سلاجقه 
تاثیراتی که می تواند روی کشاورزی، محیط 
کلی  طور  به  و  عمومی  سلامت  زیست، 
جامعه داشته باشند، حائز اهمیت هستند و 
این مهم، به عنوان یکی از خطرهای جدی 

که توسعه پایدار را در ابعاد مختلف محیط 
غذایی،  امنیت  انسان،  سلامت  زیستی، 
و  طبیعی  منابع  اقتصادی،  های  فعالیت 
ساختارهای زیربنایی تهدید می کند، ارزیابی 
از  شده، بطور کلی جغرافیای جهان، متأثر 
و  است  زمین  گرمایش  و  اقلیمی  تغییرات 
بر اساس گزارش های علمی مدون موجود، 
شرایط و چالش های پیش روی منطقه غرب 
و  واضح  اقلیمی  پدیده  این  از  ناشی  آسیا 

مبرهن است.
دستور  اولویت های  بر  تأکید  ضمن  وی 
محیط  عالی  مجمع  نشست  ششمین  کار 
ملل  سازمان  زیست  محیط  برنامه  زیست 
است  ضروری  گفت:   )UNEA۶( متحد 
دولت ها،  از  متشکل  جهانی  جامعه  از 
با  ذینفعان  سایر  و  بین المللی  سازمان های 
توجه به اصل مسئولیت مشترک اما متفاوت 
سرمایه گذاری  و  هم افزایی  همکاری،  برای 
در  مالی  و  فناوری  انتقال  فنی،  مشترک 
و  منطقه ای  ملی،  اقدامات  بهبود  و  تقویت 
زیست  محیط  از  حفاظت  برای  بین المللی 
عنوان  به  سیاسی  جهت گیری های  از  فارغ 
راستای  در  و  کنیم  میراث مشترک دعوت 
یافته،  توسعه  تاریخی کشورهای  مسئولیت 
نگرانی های کشورهای در حال توسعه را در 
بین المللی و  زمینه کمک های مالی و فنی 

انتقال فناوری ابراز کنیم.
با همکاری ها می توان بر مشکلات فائق آمد

که  آنجا  از  کرد:  تصریح  پایان  در  سلاجقه 
محتوم  سرنوشت  مشترک،  زیست  محیط 
بین المللی  مجامع  امیدوارم،  ماست،  همه 
قرار  تاثیر  تحت  و  سیاسی  مسایل  از  فارغ 
قدرت های  بولوف های  از  ناشی  گرفتن 
مخرب محیط زیست، با قرار گرفتن در کنار 
هم و استفاده از ظرفیت های دانش و فناوری 
ومالی مشترک بتوانیم آینده ای سالم و تمیز 
و  موفقیت  کنیم.  هدیه  فرزندانمان  به  را 
بهروزی را برای جامعه جهانی محیط زیست 

آرزومندم.
به  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس 
وزرای  نشست  درپنجمین  شرکت  منظور 
محیط زیست آسیا و اقیانوسیه به سریلانکا 

سفر کرد.
علی سلاجقه در حاشیه این نشست با رانیل 
ویکرمسینگه رئیس جمهور سریلانکا دیدار 
دیگر  با  گفتگو  و  کرد.دیدار  گو  و  گفت  و 
مقامات حاضر در این نشست از دیگر برنامه 
سریلانکا  به  سفر  در  سلاجقه  دکتر  های 

است.

سلاجقه: تغییر اقلیم چالش اصلی 
دستیابی به توسعه پایدار است

خبر

معبر »خدمت« با حضور زاکانی افتتاح 
شد

تهران  با حضور شهردار  پاستور،   معبر »جاوید« در منطقه 
به  ریاست جمهوری،  نهاد  مردمی  ارتباطات  مرکز  رئیس  و 

»خدمت« تغییر نام یافت.
»علیرضا  با حضور  جمهوری   ریاست  نهاد  »جاوید«  معبر   
زاکانی« شهردار تهران و حجت الاسلام »احمد صالحی« رئیس 
به »خدمت«  ریاست جمهوری،  نهاد  مردمی  ارتباطات  مرکز 

تغییر نام یافت.
پاسخگویی  منظور  به  و  بار  نخستین  برای  تهران  شهردار 
نهاد  مردمی  ارتباطات  مرکز  مردمی  تماس های  به 

ریاست جمهوری،  در این مرکز حاضر شد. 
ناوگان  توسعه  برای  شهری  مدیریت  بودجه  از  نیمی  حدود 

حمل و نقل عمومی است
بودجه  از  نیمی  امسال حدود  اینکه  بیان  با  تهران   شهردار 
مدیریت شهری برای توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی است، 
گفت: با این اقدام حتما شاهد بهبود وضعیت خدمات رسانی، 
کاهش ترافیک شهری و تسهیل در تردد خودروها در معابر 

پایتخت خواهیم بود.
علیرضا زاکانی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: با توجه 
آلودگی  و  ترافیک  زمینه  در  شهروندان  جدی  مشکلات  به 
هوا، امسال این میزان از بودجه مدیریت شهری را به توسعه 
افزایش  هدف  با  عمومی  نقل  و  حمل  ناوگان  نوسازی  و 

رضایتمندی مردم اختصاص داده ایم.
اتوبوس جدید  هزار دستگاه  ورود سه  برای  کرد:  اظهار  وی 
به ناوگان حمل و نقل عمومی تهران نیز قرارداد بسته ایم که 
اضافه  ناوگان  این  به  اتوبوس ها  این  به تدریج  آینده  تا سال 

می شوند.
شهردار تهران توجه به توسعه اتوبوسرانی در این دوره را در 
داد:  ادامه  و  کرد  عنوان  بی سابقه  را  شهری  مدیریت  تاریخ 
بازسازی  نیز  اتوبوس های قدیمی  از  همچنین ۵۰۰ دستگاه 
می شود که در این صورت تا سال آینده بیش از ۶ هزار اتوبوس 

فعال در تهران خواهیم داشت.
زاکانی اضافه کرد: گام های بسیار مهمی در حوزه اتوبوسرانی با 
حمایت دولت مردمی برداشته شده و ماه گذشته، ۹۷ دستگاه 
اتوبوس و سال گذشته ۱۳۷ دستگاه اتوبوس از سوی دولت به 

شهر تهران اختصاص داده شد.
وی با بیان اینکه عملیات عمرانی خط ۱۰ مترو نیز به زودی 
دیگر  از  مترو  حوزه  در  ناوگان  افزایش  افزود:  می شود،  آغاز 
برنامه هاست که در این رابطه می توان به قرارداد خرید ۷۹۱ 
واگن و ۱۱۳ واگن قطار ملی اشاره کرد که در حال ساخت 

است.
به گفته زاکانی، برنامه مدیریت شهری، ۲ برابر کردن ظرفیت 
ناوگان مترو است که این اتفاق بزرگ در حوزه حمل  و نقل نه 

در مقام آرزو، بلکه در عمل در حال انجام است.
شهردار تهران با اشاره به آغاز فعالیت اتوبوس های برقی در 
از این  معابر پایتخت گفت: قرارداد خرید یک هزار دستگاه 
اتوبوس ها نیز منعقد شده که ماه آینده ۵۰ دستگاه آن در 
مسیر خیابان جمهوری فعالیت خود را آغاز می کنند ضمن 
اینکه امیدواریم با تصویب شورا تراموا هم به مدهای حمل و 

نقلی پایتخت اضافه شود.
استفاده  میزان  و ضروی  مهم  اقدامات  این  با  وی،  گفته  به 
شهروندان از حمل و نقل عمومی بیشتر می شود و با این روش 

می توان ترافیک تهران را کنترل و کاهش داد.
زاکانی همچنین بر تنوع بخشی ناوگان حمل و نقل عمومی 
همچنین  مترو  خطوط  توسعه  با  شد:  یادآور  و  کرد  تاکید 
به  شهروندان  اقبال  قطعا  جدید،  اتوبوس های  بکارگیری 

استفاده از حمل و نقل عمومی بیشتر خواهد شد.

نیمی از داروهای جدید سرطان با 
تلاش محققان داخلی تولید می شود

درصد   ۵۰ حدود  گفت:  جوانان  در  سرطان  سمینار  دومین  رئیس 
از داروهای جدید برای بیماران مبتلا به سرطان، با تلاش محققان و 

دانشمندان جوان ایرانی در کشور تولید می شود.
به گزارش ایرنا، سید محسن رضوی در افتتاحیه دومین سمینار سرطان 
در جوانان در مرکز همایش های کتابخانه ملی ایران، با اشاره به تولید 
داروهای جدید برای بیماران مبتلا به سرطان در جهان، گفت: سال های 
زیادی است که داروهای بیماران مبتلا به سرطان یا در داخل تولید 

می شود و یا اینکه وارد می کنیم.
مشاور پیشین وزارت بهداشت با گلایه از کمبودهای بی دلیل برخی 
داروهای سرطان تصریح کرد: تصمیم سازان در حوزه سلامت کشور، باید 
از انکولوژیست ها در زمینه داروهای جدید، مشورت و مشاوره بخواهند 

که می توان آنها را تولید کرد و یا وارد کنیم.
در ادامه سیده نسترن رضوی دبیر اجرایی این سمینار، هدف از این 
سمینار دو روزه را بحث و بررسی سرطان های شایع جوانان عنوان کرد و 
گفت: قصد داریم با حمایت از ۴۰۰ جوانان مبتلا به سرطان، در راستای 

کاهش آلام و دردهای بیماران جوان گام بر می داریم.
دومین سمینار سرطان در جوانان در روزهای ۱۳ و ۱۴ مهر در مرکز 

همایش های کتابخانه ملی ایران در حال برگزار است.
بر اساس مرکز تحقیقات دانشگاه علوم پزشکی تهران، بیشترین افزایش 
ایران طی سال  ابتلا به سرطان در  پیش بینی شده در موارد جدید 
۱۴۰۴ نسبت به سال ۹۵ را مربوط به سرطانهای تیروئید )۱۱۴ درصد(، 
پروستات )۶۷ درصد(، پستان )۶۳ درصد(، روده بزرگ )۵۴ درصد(، 
تخمدان ) ۵۱درصد(، ریه )۴۹ درصد(، لنفوم غیرهوچکین ) ۴۵ درصد(، 
مغز و سیستم عصبی ) ۴۰ درصد(، معده )۳۰ درصد(، مثانه ) ۲۶ درصد( 

و سرطان خون )۲۴ درصد( است.
بر اساس این گزارش، موارد جدید سرطانها با محاسبه سرطان پوست در 
این سال، ۱۳۵ هزار مورد )۱۶۹در هر ۱۰۰ هزار ایرانی( بوده که در این 
میان، سهم مردان ۵۲ درصد )۷۰ هزار مورد – ۱۸۰ در هر ۱۰۰ هزار 
نفر( و زنان ۴۸ درصد )۶۵ هزار مورد - ۱۶۰ در هر ۱۰۰ هزار نفر( بوده 
است. همچنین میزان بروز سرطانها در ایران طی سال ۹۶ بدون محاسبه 
سرطان پوست را ۱۲۳ هزار مورد جدید ) ۱۵۳ در هر ۱۰۰ هزار نفر( 
اعلام کرد که به گفته وی سهم مردان، ۵۱ درصد )۶۳ هزار مورد - ۱۶۰ 
در هر ۱۰۰ هزار( و زنان ۴۹ درصد ) ۶۰ هزار مورد - ۱۴۸ در هر ۱۰۰ 

هزار نفر( بوده است.
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برگزاری  به  اشاره  با  کشور  انتظامی  فرمانده کل   
باشکوه راهپیمایی اربعین حسینی گفت: در اربعین 
امسال بی سابقه ترین همکاری را از طرف عراقی ها 

شاهد بودیم.
سردار احمدرضا رادان در دیدار با آیت الله حسین 
به هشت  اشاره  با  تقلید  مراجع  از  نوری همدانی 
ایرانی در  میلیون تردد در رفت و برگشت زائران 

مرزها در ایام اربعین اظهار داشت: ایستایی 
مردم مقابل گیت ها چهار ثانیه بیشتر نبود 
و زمان رسیدن به گیت ها هم کمتر از ۱۰ 
دقیقه بود و سفر بسیار راحتی برای مردم 

انجام شد.
از  مسافر  حجم  امسال  داد:  ادامه  وی 
اما در عین حال  بیشتر شد  همه سال ها 
به  نسبت  فنی  کارهای  با  هم  تصادف ها 
سال های قبل با وجود حجم تردد بیشتر 

کاهش خوبی پیدا کرد.
وی گفت:  در ایام اربعین تلاش کردیم به معنای 
امر خیر و  این  و  باشیم  زائران  واقعی در خدمت 

برکت زیادی برای پلیس به همراه داشت.
اخیر  سنگین  ماموریت های  از  یکی  افزود:  رادان 
در  زائر  میلیون  چهار  که  بود  این  اربعین  در  ما 
داشتند  سفر  بر  تلاش  کوتاه  بسیار  زمانی  بازه 
و  جاده ها  هم  و  داشت  زیادی  تراکم  هم مرزها  و 

مکان هایی مثل صدور گذرنامه شلوغ بود و معمولا 
ایستایی زائران زیاد می شد.

وی ادامه داد: در این بین برخی مشکلات را کامل 
به  مهران کلا دو طرفه  ایلام  حل کردیم و جاده 
ارتباط  و  بود  باقی  مرز  ایستایی در  اما بحث  شد 
تنگاتنگی با عراقی ها گرفتیم و موفقیت های خوبی 
در دیپلماسی انتظامی برقرار شد و توانستیم با آنها 

توافق کنیم که ایستایی زائر در مرز کم شود.
فرمانده کل انتظامی کشور افزود: عراقی ها را متقاعد 
کردیم غیر از گذرنامه عادی، گذرنامه زیارتی را نیز 
بپذیرند و اگر این اتفاق نمی افتد برخی مردم تا ۴۰ 

روز برای دریافت گذرنامه معطل می شدند.
زیارتی  گذرنامه  نفر  میلیون  یک  داد:  ادامه  وی 
بر  هزینه  کردیم  تلاش  و  کردند  دریافت 
مردم تحمیل نشود و هزینه صدور این گذرنامه ۵۰ 

هزار تومان و پنج سال نیز اعتبار داشته باشد.
گذرنامه ها  کنترل  که   این   به  توجه  با  افزود:  وی 

سامانه  انجام  می شد،  باید  عراق  و  ایران  توسط 
سجاد را تعریف کردیم که گذرنامه را با آن چک 
باشد عراقی ها هم گذرنامه ها  اگر  لازم  تا  کنیم 
را چک کنند اطلاعات ما روی سیستم عراقی ها 
بیفتد. رادان ادامه داد: قبل از اربعین عراقی ها دو 
از  پس  و  کردند  آمد  و  رفت  ایران  به  مرتبه  سه 
بررسی مطمئن شدند سامانه سجاد مشکلی ندارد 
و از این رو قبول کردند وقتی طرف ایرانی گذرنامه 
ها  عراقی  روی سیستم  ما  اطلاعات  کرد  را چک 
بیفتد و این اتفاق در ورود زائران ایرانی به عراق 

سرعت زیادی داد.
گذرنامه  که  زمانی  از  زائر  یک  داشت:  ابراز  وی 
دست مامور ما می داد تا مهر و کنترل شود چهار 
در  چیزی  چنین  و  نمی کشید  طول  بیشتر  ثانیه 
این  و  نیست  پذیر  امکان  هم  اروپایی  کشورهای 
بدلیل طراحی سامانه سجاد توسط جوانان خودمان 

بود.

رادان:در راهپیمایی اربعین امسال بی سابقه ترین همکاری را 
از طرف عراقی ها شاهد بودیم
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اخبار

تاکید ضرغامی بر تسهیل گردشگری 
و حذف روادید بین کشورهای عضو 

سازمان اکو

 وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با تاکید 
ایران  گفت:  اکو  اعضای  بین  گردشگری  تسهیل  لزوم  بر 
تمام  عضو  کشورهای  گردشگران  حضور  تسهیل  برای 
تلاش خود را می کند و با همکاری وزارت امور خارجه به 

سمت حذف روادید بین کشورها حرکت می کنیم.
در  ضرغامی   سیدعزت الله   ، ایرنا  خبرنگار  گزارش  به 
پنجمین نشست وزیران گردشگری کشورهای عضو اکو در 
نگارخانه ختایی مجموعه تاریخی شیخ صفی الدین اردبیلی 
افزود: ما در جمهوری اسلامی ایران حرکتی را آغاز کردیم 
که تا سرحد امکان حضور گردشگران کشورهای عضو اکو 
روادید  در صدور  تسهیل  آنها  از  یکی   ، کنیم  تسهیل  را 
است و در این زمینه با وزارت امور خارجه همکاری خیلی 
آرام  مردم  راحت تر  تردد  برای  و  گرفته  صورت  نزدیکی 
آرام به سمت حذف روادید بین کشورها حرکت می کنیم.

بعضی  دلیلی  هر  به  اگر  می رود  انتظار  کرد:  تاکید  وی 
تفاهماتی  سوء  دچار  کشورها  بین  سیاسی  روابط  مواقع 
بین  گردشگری  سفرهای  تا  کنند  سعی  همه  می شود، 
حق  و  خواست  گردشگری  که  چرا  شود  حفظ  کشورها 

همه مردم دنیا است.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی تصریح 
محکم  و  پایدار  را  دولت ها  بین  روابط  گردشگری  کرد: 
است  پیشران  صنعتی  گردشگری  این  بر  علاوه  می کند، 
که همه بخش های اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی را دربر 
می گیرد و همه باید تلاش کنیم مشکلی برای ارتباط بین 

گردشگری بین اعضا پیش نیاید.
محترم  کل  دبیر  و  دبیرخانه  از  گفت:  همچنین  وی 
خواهش می کنم موضوعاتی از این دست را با جدیت در 

دبیرخانه بررسی کرده و موانع را برطرف کنند.
کشورهای  بین  روابط  تسهیل  لزوم  بر  تاکید  با  ضرغامی 
عضو اکو گفت: کشورهای عضو اکو با حدود ۵۰۰ میلیون 
تجاری،  امکانات  از  وسیع  دنیای  یک  جمعیت،  نفر 
برای  اینها  تاریخی و خدماتی هستند که همه  فرهنگی، 

گردشگری موهبت بزرگی به شمار می رود.
دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر  تاکید 
محیط  از  حفاظت  ضرورت  و  سبز  گردشگری  توسعه  بر 

زیست
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در ادامه 
گردشگری  سال  عنوان  به  امسال  نامگذاری  به  اشاره  با 
سبز اظهار کرد: گردشگری و محیط زیست مثل دو بال 
برای همه جوامع هستند و ما در ایران در بالاترین سطح، 
جلسات، کمیته ها و تصمیمات خوبی برای همکاری بین 

گردشگری و حفظ محیط زیست برگزار کردیم.
اردبیل  مسئولان  و  مردم  میزبانی  از  قدردانی  وی ضمن 
داد:  ادامه   ۲۰۲۳ اردبیل  رویداد  شایسته  برگزاری  برای 
میراث فرهنگی، معماری و سازه های ایران در طول تاریخ 
مواهب  از  بهینه  استفاده  و  طبیعت  حفظ  راستای  در 

محیط زیست بنا شده است.
ضرغامی خطاب به وزرای گردشگری و میهمانان خارجی 
از  تا  می کنیم  دعوت  شما  از  افزود:  اکو  عضو  کشورهای 
مجموعه باغ های ایرانی که به ثبت جهانی رسیده، بازدید 
کرده و ببینید که در سال های دور، ایرانیان چگونه محیط 

زیست خود را به خوبی حفظ می کردند.
ادامه  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
داد: ایرانیان در احداث کیلومترها قنات  که به ثبت جهانی 
پیشرفته ای  معماری  و  مهندسی  زمین  دل  در  رسیده، 
برای حفظ آب و استفاده از موهبت زندگی انجام داده اند، 
علاوه بر این، با احداث سازه های تاریخی مانند بادگیر، آب 
نام شوادان،  به  بسیار عمیق  زیرزمین های  انبار، یخچال، 
محیط  و  طبیعت  به  ویژه ای  نگاه  پیش  سال  هزاران  از 

زیست داشته اند.
است،  خطر  در  زیست  محیط  امروز  اینکه  بیان  با  وی 
با گازهای گلخانه ای  تصریح کرد: کشورهایی که سال ها 
صنعت خود را اداره کردند و برخی مواقع در همین دوران 
فعلی هم به حفظ محیط زیست بی اعتنایی می کنند، باید 
مورد خطاب متولیان گردشگری سبز باشند و از محیط 

پاک زندگی صیانت و نگهداری کنند.
این عضو کابینه دولت سیزدهم همچنین با بیان این که 
نداشته  وجود  درستی  برنامه ریزی  اگر  جامعه ای  هر  در 
و آسیب خواهد  اشکال  باشد، محیط زیست حتما دچار 
شد، گفت: معمولا تصور می شود که گردشگری به دلیل 
حضور بی رویه گردشگران در محیط زیست، باعث آسیب 
رساندن به محیط زیست می شود البته برخی مواقع هم 
همین  اتفاق می افتد، اما اگر درباره گردشگری برنامه ریزی 
درستی وجود داشته باشد، اتفاقا گردشگری می تواند مقوم 

و مکمل محیط زیست باشد.
دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزیر 
ما  زیست  محیط  بزرگ  سرمایه  حفظ  برای  شد:  یادآور 
حفظ  بر  را  اولویت  باید  سبز  گردشگری  برنامه ریزی  در 
محیط زیست، استفاده از تجربیات پیشینیان و استفاده از 

معماری های گذشته بگذاریم.
وی خطاب به حاضران و میهمانان رویداد گفت: بقعه شیخ 
از  اردبیلی که ثبت جهانی شده، مجموعه ای  صفی الدین 
حوزه های فرهنگی، میراث ناملموس در کنار مهندسی و 
تاریخ ارزشمند محسوب می شود و یکی از امپراطوری های 
بزرگ دنیا )صفویه( مبتنی بر همین تفکر شیخ صفی و 

مجموعه بقعه شیخ شکل گرفته است.
اضافه  دستی  صنایع  و  گردشگری  فرهنگی  میراث  وزیر 
و  فرهنگی  و  تاریخی  میراث  و هوای،  آب  کرد: طبیعت، 
جهانی  گردشگری  قطب  به  را  اردبیل  تفریحی،  امکانات 
جغرافیایی  موقعیت  این،  بر  علاوه  و  است  کرده  تبدیل 
برای کشورهای همسایه و دسترسی مناسب و به فاصله 
کوتاه از ظرفیت ها و بخش های مهم گردشگری از جمله 
و  برجسته  را  اردبیل  گردشگری  که  است  فرصت هایی 

متمایز می کند.
وی با بیان اینکه امیدوارم همانند دوره های گذشته وقتی 
به کشورهای خود برمی گردید، سفیر خوبی برای اردبیل 
هم  ارزروم،  برای  هم  آماده ایم  گفت:  باشید،  آن  مردم  و 
دارد،  خوبی  ظرفیت های  که  شوشا  برای  هم  و  تاشکند 
و  زیبا  مواهب  به  توجه  با  و  بدهیم  هم  دست  به  دست 
بدیع گردشگری، این شهرها را برای مردم معرفی و ترویج 

کنیم.

 معاون هماهنگ کننده ارتش، با تاکید بر اینکه 
در آینده در مقابل با تهدیدات دچار غافلگیری 
فناورانه نخواهیم شد، گفت: یکی از قدرت های 
برتر پهپادی در جهان هستیم و با نگاه به آینده 
پهپادهای مورد نیاز را تأمین کنیم و پهپادهای 

ما کاملًا بومی است.
ارتش،  اطلاع رسانی  پایگاه  از  ایرنا  گزارش  به 
برنامه  در  سیاری  حبیب الله  دریادار  امیر 
گفت وگویی با اشاره به دستاوردهای رزمایش 
علت  گفت:  ارتش،   ۱۴۰۲ پهپادی  مشترک 
محیط  در  که  است  این  رزمایش  محرمانگی 
رزمایش تجهیزات متعددی را به کار می گیریم 
زیرا  شود،  پخش  اخبارش  نباید  خیلی ها  که 
قرار  دشمنان  سوءاستفاده  مورد  است  ممکن 

گیرد.
معاون هماهنگ کننده ارتش جمهوری اسلامی 
می توانیم  که  آنچه  فقط  بنابراین  افزود:  ایران 
عموم  دید  در  و  بگذاریم  نمایش  معرض  به 
اما  می آوریم.  صحنه  در  را  این ها  دهیم،  قرار 
در صحنه رزمایش آن چیزی را هم که نباید 
گفته شود، امتحان می کنیم، بنابراین به خاطر 
که  دارد  وجود  محرمانگی  بحث  موضوع  این 
نمی توانیم همه مسائل را توضیح دهیم و همه 
اتفاقاتی که می افتد و همه تجهیزاتی که مورد 
آزمایش قرار می گیرند، به همین جهت جنبه 

محرمانگی پیدا می کند.
رزمایش  برگزاری  علت  درباره  دریادار سیاری 
در این مقطع زمانی، گفت: در سطح نیروهای 
مسلح و ارتش جمهوری اسلامی ایران در طول 
بالا بردن  برای  ارتقای مهارت  سال به منظور 
توان رزمی و در انتها بالا بردن توان بازدارندگی 
رزمایش های  تهدید  هرگونه  مقابل  کشور 

متعددی برگزار می کنیم.
در  و  مختلف  تخصص های  در  داد:  ادامه  وی 
مقاطع مختلف زمانی رزمایش هایی به مرحله 
در سطح  رزمایش  ارتش،  در  می آید.  در  اجرا 
نیروها، لشکرها، قرارگاه های منطقه ای، مناطق 
انجام  تخصصی  صورت  به  هوایی  دریایی، 
می شود، بعد در شکل نیرو شکل می گیرد و در 
سطح نیرو رزمایش برگزار می شود، جمع بندی  
این نیروها را تحت عنوان رزمایش مشترک در 

ارتش انجام می دهیم.
ارتش  ذوالفقار  بزرگ  رزمایش  سال  پایان  در 

برگزار می شود
مثال،  عنوان  به  کرد:  اضافه  سیاری  دریادار 
جنگ  تخصصی  رزمایش  قبل  ماه  یک  در 
رزمایش ها  که جمع بندی  داشتیم  الکترونیک 
این بود که در سطح نیروهای چهارگانه ارتش 
را  پهبادی  رزمایش  الآن  بود.  درآمده  اجرا  به 
این ها،  همه  بر  اضافه  گذاشتیم،  سر  پشت  
رزمایش های مختلف جمع می شود و در انتهای 
سال رزمایش بزرگ ذوالفقار ارتش را به مرحله 
اجرا در می آوریم که آنجا کلًا توان رزمی ارتش 
تا جایی که می شود نشان داد به معرض نمایش 
گذاشته می شود و ارزیابی بزرگی را از خودمان 

انجام می دهیم.
ارتش در مورد ویژگی  معاون هماهنگ کننده 
رزمایش پهپادی، گفت: ما برای پهپاد رزمایش 
جداگانه ای در نیروها داریم و جمع بندی آن را 
در سطح ارتش انجام می دهیم و جمع بندی را 
در رزمایش مشترک ذوالفقار نشان می دهیم. با 
این حال برای ما حائز اهمیت است، چرا که اگر 
در جنگ های اخیر نگاه کنید، متوجه می شوید 
توانمندی  که  است  تجهیزاتی  جزو  پهپاد 
و  گذاشته  نمایش  معرض  به  را  خودش 
اثرگذاری خودش را در پیروزی در میدان نبرد 
به معرض نمایش گذاشته است، در دنیا هم به 
نگاه  باز  این موضوع توجه خاصی شده است. 
کنیم متوجه می شویم میزان پیشرفت پهپاد در 
چند سال گذشته تا امروز جهشی بوده است، 
یعنی هر روز شاهد یک نوع پهپاد با ویژگی های 

جدید هستیم.
و پژوهش  بررسی  تأکید کرد:  دریادار سیاری 
به  باید  امروز  که  سلاح هایی  می کنیم، 
مقابله  جوابگوی  تا  شود  اضافه  تجهیزات مان 
تا  چیست  باشد  آینده  در  تهدید  هرگونه  با 
غافلگیر نشویم، یکی از این موارد پهپاد است 
در  و  مسلح  نیروهای  سطح  در  الحمدالله  که 
در  و  برده شده  پی  موضوع  اهمیت  به  ارتش 
دستورکار قرار گرفته است و نسبت به تولید 
مهمات  تولید  دفاع،  وزارت  همکاری  با  پهپاد 
و لوازم پهپادها و تجیهز کردن آن ها به انواع 
سامانه های مختلف مثل جنگ الکترونیک کار 
پیش می رود و در رزمایش ها آزمایش می کنیم 

و توانمندی مان را مورد ارزیابی قرار می دهیم.

پهپادهای ما کاملًا بومی است
دریادار سیاری ادامه داد: ما نگاه به آینده داریم 
پهپادهای  آینده،  نیاز  به  توجه  با  بتوانیم  که 
تولید،  بحث  در  کنیم.  تأمین  را  نیاز  مورد 
پهپادهای ما کاملًا بومی است، یعنی نمی توانم 
بگویم حتی یک درصد آن ها خارجی است و 
تماماً بومی است؛ در نیروهای مسلح، ارتش و 
نیروهای چهارگانه ارتش و صنایع وزارت دفاع 

با کار مشترک ساخته می شود.
به  کرد:  تصریح  ارتش  هماهنگ کننده  معاون 
طور قطع شرکت های دانش بنیان در همکاری 
هم  هستند،  مؤثر  بسیار  پهپاد  ساخت  برای 
حائز  مسئله  این  پهپاد،  مهمات  هم  و  پهپاد 
اهمیت است، زیرا جمع این ها، توان پهباد را 
بالا می برد که همه اینها بومی است و در داخل 
کشور ساخته می شود؛ شرکت های دانش بنیان 
بسیار علاقه مند هستند، قشر  این موضوع  به 
بسیار  ارتش و وزارت دفاع  برای جذب  جوان 
و  می پردازند  کار  این  به  و  هستند  علاقه مند 

پرداخته اند.
یکی  می کنیم  ادعا  امروز  کرد:  اظهار  سیاری 
از قدرت های برتر پهپادی در جهان هستیم و 
این توانمندی وجود دارد، زیرا انواع پهپادهایی 
ما چه  نشان می دهد  را  این  که ساخته شده 

پهپادهایی در اختیار داریم.
شناسایی،  موضوع  با  پهپاد  کرد:  اضافه  وی 
توانمندی رزمی و انهدامی داریم و این پهپادی 
است که می تواند موشک حمل کند، پهپادی 
که می تواند بمب حمل کند و پهبادی داریم که 
می تواند سامانه اخلالگری با خود داشته باشد 
و حتی پهپادی داریم که می تواند اهداف را در 
روی زمین شناسایی و یا در هوا شناسایی، رصد 
ترتیب،  به همین  دریا هم  در  کند،  کنترل  و 
پرواز کند، در آسمان  از روی شناور  می تواند 
در  را  هدفش  باشد،  داشته  دریا حضور  بالای 

دریا پیدا و بنا به دستور به هدف حمله کند.
معاون هماهنگ کننده ارتش در همین زمینه 
دست  به  ویژگی ها  این  با  پهپاد  داد:  ادامه 
توانمند جوان ایرانی در نیروهای مسلح ارتش 
نشان  این  است،  شده  ساخته  کشور  و سطح 
می دهد که توانمندی ما در بحث دانش ساخت 
پهپاد بسیار بالا است و روی لبه دانش حرکت 
نیازمندی  می توانیم  قطع  طور  به  و  می کنیم 

آینده را تأمین کنیم.
زمانی  اتفاق  این  کرد:  تصریح  سیاری  دریادار 
روبه رو  تحریم  با  ابعاد  همه  در  که  می افتد 
توانستن  خواستن،  که  آنجایی  از  اما  هستیم، 
به  را  ما  می تواند  جوان  قشر  بر  تکیه  و  است 
نتیجه برساند با فکر باز، ذهن روشن، عشق و 
وجود  که  تحریم هایی  همه  با  انگیزه  و  علاقه 
داشته است، دست توانمند جوان ایرانی امروز 

این را برای ما به نتیجه رسانده است.
وی در مورد رونمایی و تست پهپادهای جدید 
که  پهپادهایی  همه  گفت:  اخیر،  رزمایش  در 
قدیمی تر بودند و در رزمایش قبلی پهباد هم 
که در سال گذشته انجام شد، مورد ارزیابی قرار 
گرفتند، اما به طور قطع پهپادهایی که امسال 
مورد ارزیابی قرار گرفتند، توانمندی اش با نوع 
در  مثلًا  است.  متفاوت  قبل  سال  در  خودش 
مداومت پرواز ممکن است متفاوت باشد، شاید 
آن ۵ ساعت پرواز می کرد، اما الآن ۱۰ ساعت 
پرواز می کند. یا مثلًا سقف پرواز، ارتباطاتش، 
ارتباطاتی که ایستگاه زمینی می تواند با پهپاد 
برد آن  بردی، چه میزان  باشد در چه  داشته 
افزایش داشته است. چه نوع سلاحی می تواند 
با خود حمل کند. چند سلاح می تواند با خود 

یا  است،  چقدر  دقت سلاح هایش  کند.  حمل 
همه این ها مسائلی است که در هر پهپادی که 
ما اسماً مورد ارزیابی قرار می دهیم، با گذشته 
متفاوت است. مثلًا پهپاد ابابیل و پهپاد کمان.

مأموریت پهپاد کمان ۱۹ انجام اخلال راداری و 
ارتباطی هواپایه است

دریادار سیاری در مورد ویژگی های پهپاد کمان 
اما  است،  کم  پهپاد  وزن  و  حجم  گفت:   ،۱۹
دستگاه هایی روی آن نصب شده که توانمندی 
دارد.  خوبی  به  را  محوله  مأموریت های  انجام 
مأموریت پهپاد کمان ۱۹ انجام اخلال راداری و 
ارتباطی هواپایه است و این در رزمایش امسال 

رونمایی شد و مورد ارزیابی قرار گرفت.
ابابیل،  افزود:  ارتش  هماهنگ کننده  معاون 
پهپادهایی  اقسام  و  انواع  مهاجر  کرار،  کمان، 
قرار  ارزیابی  مورد  اخیر  رزمایش  در  که  است 
گرفت و از قدیم تا به حال هم بوده اند، منتهی 
هرکدام از این ها که نام شان را می آورم نسبت 
به گذشته تفاوت هایی دارد، حتی اگر ظاهرش 
امکاناتش  و  نرم افزاری  اما  باشد،  نکرده  تغییر 
گذشته  به  نسبت  که  کرده  تغییر  به گونه ای 

کاملًا متفاوت است.
وی در مورد ویژگی های پهپاد کرار، گفت: کرار 
و  هوا  به  هوا  موشک  است،  مجهز  موشک  به 
قادر است اهدافش را در آسمان پیدا و دنبال 
کند، قفل راداری روی آن داشته باشد و اهداف 
یک  این  دهد.  قرار  اصابت  مورد  موشک  با  را 
این  در  که  است  ارزشمندی  بسیار  دستاورد 
رزمایش پهپادی به معرض نمایش گذاشته شد 
و اگر دشمنان نسبت به این حساس هستند، 
می شود گفت که حق دارند؛ دستیابی به این 
وجود  با  پهپادها  این  سازندگان  توسط  دانش 

همه تحریم ها موفقیت بسیار بزرگی است.
در  همچنین  ارتش  هماهنگ کننده  معاون 
مورد اهدافی که پهپادها آن ها را از بین بردند، 
گفت: اگر من بخواهم تاکتیک ها را بیان و به 
که  تاکتیک هایی  در  کنم  اشاره  اهداف  این 
استفاده کردیم در این رزمایش امسال در شب 
حدود ۱۰۰  کردیم.  عمل  گسترده  صورت  به 
فروند   ۲۰۰ بودیم،  کرده  پیش بینی  تمرین 
و در شب  و جنگاور  و شناسایی  رزمی  پهپاد 
انجام  را  شب  در  تمرین  متعددی  نقش های 
دادیم که توانایی ما را ارتقا می دهد. در بحث 

پرواز جمع تمرینات متفاوتی داشتیم.
عملیات به شکل ۳۶۰ درجه را به خوبی انجام 

دادیم
فضای  در  عملیات  داد:  ادامه  سیاری  دریادار 
جنگ الکترونیک  طوری است که این عملیات 
قادر است ارتباطاتی را از بین ببرد و سیستم 
اما  کند،  ایجاد  مشکلاتی  و  مختل  را  ناوبری 
الکترونیک  جنگ  فضای  در  را  عملیات مان 
به خوبی انجام دادیم، عملیات به شکل ۳۶۰ 
درجه را به خوبی انجام دادیم و به صورت انبوه 
اقدمات را انجام دادیم یعنی پروازهای پهبادی 
با  جنگال  فضای  در  درجه  انبوه، ۳۶۰  جمع، 
یعنی  داشت،  این ها  مهمات  که  ویژگی هایی 
زدن اهداف نقطه ای روی زمین و هوا و مورد 
انجام  اهداف شناور در دریا  قرار دادن  اصابت 

شد.
به  پهپادها  که  اهدافی  درباره  همچنین  وی 
جسم  کرار  پهپاد  گفت:  کردند،  حمله  آن ها 
کوچکی دارد و یک موشک هم حمل می کند 
و می خواهد یک هواپیما را بزند اما هدفی که 
به او می دهیم یک هواپیما با حجم کوچک و 
وقتی  که  است، چرا  راداری کم  مقطع  سطح 
اهداف  حتماً  بزند،  را  کوچک  هدف  بتواند 

قرار  اصابت  مورد  بیشتری  سهولت  با  بزرگتر 
می گیرند، همین اتفاق روی زمین افتاده است.

اگر  کرد:  تأکید  ارتش  هماهنگ کننده  معاون 
بخواهید هدفی را با مقیاس یک متر در یک 
متر مورد اصابت قرار دهید، به راحتی می توان 
اهداف بزرگتر را نیز نابود کرد، ما اهداف را روی 
زمین با ابعاد بسیار کوچکی در نظر گرفته ایم، 
مثلًا ساختمان فرماندهی همه را با ابعاد کوچک 

در نظر گرفتیم.
اهدافی که مورد اصابت قرار دادیم، به مراتب از 

ابعاد هدف اصلی کوچکتر بود
مورد  که  اهدافی  کرد:  اضافه  دریادارسیاری 
هدف  ابعاد  از  مراتب  به  دادیم،  قرار  اصابت 
نقطه زنی  دقت،  است.  بوده  کوچکتر  اصلی 
پهبادها و دقت در هدف گیری آن ها را به خوبی 
مسائل  این  نیز  شناسایی  در  می دهد.  نشان 
آمریکایی  شناور  سر  بالای  که  پهپادی  بود، 
بود،  آمریکایی  ناوشکن  بالاسر  درست  رفت، 
منطقه  در  که  زمانی  فرامنطقه ای  شناورهای 
هستند، هرگونه وسیله پروازی به آن ها نزدیک 
شود در فاصله ۵ مایلی به آن تذکر می دهند، 
اما چطور پهپاد ما می تواند پرواز کند و درست 
بالای سر ناوشکن حضور پیدا کند و تصاویرش 
را منتشر کند!؟ پهپاد ما عمودپرواز است که 
نیاز  نیاز به دانش بالایی دارد و  این نیز  خودِ 
به باند ندارد، برد و مداومت پروازی زیادی هم 

دارد.
وی در مورد سازماندهی رزمایش گفت: قسمتی 
نیروی  ارتش،  پدافند  پهپادی،  نیروی  توان  از 
هوایی و نیروی دریایی ارتش و جنگال راهبردی 
ارتش را در این رزمایش مشترک به کار گرفتیم، 
یعنی خواستیم به طول کامل معنای مشترک 
بودن جلوه کند. اهداف متعددی برای رزمایش 
به  تا ۹۵ درصد  از ۹۰  بیش  گرفتیم.  نظر  در 
از  بیش  رزمایش  منطقه  رسیدیم.  اهداف مان 
نیمی از جغرافیایی جمهوری اسلامی را پوشش 

داد، به علاوه شمال اقیانوس هند.
معاون هماهنگ کننده ارتش تصریح کرد: تعداد 
پهپاد شناسایی رزمی در  فروند  پهپادها ۲۰۰ 
کردند.  شرکت  رزمایش  این  در  مختلف  انواع 
رزمایش های  با  رزمایش  این  که  تفاوت هایی 
قبلی داشت و نشان از رشد جهشی پهپادها بود 
پهپادها  ساخت  و  نوع  در  که  است  این  آن  و 
سلاح های شان،  دقت  و  تجهیزات شان  نوع  و 
تفاوت های اساسی با رزمایش های قبلی وجود 

داشت.
سیاری در مورد دستاوردهای رزمایش پهپادی 
دستاوردها،  این  از  یکی  کرد:  اظهار  اخیر، 
شده  پیش بینی  اهداف  همه  به  دسترسی 
بردیم،  بالا  را  مهارت ها  بود.  رزمایش  این  در 
اطمینان مان را از کارآیی پهبادها ارتقا دادیم، 
تمام  که  است  این  دستاورد  مهم ترین  اما 
فنی،  کارکنان  پهپاد  ساخت  دست اندرکاران 
کسانی که می سازند و پشتیبانان به اعتماد به 
نفس رسیدند که آنچه ساختند، بسیار ارزشمند 

است.
پایان  در  ارتش  هماهنگ کننده  معاون 
خاطرنشان کرد: هر تهدیدی وجود داشته باشد، 
پهپادهای ما جوابگو است، این اعتماد به نفس 
متعلق به جوان ما است. اعتماد به نفس جوانان 
در  به جرأت می گویم  که  است  زیاد  آنقدر  ما 
غافلگیری  دچار  تهدیدات  با  مقابل  در  آینده 
فناورانه نخواهیم شد، این بزرگترین دستاوردی 
با  و  آوردیم  دست   به  رزمایش  در  که  است 
همین اعتماد به نفس در رزمایش آتی دستاورد 

بیشتری خواهیم داشت.

دریادار سیاری: یکی از قدرت های برتر پهپادی 
در جهان هستیم

اخبار

استاندار اردبیل: رویداد اردبیل ۲۰۲۳ استمرار 

مراودات گردشگری بین اعضای اکو خواهد بود

استمرار   ۲۰۲۳ اردبیل  رویداد  گفت:  اردبیل  استاندار   
اکو  عضو  کشورهای  بین  گردشگری  مراودات  و  ارتباطات 
خواهد بود و زمینه تلاش برای ساختن آینده ای بهتر برای 

همه ملت ها را فراهم خواهد کرد.
نشست  پنجمین  در  عاملی  سیدحامد   ، ایرنا  گزارش  به 
اظهار  اردبیل  در  اکو  عضو  کشورهای  گردشگری  وزرای 
نمایندگان  و  کشورها  سفرای  و  وزرا  میزبان  اردبیل  کرد: 
ملت هایی است که سرنوشت و زندگی آنها در طول تاریخ 
در ارتباطی بسیار عمیق بوده و همین انگیزه مشترک باعث 
برای  بتوانیم  و  کنار هم جمع شویم  در  امروز  ما  تا  شده 

آینده ای بهتر برنامه ریزی کنیم.
وی با بیان این که برای رسیدن به آینده بهتر نیاز به ارتباط 
و همکاری بیشتر داریم و حوزه  گردشگری و سیاحت برای 
رسیدن به این هدف و مقصود بهترین حوزه به شمار می 
برای  آغازی  نشست،  این  که  کرد  امیداری  اظهار  رود، 
استمرار گفت و گوها و تداوم ارتباط بین ملت ها و گسترش 

هر چه بیشتر همکاری های منطقه ای شود.
استاندار اردبیل از مجموعه شورای همکاری های اقتصادی 
اکو که اردبیل را به عنوان پایتخت گردشگری کشورهای 
عضو در سال ۲۰۲۳ انتخاب کردند، قدردانی کرد و گفت: 
اردبیل شهری است که در طول تاریخ طولانی  خود، مرکز 
سیاست های اقتصادی و تحولات مهم فرهنگی، اقتصادی و 

اجتماعی بوده است.
عاملی اضافه کرد: مورخین این شهر را منسوب به زرتشت 
یعنی شهر  آرتاویل  از  برگرفته  را  نام آن  و  پیامبر دانسته 
مقدس می دانند و حکیم بزرگ فردوسی نیز بیش از ۱۰ 
بار نام این شهر را در آثار خود بیان کرده و بعد از آنها نیز 
اردبیل به عنوان محل تلاقی میراث علمی و عرفانی شرق 
و غرب قرار گرفته و با شکل گیری مکتب و سلسله صفوی، 
موجب احیا و انسجام فرهنگ و تمدن ایرانی شده و روابط 
معطل مانده شرق و غرب را با احیای دوباره جاده ابریشم 
از چین تا اروپا جانی دوباره بخشیده و شما امروز آن را در 

مجموعه بقعه شیخ صفی الدین اردبیلی مشاهده می کنید.
همواره  تاریخ  دوران  طول  در  اردبیل  داد:  ادامه  وی 
بوده  اجتماعی  و  اقتصادی  فرهنگی،  مهم  تحولات  مرکز 
نقش  اقتصاد  در حوزه  روسیه  و  قفقاز  دروازه  عنوان  به  و 
مهمی ایفا کرده است و امروز نیز با کمال افتخار میزبان 
نمایندگان و مقامات کشورهایی است که در طول هزاران 
سال با آنها در قالب فعالیت های متعدد سیاسی، فرهنگی 
ایجاد کرده و  تاریخ و سرنوشت مشترکی  تاریخی، یک  و 
و  منطقه ای  امینت  تولید  در  عظیمی  همگرایی  ظرفیت 
این  با  جهانی  عرصه  در  نقش آفرینی  و  منطقه ای  ثروت 

کشورها به وجود آورده است.
استاندار اردبیل اظهار کرد: مجموعه اکو بعد از اتحادیه اروپا 
به عنوان بزرگترین سازمان منطقه ای می تواند بیش از پیش 
در مسیر توسعه و پیشرفت کشورهای عضو گام بردارد و 
بدون تردید این ظرفیت فوق العاده با توسعه گردشگری و 
برای  را  اساسی  اشتراکات فرهنگی زمینه های  بر  تاکید  با 

اقدامات و اتحادهای آینده فراهم خواهد کرد.
وی همچنین گفت: امروز اردبیل با این پیشینه تاریخی 
و هزار اثر تاریخی ثبت شده در سرتاسر استان، با وجود 
کوه سرافراز سبلان و بیش از ۱۱۰ چشمه آبدرمانی در 
بزرگی  ظرفیت های  به  توجه  با  و  آن  دامنه های  اطراف 
که از شمال تا جنوب استان وجود دارد، از دشت مغان، 
عشایر غیور و دلاور این منطقه تا طبیعت زیبای خلخال، 
چشمه های نیر و جنگل های فندقلو و سوهای نمین همه 
و همه زیبایی هایی است که در سرتاسر استان گسترده 
شده و در کنار مردمانی با صفا آداب و رسوم ارزشمند، 
فرهنگی  و  طبیعی  تاریخی،  زیبایی های  از  مجموعه ای 
تا آن را در اختیار همه  به وجود آورده  را در کنار هم 
کسانی قرار دهد که می خواهند در آیینه صاف جلوه های 

الهی روح و روان خود را صیقل دهند.
عاملی افزود: امروز کشور ما و دولت ما با نگاه به شرق 
توسعه  و  پیشرفت  آسیا در پی آن است که در کنار  و 
مواریث  تمام  از  انسان ها،  برای همه  بهتر  زندگی  ایجاد 
نیز  خود  اخلاقی  و  بشری  انسانی،  تمدنی،  فرهنگی، 

صیانت و حفاظت کند.
همکاری های  سازمان  میان  این  در  کرد:  بیان  وی 
منطقه ای به خصوص اکو اگر چه سازمانی اقتصادی است 
اما اساس آن با تاریخ فرهنگ و تمدن ملت های ما به هم 
احیاگرانه  و  اساسی  نقشی  می توانیم  ما  و  بوده  پیوسته 
می تواند  گردشگری  یقین  به  و  کنیم  ایفا  منطقه  در 
اردبیل  و  باشد  تمدن ساز  و  هویت ساز  نگاه  این  دریچه 
حرکت های  و  برنامه ها  این  میزبان  دارد  آمادگی  امروز 

امیدآفرین باشد.
دست اندرکاران  زحمات  از  قدردانی  با  اردبیل  استاندار 
به ویژه وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
که در تحقق و شکل گیری این رویداد مهم تلاش کرده 
در  که  دبیرکل دی هشت  و  اکو  دبیرکل  از  گفت:  اند، 
ناظری  آقای  به ویژه  کردند،  پیدا  حضور  جلسه  این 
بین  برنامه ریزی  و  هماهنگی   ، همکاری  مسئولیت  که 

کشورهای عضو را داشتند، سپاسگزارم.
مراسم  این  در  که  سفرایی  و  مقامات  از  همچنین  وی 
میراث  وزارت  مجموعه  مسئولان  نیز  و  دارند  حضور 
فرهنگی ، وزارت امور خارجه ، اهالی رسانه ، دانشگاهیان 
و فعالان فرهنگی و اقتصادی که یاریگر آغاز و استمرار 

این رویداد بودند و خواهند بودند ، قدردانی کرد.
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 ورزشی
خبر

حمایت کامل دولت از ورود 
سرمایه گذاران بخش خصوصی به 

حوزه ورزش

 معاون اجرایی رئیس جمهور گفت: دولت نهایت کمک 
و حمایت از بخش خصوصی را در حوزه ورزشی خواهد 
داشت و آماده مشارکت با بخش خصوصی در زمینه طرح 

های ورزشی است.
 محسن منصوری در سفر به پیشوا در جمع خبرنگاران در 
خصوص اجرای پروژه های ورزشی در کشور گفت: رئیس 
جمهور عنایت ویژه ای به بخش ورزش دارد، اخیراً هم 
دستوری داده شد، که اتفاقی متفاوت در خصوص ساخت 
به  توجه  با  بیفتد،  تهران  شهر  در  ملی  بزرگ  ورزشگاه 
حمایت های رئیس جمهور شاهد رشد و جهش مناسبی 

در سرانه ورزشی کشور بودیم.
وی گفت: در شهرستان ها نیز به طرق مختلف این مسائل 
برای افزایش سرانه های ورزشی در حال پیگیری است، 
فرهنگی  مجموعه  یک  افتتاح  شاهد  پیشوا  در  امروز 
ورزشی با مشارکت شهرداری و بخش خصوصی و حمایت 
پیشوا ظرفیت های  و  برداری رسیده  بهره  به  فرمانداری 

بسیار خوبی دارد.
معاون اجرایی رئیس جمهور افزود: بچه های این منطقه 
رشته های  از  بسیاری  در  و  دارند  خوبی  استعدادهای 
این منطقه داریم،  ورزشی قهرمانی، قهرمانان خوبی در 
بسیار  قهرمان های  مختلف  گرایش های  و  رشته ها  در 
ارزشمندی داشتیم، آماده کردن این زیرساخت ها سبب 

تقویت ورزش قهرمانی می شود.
وی گفت: دولت نهایت کمک و حمایت از بخش خصوصی 

را در حوزه ورزشی خواهد داشت.
منصوری گفت: معمولاً سرمایه گذاری در بخش ورزشی 
به نسبت دیگر بخش های اقتصادی بازدهی کمتری دارد، 
در همین پروژه ورزشی پیشوا عزیزان می توانستند، این 
سرمایه را در بخش دیگری هزینه کنند و سود ظاهری 
بیشتری داشته باشند، اما این کار برکت مضاعف به کار 
و  فرهنگی  کاملًا  کار  این  که  چرا  می دهد،  عزیزان  این 
و  فرمول ها  می کنیم،  سعی  هم  ما  است،  اجتماعی 
مدل های اقتصادی و مالی و مشارکتی را به نحوی تنظیم 
کنیم، که سرمایه گذار برای ورود به این کار انگیزه داشته 

باشند.

خمز: تعطیلی های مکرر لیگ برتر 
به نفع باشگاه ها نیست

سرمربی تیم فوتبال تراکتور گفت: تعطیلی های مکرر 
لیگ برتر به نفع باشگاه ها و فوتبال ایران نیست.

به گزارش خبرگزاری مهر، پاکو خمز سرمربی تیم 
بازی  قبل  خبری  نشست  در  تبریز  تراکتور  فوتبال 
می خواهیم  داشت:  اظهار  اراک،  آلومینیوم  مقابل 
خودمان را با این شرایط لیگ برتر وفق دهیم. یک 
بازی انجام می دهیم و سپس مسابقات چندین هفته 
و  نیست  درست  رقابت،  نوع  این  می شود.  تعطیل 
با شرایط عجیبی رو به رو هستیم. سعی می کنیم 

خودمان را آماده نگه داریم.
فوتبال  فدراسیون  از  احترام  نهایت  با  افزود:  وی 
بازی ها  درخواست دارم فکری به حال لیگ کند و 
پشت سر هم برگزار شوند. مسابقات هیچ جا در این 

حد تعطیل نمی شوند.
از  بعد  برتر  لیگ  دوباره  تعطیلی  به  اشاره  با  خمز 
بازی مقابل آلومینیوم اراک، بیان کرد: بعد از دیدار 
فردا، چند جلسه تمرین می کنیم و پس از چند روز 
استراحت، دور جدید تمرینات را برای حفظ آمادگی 
آغاز خواهیم کرد. شرایط برای تمامی تیم ها یکسان 
است، ولی تعطیلی های مکرر به نفع تیم ها و فوتبال 

نیست.
سرمربی تراکتور با بیان اینکه حفظ آمادگی در این 
فدراسیون  از  دیگر  بار  گفت:  است،  سخت  شرایط 
و  کند  چاره اندیشی  تعطیلی ها  درباره  می خواهم 
دیگر  سوی  از  شوند.  برگزار  هم  سر  پشت  بازی ها 
تاکنون تنها دو بازی در داخل خانه انجام داده ایم و 
هواداران از ما انتظار دارند و دوری از آنان به نفع مان 

نیست.
وی در خصوص شناختش از حریف، گفت: آلومینیوم 
رقیب سرسختی است. فصل را خوب شروع کرده و 
تیم جنگنده و دونده ای است که به خوبی در دفاع 
جمع می شوند. بازیکنانم به خوبی تمرین کرده اند و 
به آنان اعتماد دارم. قطعاً بازی خوبی انجام خواهیم 
بازی کرده و  باید خوب  داد و کاملًا آماده هستیم. 

سخت تلاش کنیم.
وی در رابطه با محرومان و مصدومان تیم، گفت: سید 

محمد حسینی و شکیب خو مصدوم هستند.

با انصراف ترکیه از میزبانی؛

بریتانیا و ایرلند میزبان مسابقات 

یورو ۲۰۲۸ می شوند

 ۲۰۲۸ یورو  مسابقات  میزبانی  از  ترکیه  انصراف  با 
مسابقات  این  میزبان  عنوان  به  ایرلند  و  بریتانیا 

انتخاب خواهند شد.
به گزارش خبرنگار مهر، پس از اینکه ترکیه تصمیم 
مسابقات  میزبان  عنوان  به  انتخاب  روند  از  گرفت 
قهرمانی اروپا ۲۰۲۸ کنار برود این میزبانی به بریتانیا 

و ایرلند اعطا خواهد شد.

پارالمپیک  های  بازی  سرپرستان  نشست 
پاریس ۲۰۲۴ و نیز اجلاس عمومی کمیته بین 
المللی پارالمپیک با حضور دکتر غفورکارگری 

رییس کمیته ملی پارالمپیک برگزار شد.
کارگری  غفور  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
ملی  کمیته  عمومی  روابط  با  گفتگویی  در 
پارالمپیک دستاوردهای این دو نشست مهم؛ 
پارالمپیک  های  بازی  سرپرستان  نشست 
بین  پاریس ۲۰۲۴ و اجلاس عمومی کمیته 

المللی پارالمپیک را تشریح کرد.
یک  طی  داشت:  اظهار  این خصوص  در  وی 
انجام شد که یکی  ماه گذشته دو سفر مهم 
از آنها اجلاس روسای کمیته های پارالمپیک 
پارالمپیک  های  بازی  در  حاضر  کشورهای 
دیگری  و  پاریس  میزبانی  به   ۲۰۲۴ پاریس 
مجمع عمومی کمیته بین المللی پارالمپیک 

)IPC( به میزبانی منامه بود.
رییس کمیته ملی پارالمپیک افزود: در نشست 
برگزار شد،  با حضور ۱۴۰ کشور  که  پاریس 
های  توجیه کمیته  و  اصلی هماهنگی  هدف 
در  کننده  پارالمپیک کشورهای شرکت  ملی 
بود و  برگزار کننده  این رویداد توسط کشور 
در کنار آن برنامه های نظیر بازدید از دهکده 
بازی های پارالمپیک پاریس ۲۰۲۴ و اماکن 

برگزاری مسابقات در رشته های مختلف نیز 
انجام شد.

کارگری خاطر نشان کرد: هیات ایرانی حاضر 
در  فعال  مشارکت  بر  افزون  نشست  این  در 
نظر  اعلام  و  اجلاس  در  شده  طرح  مباحث 
کمیته  توسط  ارائه شده  مطالب  در خصوص 
شناسی  آسیب  روش  با  مسابقات،  برگزای 
احتمال  جمله  از  مهمی  موارد  نگرانه  آینده 
بروز بحران در صورت افزایش چند درجه ای 
گرمای هوای پاریس در زمان مسابقات و عدم 
پیش بینی سامانه سرمایشی در دهکده بازی 

ها را به مسئولین مسابقات گوشزد کرد.
وی گفت: همچنین در حاشیه نشست اصلی، 
نیز  و  کشور  چند  نمایندگان  با  جلساتی 
و  برگزار  جهانی  های  فدراسیون  مسئولین 
رایزنی هایی انجام شد و از این حیث ایران در 

زمره کشورهای فعال و موثر این اجلاس بود.
رییس کمیته ملی پارالمپیک در ادامه افزود: 
کمیته  عمومی  مجمع  مهم،  نشست  دومین 
بین المللی پارالمپیک )IPC( بود که به مدت 
کشور  در  منامه  شهر  میزبانی  به  و  روز  سه 
بحرین برگزار شد. در این نشست موضوعات 
از مهم  مختلفی مورد بررسی قرار گرفت که 
یا عدم  تعلیق  بررسی  به  توان  آنها می  ترین 

اشاره  بلاروس  و  روسیه  کشورهای  تعلیق 
کرد که یک روز کامل این نشست را به خود 
اختصاص داد و در نهایت اعضا حاضر با ۹۰ رای 
موافق بر علیه ۵۶ رای مخالف )۶ رای ممتنع( 
علیه  بر  موافق  رای  و ۷۹  روسیه  درخصوص 
درخصوص  ممتنع(  رای   ۹( مخالف  رای   ۵۷
بلاروس، پیشنهاد به حضور ورزشکاران روسیه 
و بلاروس به صورت بی طرف و بدون استفاده 
از پرچم این دو کشوردادند که این امر موفقیتی 

برای کشورهای مذکور تلقی می شود.
این  در  ایرانی  هیات  داشت:  اظهار  کارگری 
ورزشی  دیپلماسی  ترین  فعال  قطعا  اجلاس 
را داشت که از آن می توان در جهت توسعه 
در  کرد.  برداری  بهره  متقابل  های  همکاری 
روسای  با  دیدار  به  توان  می  خصوص  این 
کمیته ملی پارالمپیک ۲۵ کشور، مسئولین ۲ 
سازمان جهانی متولی رشته های ورزشی ویژه 
ورزشکاران قطع عضو، ویلچری و فلج مغزی، 
نابینایان و کم بینایان، ۳ فدراسیون بین المللی 
) بوچیا، بسکتبال با ویلچر، والیبال نشسته(، ۳ 
رشته فعال در بازی های پارالمپیک ) دوچرخه 
سواری، پاراتکواندو، پاراوزنه برداری(، دیدار با 
رییس، دبیر و ۵ تن از مدیران ارشد کمیته بین 
المللی پارالمپیک و نیز رییس و دبیر اجرایی 

منطقه آسیا اشاره کرد که در این خصوص ۴۶ 
نشست برگزار و توافقات خوبی حاصل شد.

وی گفت: از مهم ترین دستاوردهای نشست 
منامه برای هیات ایرانی می توان به دو نشست 
المللی  بین  کمیته  رییس  پارسونز،  اندرو  با 
ارتباط خوب  پارالمپیک اشاره کرد که مبین 
ملی  کمیته  رییس  با  المللی  بین  مقام  این 

پارالمپیک ایران است.
کرد:  تصریح  پارالمپیک  ملی  کمیته  رییس 
طرف  از  مهمی  بسیار  راهبردی  پیشنهادات 
المللی  بین  کمیته  رییس  به  ایرانی  هیات 
پارالمپیک ارائه شد که مورد توجه و استقبال 
وی قرار گرفت. در این خصوص می توان به 
ارائه نظرات کارشناسی برای اصلاح و تکمیل 
مورد  که  کرد  اشاره   IPC استراتژیک  برنامه 
درخواست  وی  و  گرفت  قرار  پارسونز  توجه 
کرد این پیشنهادات به صورت مکتوب به تیم 

مربوطه در IPC نیز ارسال شود.
امتیاز  افزایش  ضرورت  داد:  ادامه  کارگری 
از  جهانی  رنکینگ  در  برنز  و  نقره  مدالهای 
دیگر پیشنهادات ارائه شده بود؛ چرا که شرایط 
فعلی نه منطبق بر عدالت است و نه منطبق بر 
منطق. همچنین پیشنهاد شد عنوان معلول در 

ادبیات مورد استفاده به توان یاب تغییر یابد.
با  جهانی  شرکتی  شد  پیشنهاد  گفت:  وی 
به  کشور  هر  در  اقماری  شرکتهای  داشتن 
خصوص  در  ورزشکاران  مشکل  حل  منظور 

مکملهای ورزشی راه اندازی شود.
ادامه  در  پارالمپیک  ملی  کمیته  رییس 
ملی  کمیته  افزود:  مطروحه  پشنهادات 
ایران آمادگی خود جهت میزبانی  پارالمپیک 
نشست  نیز  و  ویستا ۲۰۲۵،  علمی  کنفرانس 
کمیسیون ورزشکاران IPC را ارائه و به صورت 
ایران  به  سفر  برای  پارسونز  اندرو  از  رسمی 

دعوت کرد که مورد پذیرش وی قرار گرفت.
بر پیشنهادت  افزون  پایان گفت:  کارگری در 
مطرح شده، موارد دیگری نیز با رییس کمیته 
مورد  که  شد  مطرح  پارالمپیک  المللی  بین 
استقبال وی قرار گرفت و در مجموع حضور 
ایران در این دو نشست طی یک ماه گذشته 
گرفت  صورت  آن  راستای  در  که  اقداماتی  و 
پارالمپیک  کمیته  فعال  دیپلماسی  از  نشان 

ایران دارد.

دیپلماسی ورزشی فعال کمیته ملی 
پارالمپیک در نشست های پاریس و منامه

خبر

در دیدار وزیر ورزش و رئیس فدراسیون اسکیت آسیا مطرح شد؛

وزیر ورزش: تاکید ما توسعه اسکیت در 
ایران است
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کیومرث هاشمی و رییس فدراسیون اسکیت آسیا در 
حاشیه بازی های آسیایی با یکدیگر دیدار و گفت وگو 

کردند.
کیومرث  هانگژو،  به  ایرنا  اعزامی  خبرنگار  گزارش  به 
هاشمی وزیر ورزش و جوانان در این دیدار با اشاره به 
روابط و تعاملات ایران و چین اظهار کرد: روز گذشته 
در دیدار با وزیر ورزش چین بر توسعه همکاری ها در 
تشکیل  با  است  قرار  و  کردیم  تاکید  رشته ها  تمامی 
دو  فدراسیون های  زمینه  این  در  مشترک  کمیته ای 

کشور با هم تعاملات گسترده ای داشته باشند.
رشته های  جمله  از  اسکیت  اینکه  بیان  با  هاشمی 
پرطرفدار در ایران است، گفت: این رشته از طرف ما 
مورد حمایت است و آماده برگزاری اردوهای مشترک 

و تبادل مربیان هستیم.
ارتباط  این  امیدواریم  افزود:  جوانان  و  ورزش  وزیر 
باعث توسعه هر چه بیشتر رشته اسکیت شود. کسب 
کرسی های بین المللی برای ورزش ایران در این رشته 

از جمله انتظارات است.
هنرجو  مجید  حسینی،  شمس الدین  دیدار  این  در 
رییس فدراسیون اسکیت ایران و محمدحسن تقی زاده 
امور بین الملل وزارت ورزش و جوانان  مدیرکل دفتر 

نیز حضور داشتند.
استفاده  ورزشگاه  ساخت  برای  چینی ها  تجربیات  از 

می کنیم
وزیر ورزش و جوانان از تفاهم با چینی ها برای استفاده 
از تجربیات آنها برای ساخت ورزشگاه بزرگ مد نظر 

دولت خبر داد.
کیومرث هاشمی  هانگژو،  با  مهر  گزارش خبرنگار  به 
در مورد دیدارش با وزیر ورزش چین و موارد مطرح 
شده در این جلسه گفت: این دیدار در راستای اجرای 
رئیس جمهور  در جریان سفر  که  بود  ای  تفاهم نامه 

صورت گرفته بود.
وی ادامه داد: از آنجایی که در این تفاهم نامه موارد 
به  دیگری  جلسه  در  بود  نیاز  بود،  شده  مطرح  کلی 
به  بپردازیم.  آن  شدن  اجرایی  نحوه  و  جزیی  موارد 
برگزار  چین  ورزش  وزیر  با  را  نشستی  خاطر  همین 

کردیم.
وزیر ورزش و جوانان ادامه داد: در این جلسه مقرر شد 
کمیته فنی تخصصی بین ورزش ایران و چین تشکیل 
شود تا زمینه اجرایی شدن این تفاهم نامه با توجه به 

ظرفیت بالای هر دو کشور فراهم شود.
کیومرث هاشمی از موضوع جدیدی که در این نشست 
مطرح شده است خبر داد و گفت: یکی از مواردی که 
در تفاهم نامه قبلی گنجانده نشده بود در این جلسه 
مطرح و مقرر شد بتوانیم برای ساخت اماکن ورزشی و 
ورزشگاه ها از تجربیات خوب چینی ها استفاده کنیم.

وی ادامه داد: برای ساخت ورزشگاهی که آقای رئیس 
جمهور در دیدار با قهرمانان قولش را دادند از تجربیات 
زمینه  در  آنها  که  چرا  کرد  خواهیم  استفاده  چین 
بسیار خوبی  تجربیات  در جهان  ها  ورزشگاه  ساخت 

دارند.
دو کشور  بین  علمی  تبادل  از  ورزش همچنین  وزیر 
معتبرترین  از  یکی  پکن  دانشگاه  گفت:  و  داد  خبر 
صحبت  و  است  ورزش  زمینه  در  دنیا  های  دانشگاه 
زمینه  در  دانشگاه  این  ظرفیت  از  بتوانیم  که  کردیم 

علمی استفاده کنیم.
ایرانی ها  دارد/اسپینوس:  بالایی  ظرفیت  ایران  کاراته 

سطح کاراته دنیا را بالا برده اند
کیومرث هاشمی  در حاشیه مسابقات کاراته بازی های 
آسیایی با آنتونیو اسپینوس رئیس فدراسیون جهانی 

دیدار کرد.
به گزارش خبرنگار اعزامی ایرنا به هانگژو، وزیر ورزش 
و جوانان در این دیدار با اشاره به محبوبیت این رشته 
این  فدراسیون  رییس  و  کاراته  کرد:  اظهار  ایران  در 
ملی  کمیته  همچنین  ماست.  حمایت  مورد  رشته 
المپیک ایران به خوبی از کاراته حمایت می کند. کاراته 
جزو محبوب ترین و پر عضوترین رشته های ورزشی در 
این  این نشان دهنده توسعه و پیشرفت  و  بوده  ایران 

رشته ورزشی در کشور ماست.
وی افزود: شما ظرفیت کاراته ایران را در آسیا و جهان 
به خوبی می شناسید بنابراین از شما انتظار داریم به 
جهانی  و  آسیایی  کرسی های  در  ایران  کاراته  حضور 

کمک کنید.
اسپینوس هم با قدردانی از حمایت های وزارت ورزش 
و کمیته ملی المپیک ایران از کاراته گفت: کیفیت و 
کمیت ورزشکاران ایرانی عالی است و بدون شک کاراته 
ایران یکی از قدرت های بزرگ دنیاست. این تعریف و 
تمجید نیست و یک واقعیت است، کاراته کاران ایرانی 

سطح کاراته دنیا را بالا برده اند.
 ۲۰۰۱ سال  افزود:  کاراته  جهانی  فدراسیون  رییس 
قرار  ایران  تاثیر  تحت  کردم  سفر  شما  کشور  به  که 
گرفتم. خوشحالم که ورزش ایران روز به روز در حال 
پیشرفت است. بویژه این پیشرفت در کاراته زنان ایران 
مشهود بوده و تلاش کردیم با کمک رییس فدراسیون 
آسیایی حجاب مورد نظر را هم مورد تایید قرار دهیم و 
خوشحالیم که ورزشکاران ایرانی با حجاب اسلامی روز 

به روز به موفقیت بیشتری می رسند.
وی همچنین از آمادگی خود برای حضور فعال ایران 
در فدراسیون آسیایی و جهانی خبر داد. در این دیدار 
سید مناف هاشمی سرپرست کاروان شهید حججی، 
رییس فدراسیون کاراته و رییس فدراسیون کاراته آسیا 

نیز حضور داشتند.
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001453 مورخ 1402/04/17 هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی معصومه اسمعیلی فرزند حسن به شماره شناسنامه 17928 صادره از تهران نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 481/93 متر مربع مفروز و مجزی شده 
از پلاک 1047 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی بهرام عبادی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 26 /06 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/07/10

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022002614 مورخ 1402/05/23 هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی نقی قادری فرزند محمدتقی به شماره شناسنامه 664 صادره از تویسرکان نسبت 
به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 140/58 متر مربع مفروز و مجزی شده از 
پلاک 53 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی ابوالحسن خورشیدی و احمد عسگری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
اولین آگهی به مدت دو ماه  انتشار  تاریخ  از  باشند می توانند  مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 26 /06 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/07/10

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
و  رای شماره 140260301022001631 مورخ 1402/04/27  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
رأی اصلاحی شماره 140260301022003392 مورخ 1402/06/12 هیات رسیدگی به اسناد 
عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی 
سید مجتبی موسوی فرزند سید مصطفی به شماره شناسنامه 32444 صادره از تهران در قسمتی 
از ششدانگ یک قطعه باغ  به مساحت 10207/18 مترمربع مالکیت غلامرضا تاجیک از 123 اصلی 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 

صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در 

هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 26 /06 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/07/10

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
مورخ 1402/05/23  شماره 1402603010220002618  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی 
و تصرفات مالکانه متقاضی محمدجعفر شریفی فرزند محمدحسن به شماره شناسنامه 13 صادره از 
ساوه نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 4600/90 متر مربع مفروز و 
مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 105 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
رباط کریم از مالکیت رسمی خلیل خلیل ناجی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 26 /06 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/07/10

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022002632 مورخ 1402/05/23 هیات 
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و 
تصرفات مالکانه متقاضی امیر وردعلی فرزند محمود به شماره شناسنامه 490067040 صادره 
از تهران نسبت به ششدانگ به مساحت 3223/12 متر مربع مشاع از ششدانگ پلاک شماره 90 
فرعی از 109 اصلی که به صورت یک باغ درآمده است واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی حسین نواب محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
متقاضی  مالکیت  به صدور سند  یا اشخاصی نسبت  آگهی می شود در صورتیکه شخص  15 روز 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی 
دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /07 /1402  تاریخ انتشار دومین آگهی:1402/07/25

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  
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هنری
گزارش

سازمان بسیج رسانه درصدد ترویج 
گفتمان انقلاب است

 رییس سازمان بسیج رسانه کشور گفت: سازمان بسیج رسانه به دنبال ترویج 
گفتمان انقلاب و ارتقای سطح سواد رسانه ای افراد جامعه در کشور است.

»مرتضی کارآموزیان« در مراسم افتتاح کانون رسانه در شهرستان اسکو در 
آذرایجان شرقی اظهار کرد: امروزه جنگ ترکیبی در میدان رسانه برپا است و 

ما با بزرگترین ائتلاف رسانه ای جهان در حال مقابله هستیم.
وی با بیان اینکه میدان داری حوزه رسانه در شهرستان باید به دست بسیج 
رسانه باشد، اضافه کرد: رهبر معظم انقلاب از سال گذشته ۷۲ بار به موضوعات 
تخصصی در حوزه رسانه اشاره فرمودند و افتخار ما این است که با سرلوحه قرار 

دادن بیانات ایشان در راستای امیددهی و جهاد تبیین گام برداریم.
رییس سازمان بسیج رسانه با تاکید بر اینکه، اردوهای راویان پیشرفت باید با 
نهایت قوت ادامه داشته باشد، گفت: بسیج رسانه متعلق به مسوولان روابط 
عمومی دستگاه های مختلف، فعالان فضای مجازی، خبرنگاران، عکاسان و 

همه علاقه مندان به حوزه رسانه است و ما با افتخار در خدمتشان هستیم.
انتشار مشکلی  کارآموزیان گفت: گرچه در صنعت تولید محتوا و سکوهای 
این  از مردم در  با مشکل مواجهیم؛ متاسفانه بخشی  اما در مفاهیم  نداریم 
موضوع به تور جبهه رسانه ای دشمن می افتند و این رسانه ها با تسخیر افکار 

عمومی، مفاهیم خودشان را القا می کنند.
وی ادامه داد: اصحاب رسانه شهرستان می تواند با مطالبه گری و جریان سازی 
در جهت پیگیری و حل مشکلات مردم گام بردارند و بسیج رسانه شهرستان 

باید در این حوزه پیشرو باشد.
مسئول بسیج رسانه آذربایجان شرقی هم در این مراسم گفت: بسیج رسانه 
آذربایجان شرقی فارغ از جناح بندی ها به دنبال تشکیل جبهه واحد رسانه  
انقلاب اسلامی در سطح استان با همراهی سایر بخش های فرهنگی و رسانه ای 

است.
جواد بیرامزاده افزود: امید است با حمایت های همه جانبه مسئولان شهرستان 
اسکو، کانون بسیج رسانه در راستای گسترش فرهنگ و تفکر بسیجی بصورت 

فعال اقدام کند.
فرمانده سپاه شهرستان اسکو نیز گفت: دشمن وارد استعمار فرهنگی در حوزه 
جنگ رسانه شده است و جایگاه اصحاب رسانه و بسیج رسانه در گام دوم 
انقلاب و در راستای اشاعه جهاد تبیین در جامعه رسانه است و بسیج رسانه 

وظیفه بزرگی در این راستا دارد.
سرهنگ محمد رضایی افزود: ناتو فرهنگی با سردمداری آمریکا ۲۴ ساعته در 

جهت پیشبرد اهداف ضد فرهنگی خود در فعالیت است.
وی تاکید کرد: بسیج رسانه شهرستان اسکو طبق وظایف محوله در جهت 
مقابله با تهاجم فرهنگی دشمنان و استفاده از پتانسیل های رسانه های فعال در 
شهرستان اسکو و ایجاد هماهنگی بین رسانه ها بر مبنای جهاد تبیین و تحقق 

منویات مقام معظم رهبری گام خواهد برداشت.
در این مراسم محمدحسین آقاجان زاده به عنوان مسئول کانون بسیج رسانه 

شهرستان اسکو معرفی شد.

پیام دبیر جشنواره فیلم کودک؛

سینمای کودک می تواند راهنمای 
کودکان ایران برای پیشرفت باشد

فیلم های  بین المللی  جشنواره  پنجمین  و  سی  دبیر  زین العابدین  مجید  پیام 
کودکان و نوجوانان در آستانه آغاز این رویداد، منتشر شد.

جشنواره  پنجمین  و  سی  رسانه ای  ارتباطات  و  اطلاع رسانی  ستاد  از  نقل  به 
دبیر  زین العابدین  مجید  پیام  متن  نوجوانان،  و  کودکان  فیلم های  بین المللی 

جشنواره سی و پنجم فیلم های کودک و نوجوان به شرح زیر است:
»به نام خدا

سینما هنر متعالی و جامعی است که علاوه بر وجوه هنری، تکنیکی و حرفه ای، 
از علوم انسانی و علوم تربیتی نیز الهام گرفته است.

سینما امروز مظهر دیپلماسی عمومی و زبان مشترک بین ملت ها و هنر تبادل 
فرهنگ ها و تمدن ها را در ذات و ماهیت خود دارد.

سینما کلید پیشرفت کشور است و سینمای کودک و نوجوان به همین نسبت 
می تواند راهنمای بچه های ایران زمین برای نیل در مسیر پیشرفت باشد.

یافت؛  تهذیب  و  تنقیح  نگرش،  و  رسالت  همین  با  هم  امسال  شعار جشنواره 
را  قلّه ها  به  میلِ صعود  و  آرمان خواه هستند  و  کمال طلب، حقیقت جو  بچه ها 
نیافتنی ها، رویای بچه هاست.  دارند. پرواز به آسمان آرزوها و صعود به دست 

حرکت به سمت قلّه، افکار و شخصیت بچه ها را به سوی کمال رشد می دهد.
اینک پس از چهار سال فترت از برگزاری این رویداد به شکل حضوری، چراغ 
جشنواره فروغ دوباره گرفته و خانه جشنواره بار دیگر سرشار از شور و شوق 
اندیشه و خلاقیت هنری  از یک سو  نوجوانان است که  و  و هیاهوی کودکان 
سینماگران کودک و نوجوان را به رخ می کشد و از دیگر سو نشاط و ذوق دنیای 

کودکی را در سرزمین سینما متجلی می کند.
سومین  و  بیست  برای  ایستگاه  پنجمین  و  سی  در  جشنواره  فیلم های  قطار 
مرتبه به اصفهان، شهر زندگی رسیده است. شهری که نمادی از عقبه تمدنی و 
فرهنگی ما ا یرانیان است و همه به داشتن اصفهان در قلب ایران عزیز افتخار 
می کنیم؛ اصفهان شهر فرهنگ و هنر، دیار صنعت و علم و بلاد ایمان و اخلاق 

است.
معتقدم باید نسل آینده این سرزمین با اتکای به اصالت دینی و فرهنگی تربیت 
شوند و ریشه های هویتی خود را بشناسند، به همین علت در تولیدات مضمون 
ایده جذاب  و  نو  ایرانی حرف  نوجوان  و  کودک  برای  کودک،  سینمای  محور 

نیاز است.
و  قرین  نوجوانانه  لطافت  و  کودکانه  معصومیت  با  نوجوان  و  کودک  سینمای 
هم نشین است. جشنواره فیلم های کودکان و نوجوانان، محل تعاطی افکار اهالی 
این سینما نیز هست. واقعیت این که سینمای کودک و نوجوان با وجود همه 
هم چنان  برداشته،  خود  بلوغ  و  رشد  برای  دهه  چهار  در  که  خوبی  گام های 
نیازمند برنامه ریزی، راهبری و حمایت برای احیای تولید و اکران است. افول 
تولید و اکران در دوره کرونا، توقف ها و تکانه هایی را در آثار این حوزه ایجاد کرد. 
باید دست در دست هم دهیم تا سینمای کودک و نوجوان از نو روی پا بایستد.

سینمای  تولیدات  و  آثار  به  توجه  برای  جدید  فرصت  پنجم  و  سی  جشنواره 
کودک و نوجوان است. همه سینماگران، اهالی فرهنگ و هنر و خانواده اصلی 
که  هستم  شاکر  را  مهربان  خداوند  هستند.  رویداد  این  اصلی  میزبان  سینما 
توانستیم با همراهی و همدلی همکارانم در تهران و اصفهان، مدیران و مسؤولان 
ذیربط، چراغ جشنواره را بیافروزیم. تلاش همکارانم در دبیرخانه، ایجاد بهترین 
شرایط شایسته نام جشنواره و شأن سینمای کودک و نوجوان است. اینک فصل 

از نو ایستادن است.«

 وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در پیامی 
به سی و پنجمین جشنواره بین المللی 
نوشت:  نوجوانان  و  کودکان  فیلم های 
می تواند  نوجوان  و  کودک  سینمای 
به  باور  و  شجاعت  ایمان،  حقیقت،  راه 

پیشرفت را به آنها نشان دهد.
اطلاع رسانی  ستاد  از  ایرنا  گزارش  به 
پنجمین  و  سی  رسانه ای  ارتباطات  و 
کودکان  فیلم های  بین المللی  جشنواره 
محمدمهدی  پیام  در  نوجوانان،  و 
این جشنواره آمده است:  به  اسماعیلی 
از  برگرفته  نوجوان  و  کودک  سینمای 
کودکان،  پرنشاط  ضمیر  و  پاک  دنیای 
بخش قابل افتخار سینمای ایران است 
که رنگ زندگی و میل به تعالی را در 

ذهن خلاق آنان پرورش می دهد.
و  کودک  سرشت  افزود:  اسماعیلی 
گرفته  انُس  امید  و  اخلاق  با  نوجوان 
مسیر  در  با جست وجو  لحظه  لحظه  و 
آموختن و آگاهی پذیری، رشد و تنفس 
می کند. نوباوگان تشنه و شیفته حقیقت 
نوجوان  و  کودک  سینمای  و  هستند 
می تواند راه حقیقت، ایمان، شجاعت و 
باور به پیشرفت را به ایشان نشان دهد.

اظهار  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
فیلم های  بین المللی  جشنواره  داشت: 
شعار  با  امسال  نوجوانان،  و  کودکان 
انگیزه موفقیت  قلهّ«  به سمت  »بچه ها 
افتخار  پیشرفت،  قلّه های  فتح  برای 
کودکان  در  را  آینده  عزت  و  امروز  به 
می پرورد.  سرزمین  این  نوجوانان  و 

از  بهره گیری  با  ما  امروز  سینمای 
اندیشه های  و  ایرانی  غنی  فرهنگ 
مظهر  می تواند  اسلامی،  انسان ساز 
رویش و پرورش نسل های آگاه، م ؤمن و 
شجاع به آرمان های ملی و انقلابی باشد 
که خودباوری و تسلیم ناپذیری در مقابل 

زور را افتخار خود می داند.
کودک،  سینمای  کرد:  اضافه  وی 
آینه  و  ایرانی  خانواده  اعتماد  سینمای 
که  است  پاکیزگی  و  اخلاق  تمام نمای 
با استفاده از ظرفیت های لطیف هنری، 
به  را  کردن  زندگی  درست  مفاهیم 
بین المللی  جشنواره  می آموزد.  بچه ها 
بازتاب  نوجوانان  و  کودکان  فیلم های 
داد  را جلا  باید آن  این سینماست که 
ابتهاج  و  شور  ستود.  را  جایگاهش  و 
رشد  و  بالندگی  موجب  جشنواره  این 
پیوند  و  آن  تولیدات  کودک،  سینمای 
بیشتر آثار با مخاطبان سینمای کودک 

و نوجوان خواهد شد.
پس  سال  چهار  شد:  یادآور  اسماعیلی 
برگزار  و  کرونا  بیماری  همه گیری  از 
حضوری،  شکل  به  رویداد  این  نشدن 
این جشنواره دوباره احیا شد و اصفهان 
زیبا بار دیگر میزبان این رویداد هنری 
استقبال  است.  بین المللی  ـ  سینمایی 
فیلم سازان، هنرمندان و اهالی سینمای 
کودکان  کنار  در  نوجوان  و  کودک 
نویدبخش  اصفهانی،  خانواده های  و 
برگزاری جشنواره ای پرشور و م ؤثر برای 

سینمای کودک خواهد بود.

ارشاد  و  وزیر فرهنگ 
کرد:  تصریح  اسلامی 
که  می بالیم  خود  به 
توانسته ایم برای رشد 
فرزندان  تعالی  و 
عرصه  در  عزیز  ایران 
هنر  و  فرهنگ 
لازم  برداریم.  قدمی 
راه  این  در  می دانم 
سینماگران  همه  از 
حاضر  هنرمندان  و 
بخش های  در 
جشنواره،  مختلف 
سازمان  در  همکارانم 
مدیران  سینمایی، 
اصفهان  مسئولان  و 
سینمایی  بنیاد  و 
توفیق  و  کنم  سپاسگزاری  فارابی 
را  جشنواره  دوره  این  دست اندرکاران 
در جهت تحقق اهداف عدالت فرهنگی 
مهربان  خداوند  از  مردمی  دولت  در 

خواستارم.
هنرمندان  فعالیت  برای  محدودیتی 

وجود ندارد
بیان  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  درهای  این که 
اسلامی به روی همه اهالی فرهنگ، هنر 
و رسانه باز است و هیچ محدودیتی برای 
نداریم،  هنری  و  فرهنگ  فعالیت های 

گفت: محدودیت ما فقط قانون است.
گو  و  گفت  در  اسماعیلی  محمدمهدی 
بارها  گفت:  ایرنا  فرهنگی  خبرنگار  با 
فرهنگ  اهالی  همه  خدمت  در  گفتیم 
و هنر هستیم و هیچ محدودیتی برای 
در  جز  هنری  و  فرهنگی  فعالیت های 
فقط  قانون  نداریم.  قانون  چارچوب 
برای  این،  از  خارج  ماست.  محدودیت 
همه کسانی که در حوزه فرهنگ و هنر 

هستند فضای کار را فراهم می کنیم.
در پخش تولیدات سینمایی مشکل یک 
نفر را به همه گروه درگیر تعمیم ندادیم

وی افزود: در دو سال اخیر، اتفاق مهمی 
را در حوزه سینما مدیریت کردیم. بعضا 
اثری تولید می شد  در سال های پیش 
اما  می رسید  اتمام  به  آن  کارهای  و 
فردی  آن،  نمایش  و  انتشار  آستانه  در 
به  اثر  این  و کل  دچار خطایی می شد 
حاشیه می رفت و امکان انتشار آن وجود 

نداشت. امروز، در بسیاری از آثاری که 
هم  مشکلی  اگر  است  پخش  حال  در 
داشتند مشکل یک نفر را به همه گروه 
چه  کننده  تهیه  ندادیم.  تعمیم  درگیر 
گناهی دارد؟ چهار سال پیش قراردادی 
امضا و بازیگری با تهیه کننده کار کرده 
ای شده  مساله  پیش دچار  ماه  ولی ۶ 
است. حالا بگوییم چون این بازیگر دچار 
خطا شده، کار و هزینه شما باید از بین 
برود؟ ما اینها را برطرف و فضا را فراهم 

کردیم.
فضای  درباره  همچنین  اسماعیلی 
در  کشور  رسانه  و  هنر  فرهنگ، 
مجموعه  سایه  در  گفت:  جاری  سال 
به  افتاده  اتفاق  امسال  که  اقدام هایی 
برای  پررونقی  آمار رسمی، دوره  اذعان 
حوزه فرهنگ، هنر و رسانه کشور آغاز 

شده است.
امسال،  تابستان  و  بهار  در  افزود:  وی 
هنرهای  موسیقی،  تئاتر،  سینما، 
دیگر  و  کتابخانه ها  کتاب،  تجسمی، 
بخش های حوزه فرهنگ، هنر و رسانه 
سر  پشت  را  خوبی  بسیار  روزهای 
گذاشتند و انشاءالله در نیمه دوم امسال 
فرهنگی،  مهم  رویدادهای  عمده  که 
هنری ما بویژه جشنواره های مهم فجر 
برگزار خواهد شد، نشانه های کار بسیار 

امیدبخش است.
اظهار  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
داشت: در حوزه سینما، الحمدالله امسال 
رو  روبه  خوبی  بسیار  جهش  یک  با 
هستیم. تعداد آثاری که در حال ساخت 
است و امیدواریم به جشنواره برسد قابل 
را  خوبی  بسیار  رشد  یک  است.  توجه 
صادر  که  مجوزهایی  تعداد  در  امسال 
شده و کارهایی که در مراحل مختلف 
پیش تولید، تولید، تدوین و کار نهایی 
قرار دارند، شاهد هستیم. در حوزه های 

مختلف هم این گونه است.
وی با بیان این که حوزه حمایتی دولت 
امسال  گفت:  است،  شده  گسترده  هم 
و  مهم  کار  سه  استان ها  در  دستکم 
اینها بحث  از  انجام شد؛ یکی  حمایتی 
سینمای جوان بود که با همکاری وزارت 
از محل  و  انجام می شود  کار  این  نفت 
دفاتر  همه  اجتماعی  مسئولیت های 
را  کشور  سراسر  در  جوان  سینمای 

تجهیز و نوسازی می کنیم.

سینمای کودک و نوجوان می تواند باور به 
پیشرفت را نشان دهد

گزارش

پیام خزاعی به جشنواره فیلم کودک؛

فرصتی برای فیلمسازان و مخاطبان 
خاموش سینمای کودک/به احیا کمک کنیم

محمد خزاعی رئیس سازمان سینمایی در پیامی به سی  و پنجمین 
جشنواره فیلم های کودکان و نوجوانان از جدیت مدیریت سینما برای 

احیای سینمای کودک گفت.
 به نقل از ستاد خبری جشنواره، پیام محمد خزاعی رئیس سازمان 
سینمایی به سی و پنجمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و 

نوجوانان در آستانه آغاز این رویداد، منتشر شد.
متن این پیام به شرح زیر است:

»مهر سینمای ایران بار دیگر با بهار سینمای کودک و نوجوان تلاقی 
کرد. سی و پنجمین جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و نوجوانان 
سرآغاز جشنواره های سینمای ایران در سال ۱۴۰۲ است، پروانه های 

این جشنواره معنابخش فصل جدید رویدادهای سینمایی کشورند.
انقلاب  سینمای  مولود  آن،  جشنواره  و  نوجوان  و  کودک  سینمای 
اسلامی است، سینمای نجیبی که محصولات آموزنده و سینماگران 

پرآوازه ای را در بوستان و گلستان نقره ای سینما معرفی کرد.
سینمای کودک و نوجوان، »سینمای دغدغه « است. سینمایی ریشه 
پرورش،  دغدغه  دارد.  انسان سازی  دغدغه  که  اصالت  صاحب  و  دار 
تربیت و آموزش در ذات سینمای کودک و نوجوان نهفته و همزاد آن 
است. رویکرد راهبردی سازمان امور سینمایی در دو سال اخیر بر مدار 
اخلاق، آگاهی و امید قرار دارد و سینمای کودک و نوجوان بیشترین 
قرابت را با این رویکرد دارد. سینمایی که صیانت از مرزهای تربیتی و 
پرورشی فرزندان ایران را در برابر فرهنگ مهاجم برعهده دارد و نسل 
امروز را با میراث نسل گذشته مانوس و افتخارات او را به نسل فردا 

پیوند می دهد.
از  تجلیل  عرصه  بر  علاوه  نوجوانان،  و  کودکان  فیلم های  جشنواره 
فیلم سازان  نفس  به  اعتماد  و  خلاقیت  بروز  تجربه، صحنه  صاحبان 
در  ما  هنرمندان  سینمایی  ظرفیت  جشنواره  این  هست.  نیز  جوان 
عرصه فیلم های بلند، کوتاه و پویانمایی را در ابعاد جهانی و بین المللی 
به فیلمسازان دنیا معرفی می کند و قصه ها و داستان های کودک و 

نوجوان ایرانی را در ابعاد جهانی بر پرده می نشاند.
در ۲ سال اخیر، همزمان با حضور موفق آثار سینمای کودک و نوجوان، 
به  بار دیگر صحنه  تا  برداشته شده  این سینما  برای رشد  قدم هایی 
نفع فیلمسازان و مخاطبان انبوه و خاموش سینمای کودک و نوجوان 
و  جدید  گام  نمایانگر  می تواند  پنجم  و  سی  جشنواره  شود.  آراسته 
جدی مدیریت سینمای کشور برای کمک به احیای سینمای کودک 

و نوجوان باشد.
سینمای کودک، در بخش تولید، اکران، جشنواره ها و المپیادها فعال 
بوده و نیازمند بازطراحی ساز و کارهای حمایتی از آن است. از همدلی 
امسال  جشنواره  در  پرانگیزه  و  گرم  برای حضور  سینما  اهالی  همه 
قدردانی می کنم، مساعی همکارانم در سازمان سینمایی، بنیاد فارابی 
و مسئولان شهرداری اصفهان، شورای سیاستگذاری و ستاد اجرایی 
جشنواره برای برنامه ریزی و برگزاری جشنواره جای سپاسگزاری دارد.

شور و شوق کودکان و نوجوانان و همراهی مردم خونگرم اصفهان برای 
میزبانی جشنواره سی و پنجم در یاد و خاطر سینماگران و مهمانان 

خارجی این رویداد بین المللی خواهد ماند.«

معاون وزیر میراث فرهنگی: صنایع دستی 
ابزار اقتصاد هویت بنیان است

فرهنگی،  میراث  وزارت  صنایع  هنرهای  و  دستی  صنایع  معاون   
ناملموس  میراث  و  و صنایع دستی گفت: صنایع دستی  گردشگری 

کشور زمینه و ابزار اقتصاد هویت بنیان است.  
به گزارش خبرنگار ایرنا، مریم جلالی  در آیین اختتامیه جشنواره ملی 
آش ایرانی و نمایشگاه ملی صنایع دستی در زنجان افزود: جشنواره 
آش و نمایشگاه صنایع دستی ۲ رویداد ملی مهم در تقویم گردشگری 

و حاصل میزبانی گرم مردم زنجان است.
و  است  شهره  دستی  صنایع  شهر  به  زنجان  امروزه  داد:  ادامه  وی 

هنرمندان آن از فلز بی جان و بی روح، هنر می آفرینند.
معاون صنایع دستی وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
گفت: امیدواریم اقتصاد هویت بنیان با صنایع دستی و میراث ناملموس 

رونق یابد چرا که این مدل از اقتصاد، مردمی و خانواده محور است.
وی با بیان اینکه زنجانی ها با جشنواره آش، مردم ایران را نمک گیر 
کرده اند، گفت: امیدواریم با برگزاری این جشنواره ها بتوانیم زنجان را 

به جهان شناسانده و این جشنواره بین المللی شود.
زنجان  استان  و صنایع دستی  گردشگری  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
با زبان  ایران  اقوام مختلف  این چند روز  این آیین گفت: در  نیز در 
و گویش های گوناگون و حتی برخی از کشورهای همسایه در قالب 
جشنواره آش ایرانی و نمایشگاه ملی صنایع دستی در زنجان گردهم 

آمدند.
سعید صفوی با اشاره به اقدامات یک ساله انجام شده توسط شورا و 
شهرداری در خدمت رسانی به مردم زنحان، افزود: پروژه فاخر سبزه 
میدان قلب زنجان است و مقرر شد تا غرفه های آن نمودی از یک 

ایران کوچک باشد.
وی ادامه داد: این محل چهار هکتاری در آینده نزدیک محل تلاقی 
هنرمندانی از سراسر کشور خواهد بود و طبق گفته شهردار؛ فرآیند 
مزایده آن انجام شده است و امیدواریم پس از طی مراحل اداری شاهد 

حضور شرکت های متخصص باشیم.
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 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001838 مورخ 
1402/05/07  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
از  صادره   497 شناسنامه  شماره  اله  ید  فرزند  صفت  خوش  امیر  متقاضی 
شوشترنسبت به ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت 1039/15 متر مربع 
مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین مفروز و مجزی شده از پلاک – فرعی مفروز 
از قطعه – تفکیکی از 101 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی علی حیدری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ 
نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید 

مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
آگهی: دومین  انتشار  تاریخ     1402/  06/  28 : آگهی   اولین  انتشار   تاریخ 

1402 / 07 / 12 
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آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
مورخ   10527 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )مالک(  فرحی  مجتبی  آقای 
اینکه پلاک ثبتی 5823 فرعی از 115  1402/06/02 اعلام داشته نظر به 
اصلی )که عبارتست از سند مالکیت یک قطعه آپارتمان به پلاک ثبتی 5823 
فرعی از 115 اصلی مفروز و مجزی شده از 3852 فرعی از اصلی مذکور قطعه 
5 در طبقه 2 و واقع در بخش 00 ناحیه 00 حوزه ثبت ملک رباط کریم استان 
محمدشریف  فرزند  فرحی  مجتبی  نام  به  مترمربع   68/4 مساحت  به  تهران  
شماره شناسنامه 29 تاریخ تولد 1365/01/02 صادره از سنقر دارای شماره 
ملی 3359943120 با جز سهم 6 از کل سهم 6 بعنوان مالک ششدانگ عرصه 
دفترخانه   1397/09/11 تاریخ   57244 مالکیت  مستند  شماره  با  اعیان  و 
اسناد رسمی شماره 23 شهر رباط کریم استان تهران، بشماره چاپی 438009 
الکترونیکی 139720301022013079  به شماره دفتر  سری ب سال 97 
ثبت گردیده است.بعلت جابجایی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین 
نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا 
چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار 
اصل سند  ارائه  و ضمن  مراجعه  اداره  این  به  روز  ده  آگهی ظرف مدت  این 
مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت 
عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا 
سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی 

تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

سرکار خانم مریم عباسی جوکی فرزند محسن شاکی محترم پرونده به کلاسه 
شهرستان  دو  کیفری  دادگاه   102 شعبه   140291390002716544 

رباط کریم
موضوع: عذرخواهی

علت  به  داود  فرزند  صادقی  جاوید  اینجانب  رساند  می  استحضار  به  احتراما 

مزاحمت ملکی از قسمت تابلو سر درب مغازه بنده که حجم تابلوی نصب شده 
سابق باعث آزردگی شما گشتم اینجانب مسئولیت اشتباه خود را به عهده گرفته 
و از بابت آن پشیمان هستم لذا از شما خواهشمندم عذرخواهی اینجانب را 

بپذیرید.

آگهی فقدان سند مالکیت

برابر درخواست وارده به شماره 7057  اینکه آقای خلیل پناهی آذر  نظر به 
اسناد  دفترخانه  مصدق  استشهادیه  2برگ  تسلیم  با   1402/04/19 مورخ 
رسمی شماره 16 اسلامشهر با اعلام اینکه سند مالکیت مساحت 100  یکصد 
  1149897 مساحت  به  مزروعی  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  از  مشاع  سهم 
یک میلیون و صد و چهل و نه هزار و هشتصد و نود و هفت سهم ششدانگ 
پلاک 351  به شماره  مربع ششدانگ(  متر  از 11498/97  )یک سهم مشاع 
الکترونیکی  دفتر  ذیل  کریم  رباط  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   118 از  فرعی 
 99- الف  سری   805572 سریال  شماره  به   139920301022013691
بنام خلیل پناهی آذر فرزند خیراله ثبت و صادر و تسلیم گردیده است وطی 
درخواست وارده فوق تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک مذکور را نموده 
است و اعلام نموده که سند مالکیت بعلت جابجایی مفقود گردیده است لذا 
مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی 
می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز 
اداره  این  به  معامله  یا سند  مالکیت  ارائه اصل سند  را ضمن  اعتراض خود 
مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام 
خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.

بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی افرازقسمتی از پلاک 10082 فرعی از 161 اصلی قطعه 7 تفکیکی
سهم   110743/07 از  مشاع  سهم   1302000 مقدار  مالکیت  سند 
شماره  به  الکترونیکی  ثبت  ذیل  مزروعی  زمین  قطعه  یک  ششدانگ 
تسلیم  و  و صادر  ثبت  ترابی  راحله  خانم  بنام   139820301022006277
گردیده است در ادامه آقای اشکان معینی بوکالت از خانم راحله ترابی بموجب 
وارده  برابر   1402/07/06  –  1402220243358602 شماره  قرارداد 
شماره 13091-1402/07/08 تقاضای افراز سهام نامبرده را تسلیم اداره 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم نموده و باعنایت به اینکه متقاضی افراز اعلام 
نموده به مالکین مشاعی پلاک10082 فرعی از 161 اصلی دسترسی ندارم 
گردد  می  اعلام  مرقوم  پلاک  مشاعی  مالکین  کلیه  به  آگهی  این  بموجب  لذا 
افرازمورد تقاضا ) سهمی خانم راحله ترابی( رأس ساعت 9 صبح روز شنبه 
مورخ 1402/07/15 )پانزدهم مهر ماه یکهزار و چهارصد و دو شمسی( انجام 
خواهد شد .لذا بدینوسیله به کلیه مالکین مشاعی پلاک موقوم ابلاغ میگردد 
چنانچه مدعی حق/حقوقی برای خویش در پلاک ثبتی موقوم میباشند و یا نسبت 
به حدود تصرفی اعلامی از سوی متقاضی اعتراضی دارند در روز و ساعت مقرر 
در محل وقوع پلاک حاضر و مراتب اعتراض را به نماینده اداره ثبت اسناد و 
املاک رباط کریم اعلام نمایند بدیهی است عدم حضور مالکین مشاعی مانع ادامه 
عملیات افراز نخواهد بود . ضمن آنکه هرگونه اقدام ثبتی اعم از افراز یا عدم 

افراز از طریق انتشار آگهی به اطلاع مالکین مشاعی خواهد رسید.

بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 
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معاون وزیر نیرو در امور آب وآبفا با تأکید بر اینکه 
پیش بینی های سیلاب باید جدی گرفته شود، گفت: 
در مدیریت مخازن درآستانه بارندگی دقت شود تا 
سیلابِ خسارت بار به حداقل برسد و منابع آبی حفظ 

شود.
محمد جوان بخت معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا 
و مدیرعامل شرکت ملی مدیریت منابع آب ایران، در 
شصت و یکمین نشست مدیران ارشد بخش آب که 
عامل  مدیران  و  آبریز  حوضه های  رؤسای  حضور  با 
شرکت های آب منطقه ای برگزار شد، اظهار داشت: 
پروژه های اولویت دار بخش آب در سراسر کشور، به 
عنوان مهمترین برنامه کاری این حوزه مد نظر همه 

مدیران باشد.
وی افزود: علاوه بر شتاب دادن به اجرای پروژه های 
اتمام  اینکه زمان  به  توجه  با  مانده،  باقی  اولویت دار 
سایر پروژه های این بخش نیز نزدیک است، لازم است 

شدت پیگیری ها بیشتر شود.
جوان بخت به طرح تحویل حجمی آب نیز اشاره کرد 
و گفت: ما در تحویل حجمی آب تکلیف قانونی داریم 
که اکنون نیمی از آب تحویلی، آب زیرزمینی است 
که نشان می دهد به تکلیف خودمان در این بخش در 
راستای صیانت و حراست از منابع آب عمل کرده ایم.

اینکه  بیان  با  آبفا  و  آب  امور  در  نیرو  وزیر  معاون 
طرح های  از  دیگر  یکی  برق  و  آب  تؤامان  مدیریت 
مهم بخش آب است، اظهار داشت: برنامه سالانه نصب 
کنتور هوشمند حجمی نیز به موازات پروژه مدیریت 
تؤامان آب و برق ادامه پیدا کند و باید تلاش شود 
این زمینه جبران  عقب ماندگی های سال ۱۴۰۱ در 
شود.جوان بخت با اشاره به مدیریت سیلاب ها تأکید 
کرد: تجربه گذشته نشان می دهد که حتی اگر مرجع 
پیش بینی عدم قطعیت آن را اعلام کرد مدیران بخش 
آب به خصوص در استان ها باید پیش بینی ها را جدی 

بگیرند.
وی افزود: در مدیریت مخازن در آستانه بارندگی باید 
دقت کرد. بدین معنا که اولاً سیلابِ خسارت بار به 
حداقل برسد و دوماً منابع آبی حفظ شود. باید مراقب 
باشیم که افراط و تفریط نداشته باشیم و در نقطه 

بهینه بایستیم.
معاون آب و آبفای وزیر نیرو خاطرنشان کرد: در زمینه 
تهیه جداول منابع و مصارف کار بسیار خوبی در یکی 
دوسال گذشته انجام شده است. قبل از این هم بوده 
ولی اکنون دقت بیشتر شده و هر سال باید تشدید 

شود.
وی افزود: به طور مثال در اصفهان اوج مدیریت منابع 
اتفاق افتاده که موجب شده مخزن بسیار خوب آب 
برای استان اصفهان تدارک دیده شود. به طوری که 

امسال با یک شرایط ایده آل وارد پاییز شده ایم.
طرح های  اجرای  در  جدیت  بر  تأکید  با  جوان بخت 
اضطراری، آن را از الزامات و ضرورت های بخش آب 
خواند و ادامه داد: انجام نشدن هر یک از این طرح ها 
به منزله وقوع یک اتفاق ناخوشایند در بخش آب یک 

منطقه است.
وی تأکید کرد: با توجه به خشکسالی کشور و از دست 
دادن منابع آبی، طرح های اضطراری باید به دقت و 
با همت مدیران آب منطقه ای تهیه و در دستور کار 

قرار گیرد.
جوان بخت گفت: کمترین بروز اختلاف بین مدیران 
آب منطقه ای و مدیران آب و فاضلاب در استان ها 
پذیرفته نیست و همه اقدامات باید با دید مثبت و 

هماهنگی صورت گیرد.
مدیرعامل شرکت مدیریت منابع آب ایران، سلامت 
سازی مجموعه های مدیریتی بخش آب را بسیار مهم 
دانست و بیان داشت: صیانت از سلامت مجموعه، در 
کنار اقدامات تخصصی و تکنیکی، یک ضرورت است.

جوان بخت گفت: مجموعه کارهایی که در بخش آب 
کشور در حال انجام است، اگر در یک فضای ناسالم 
صورت گیرد، به نتیجه مطلوب نخواهد رسید؛ بنابراین 
حتماً باید اهتمام ویژه ای شود تا فضای کاری از هر 

شک و شبهه و عدم سلامت مبرا باشد.
اصلی  جوهر  را  مجموعه  هر  در  عدالت  رعایت  وی 
مقبولیت و سلامت آن مجموعه خواند و اظهار داشت: 
اگر تبعیض باشد، هر قدر هم در زمینه تکنیکی و 
تخصصی عالی باشید، این تبعیض همه را مثل موریانه 

به باد می دهد.
معاون وزیر نیرو در امور آب و آبفا با بیان اینکه توجه 
به معنویات جوهر اصلی کار ماست، ادامه داد: باید 
با صبوری، همکاران بخش آب که سرمایه های این 
مجموعه هستند را حفظ و مدیریت کرده و روحیه و 

انگیزه کاری آنها را ارتقا دهیم.
جوان بخت گفت: بخش آب از بخش هایی است که 
چه بسا همه توجه شما در کار باید به خدا باشد. هر 
چه تلاش می کنیم در مقابل آن چیزی که از خداوند 
می خواهیم چیزی نیست و باید از خداوند بخواهیم که 

به نتیجه تلاش و کار ما توسعه و برکت دهد.

 پیش بینی های سیلاب را 
جدی بگیرید گزارش

مدرن سازی  بر  ایران  نفت  ملی  شرکت  مدیرعامل 
شرکت پایانه های نفتی ایران تأکید کرد.

ملی  شرکت  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
هیأت  نشست  در  خجسته مهر  محسن  ایران،  نفت 
مدیره شرکت ملی نفت ایران از مدیرعامل و همه 
تعمیرات  انجام  برای  شرکت  این  خدوم  کارکنان 
محرم  طرح  زیردریایی  لوله  خط  موفقیت آمیز 
معقول  زمان  در  خام  نفت  نشتی  کامل  مهار  و 
و  حقوقی  زیستی،  محیط  عوارض  کمترین  با 

بین المللی قدردانی کرد.
شرکت  عامل  مدیر  غریبی،  عباس  نشست  این  در 
نحوه  از  کاملی  گزارش  ایران  نفتی  پایانه های 
نفت  نشت  مهار  حساس  و  پیچیده  عملیات  انجام 
و برنامه های آینده این شرکت در برای نگهداری و 

تعمیرات خطوط لوله زیردریایی ارائه داد.
در ادامه مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران با بیان 
در  نفت خام کشور،  لوله صادراتی  اهمیت خطوط 
پایانه های  شرکت  محوریت  با  فارس  خلیج  پهنه 
تعمیرات  و  هوشمند  بازرسی  لزوم  بر  ایران  نفتی 
این  و مدرن سازی  توسعه  تأکید کرد.  لوله  خطوط 
مخازن  و  صنعتی  تأسیسات  حوضه  در  شرکت 

همچنین  نفت،  ذخیره 
اندازه گیری  سیستم های 
از  دیگری  بخش  خام  نفت 
شرکت  مدیرعامل  تأکیدهای 

ملی نفت ایران بود.
کارآیی،  افزود:  خجسته مهر 
قابلیت های  و  توانمندی 
شرایط  در  نفتی  شرکت های 
بروز  و  بحرانی  حساس، 
که  می شود  متبلور  حادثه 
خوشبختانه شرکت پایانه های 
نفتی ایران با مدیریت مناسب 
پیش آمده،  بحران  این  در 
توانمندی های ارزشمند خود را به خوبی نمایش داد.

وی با اشاره به مأموریت شرکت پایانه های نفتی ایران 
در تکمیل زنجیره ارزش وزارت نفت، حمایت هیئت 
مدیره شرکت ملی نفت ایران برای تجهیز و نوسازی 
آلودگی های  با  مقابله  نو  تجهیزات  به  شرکت  این 
از شناورهای مختلف  بهره گیری  و  احتمالی دریایی 

را اعلام کرد.
از  یکی  نشتی  مهار  عملیات  گزارش،  این  اساس  بر 
خطوط لوله زیردریایی نفت خام کشور که از تاریخ 
بندر  مایلی  دو  فاصله  در  امسال  شهریورماه  چهارم 
پایانه های  میدانی شرکت  مدیریت  با  داد  رخ  گناوه 
قاره  فلات  نفت  شرکت  همکاری  و  ایران  نفتی 
ایران، شرکت نفت مناطق نفت خیز جنوب، سازمان 
بنادر  سازمان  پارس،  انرژی  اقتصادی  ویژه  منطقه 
و  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  دریانوردی،  و 
صبوری و همراهی مردم شریف بندر گناوه در طول 
حدود ۳۳ روز عملیات پیچیده فنی و طاقت فرسای 
با  و  ایرانی  متعهد  متخصصان  سوی  از  ساعته   ۲۴
تجهیزات و قطعات تمام ایرانی با موفقیت در هفتم 

مهرماه امسال تمام شد.

 تاکید بر مدرن سازی شرکت
 پایانه های نفتی
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 معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت و رئیس سازمان حمایت از مصرف 
لزوما  خودرو  لاستیک  قیمت  افزایش  گفت:  تولیدکنندگان  و  کنندگان 
مشکل این صنعت را حل نمی کند زیرا عرضه لاستیک به حد نیاز انجام 

نمی شود.
معاونت  بازرسان  جمع  در  فرهیدزاده   حسین  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
اداره کل صنعت، معدن و تجارت  از مصرف کنندگان  بازرسی و حمایت 
خراسان رضوی افزود: تولید و توزیع لاستیک خودرو امسال نسبت به سال 
قبل کاهش ۱۴ درصدی دارد و این بخش با مشکلاتی مواجه است و تبادل 

ارز در آن به سختی انجام می گیرد.
مستلزم  کشور  در  خودرو  لاستیک  تولید  کمبود  جبران  کرد:  اظهار  وی 
از طریق  توزیع  این بخش و ساماندهی حوزه  برای واردات در  ارز  تامین 
خروج آنها از حالت سنتی و ثبت نام توزیع کنندگان لاستیک در سامانه 

جامع تجارت است.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: این وزارتخانه بسته پیشنهادی 
خود مبنی بر تامین ارز را از مسیر تالار دوم سامانه نیما و کاهش تعرفه 

واردات )۱۰ درصد( ارایه داده است تا در بازه زمانی سه ماهه بتوان لاستیک خودرو را 
به یک قیمت معقولی رساند و وظیفه بازرسان در این بخش رصد بازار لاستیک خودرو 

است تا قیمت آن از رقم معقولی بیشتر نشود.
فرهیدزاده بیان کرد: در هر صورت کسری بین تولید لاستیک خودرو تا میزان نیاز آن 
در کشور باید به نحوی جبران شود که یکی از راهکارهای آن تامین لاستیک از محل 

واردات است.
وی اضافه کرد: از سوی دیگر یکی از مشکلات بخش توزیع لاستیک خودرو، سنتی عمل 
و  نظارت  با  تا  دارد  ای  بازار کشور مصوبه  تنظیم  است، ستاد  این حوزه  فعالان  کردن 
راهبری وزارت صنعت معدن و تجارت، توزیع کنندگان لاستیک خودرو در سامانه جامع 
تجارت یا سکوهای فروشگاهی ثبت نام کنند که البته این مصوبه شامل توزیع کنندگان 

روغن موتور نیز می شود.
وی با اشاره به مجوزی که پیش از این برای افزایش قیمت لوازم خانگی صادر شد، گفت: 
اما  افزایش قیمت هستند  حوزه لوازم خانگی به جهت تعزیراتی تا ۳۰ درصد مجاز به 
بیش از این رقم، گران فروشی است و به دنبال آنیم که برای برخی اقلام لوازم خانگی 

سقف قیمت تعیین کنیم.
بین  تفاوتی  اما  نداریم  قبول  را  دستوری  قیمت گذاری  هرچند  کرد:  اظهار  فرهیدزاده 
اقتصاد مقاومتی، اقتصاد جهادی و آزاد وجود دارد و به دلیل فضای حاکم بر کشور باید 

به نحوی حتی از طریق قیمت گذاری دستوری بر بازار نظارت کرد.
وی در پاسخ به افزایش قیمت شن و ماسه در خراسان رضوی گفت: تعیین قیمت برای 
شن و ماسه رای دیوان عدالت اداری دارد اما برای جلوگیری از افزایش بی رویه قیمتها 
می توان از ظرفیت دستگاه قضا و استانداری در استانها بهره گرفت و موضوع را از طریق 

آنها پیگیری کرد.
لزوم جدا دیده شدن خراسان رضوی در حوزه نظارت و بازرسی

شرایط  به  توجه  با  رضوی  خراسان  استان  گفت:  تجارت  و  معدن  وزیر صنعت،  معاون 
زائرپذیری، اهمیت و سختی حوزه بازرسی و نظارت بر بازار آن باید به صورت ویژه از 
سوی وزارتخانه دیده شود، استرداد مبالغ به شاکیان از بازار اقدام مثبتی از سوی بازرسان 

خراسان رضوی بوده که می تواند نمونه ای برای کل کشور باشد.
فرهیدزاده مشکل کمبود نیروی انسانی در حوزه نظارت و بازرسی این وزارتخانه را مربوط 
به کل کشور دانست و گفت: استخدام نیروهای جدید در حوزه معاونت بازرسی اداره کل 
صنعت معدن و تجارت استانها و همچنین افزایش حقوق و مزایا باید به صورت استانی 
و مذاکره با سازمان مدیریت و برنامه ریزی استانها دنبال شود و مرکز نیز در این زمینه 

مساعدت های لازم را انجام خواهد داد.
وی همچنین نسبت به پیگیری برای حمایت قضایی از بازرسان، افزایش انبارهای سازمان 
اموال تملیکی در شهرستانهای خراسان رضوی، استفاده از ضابطان دادگستری، بازنگری 

در ساختار معاونت بازرسی و حمایت مصرف کنندگان اداره کل صنعت معدن و تجارت 
استان ها و حل مشکلات زیرساختی سامانه ۱۲۴ قول پیگیری و مساعدت های لازم را از 

سوی سازمان حمایت از مصرف کنندگان و تولیدکنندگان داد.
در  سازمان  این  گفت:  تولیدکنندگان  و  کنندگان  مصرف  از  حمایت  سازمان  رئیس 
انتهای زنجیره نظارت قرار گرفته اما در عین حال نوک پیکان در این موضوع است، به 
همین منظور توقعات زیادی از بازرسان این سازمان وجود دارد اما عمده تصمیمات در 

بخش های دیگر گرفته می شود.
مسافران  نشست گفت:  این  در  نیز  تجارت خراسان رضوی  و  معدن  مدیر کل صنعت، 
یا زائرانی که به مشهد سفر می کنند دیدگاه دیگری نسبت به این شهر در مقایسه با 
نوع کالا و  انتظار دارند همه  و  شهرهایی مانند اصفهان، شیراز و ساری و غیره داشته 

خدمات با قیمت پایین در اختیارشان قرار گیرد.
امیررضا رجبی اظهار کرد: همین انتظارات مسافران و زائران از بازار و نظارت بر آن در 
مشهد، توجه بیشتر وزارت صنعت معدن و تجارت به حوزه بازرسی را می طلبد تا استان 
خراسان رضوی سهم ویژه ای از اعتبارات بویژه برای خدمت رسانی در ایام پایانی ماه 

صفر داشته باشد.
سفر  خدمات  ستاد  حوزه  در  استان  تجارت  و  معدن  صنعت،  کل  اداره  داد:  ادامه  وی 
خراسان رضوی به عنوان کمیته نظارت و تنظیم بازار فعالیت می کند که در این راستا 
هدفمند شدن  باعث  آنها  مشترک  اقدام  و  فعال  نظارتی  در حوزه  اجرایی  دستگاه   ۱۴

بازرسی ها شد.
رجبی گفت: در طرح ویژه نظارتی دهه پایانی ماه صفر با استقرار ۱۲ ایستگاه بازرسی و 
دریافت شکایات در مشهد و نظارت بر چهار محور منتهی به مشهد، ۱۸ هزار و ۹۲۹ مورد 
بازرسی از سطح بازار استان توسط دستگاه های اجرایی از ۱۱ تا ۳۱ شهریور ماه انجام 
شد که منجر به تشکیل ۲ هزار و ۸۷۲ پرونده تخلف به ارزش ۶۷۰ میلیارد ریال گردید.

وی افزود: در این مدت ۵۹۲ مورد شکایت مردمی در ایستگاه های بازرسی دریافت شد 
که از این محل ۱۷ میلیارد ریال به شاکیان برگشت داده شد.

مدیر کل صنعت، معدن و تجارت خراسان رضوی گفت: سهم این اداره کل از نظارتهای 
دهه پایانی ماه صفر در استان، انجام پنج هزار و ۷۳۹ مورد بازرسی، تشکیل هزار و ۳۶۲ 
پرونده تخلف به ارزش ۶۵۰ میلیارد ریال، دریافت ۳۲۷ مورد شکایت مردمی و بازگشت 

۱۵ میلیارد ریال وجه به شاکیان بود.
رجبی در تشریح عملکرد ۶ ماهه اداره کل صنعت، معدن و تجارت خراسان رضوی در 
حوزه نظارت و بازرسی در بازار گفت: در این مدت ۴۵ هزار و ۷۸۴ مورد بازرسی از سطح 
بازار استان انجام گرفته که منجر به دریافت پنج هزار و ۶۹۰ مورد گزارش تخلف به ارزش 

۲۰ هزار میلیارد ریال شده است.
وی تعداد پرونده های قاچاق کالای مکشوفه در این مدت در خراسان رضوی را ۳۰۶ 

پرونده به ارزش ۷۴۰ میلیارد ریال طی چهار هزار و ۹۶۹ مورد بازرسی ذکر کرد.

معاون وزیر صمت: افزایش قیمت لاستیک خودرو مشکل 
این صنعت را برطرف نمی کند گزارش

رئیس سازمان بورس گفت: این نگرانی وجود دارد که اگر به فکر توسعه 
حرفه حسابداری نباشیم، حسابداری و گزارشگری مالی از مسیر توسعه 

بازار سرمایه و تامین مالی عقب می افتد.
به گزارش خبرگزاری مهر، مجید عشقی، رئیس سازمان بورس و اوراق 
سومین  و  ایران  حسابداری  ملی  همایش  یکمین  و  بیست  در  بهادار 
ایران بیان کرد: حرفه حسابداری یکی  المللی حسابداری  همایش بین 
از مبانی اصلی بازار سرمایه است. بازار سرمایه مبتنی بر اطلاعات است. 
اطلاعاتی که در حوزه های مختلف منتشر می شود و مورد استفاده تمامی 
اهتمام جدی  بهادار  اوراق  بورس  لذا سازمان  قرار می گیرد.  نفعان  ذی 
توجه  با  دارد.  شرکت ها  رویدادهای  گزارشگری  نحوه  و  افشا  نحوه  در 
بازار  روزافزون حساسیت  افزایش  یکی  اهمیت؛  با  جنبه  دو  از  آنکه  به 
سرمایه به دلیل گستردگی و تعدد حضور سرمایه گذاران در این بازار و 
نیز حضور شرکت های بزرگ در این بازار؛ این نگرانی وجود دارد که اگر 

چنین همایش هایی برگزار نشده و به فکر توسعه حرفه حسابداری نباشیم، 
مالی  تأمین  و  بازار سرمایه  توسعه  از مسیر  مالی  گزارشگری  و  حسابداری 

عقب می افتد.
وی افزود: موضوع اصلی این همایش آینده پژوهی است و باید به فکر آینده 
و گزارش های  مالی  بررسی صورت های  به  بحث حسابداری  معمولاً  باشیم. 
دوره های مالی گذشته می پردازد و این صورت های مالی هم معمولاً با تأخیر 
منتشر می شود؛ اما آنچه برای سرمایه گذار، سیاست گذاران و دستگاه های 
نظارتی حائز اهمیت است، صرفاً با بررسی صورت های مالی گذشته شرکت ها 
محقق نمی گردد. در حوزه های مربوط به حرفه حسابداری در حال حاضر با 
چند تغییر عمده در بازار سرمایه مواجه هستیم. یکی بحث داده های بسیار 
این  نمی توان  قطعاً  حسابرسی  و  حسابداری  سنتی  روش های  با  که  کلان 
داده های کلان را جمع بندی و گزارشگری کرد. لذا لازم است خودمان را به 

ابزاری مجهز کنیم تا بتوانیم از داده های کلان استفاده کنیم.
مصنوعی  هوش  بدون  سرمایه  بازار  بر  نظارت  کرد:  اظهار  ادامه  در  عشقی 
امکان پذیر نیست. در حال حاضر به صورت روزانه بالغ بر ۳۰۰_ ۴۰۰ هزار 
نفر در بازار معامله می کنند که در روزهای اوج تعداد معامله گران به ۷۰۰ 
میلیون  دو  به  نیز  روزانه  معاملات  تعداد  همچنین  می رسد.  هم  نفر  هزار 
مصنوعی  هوش  بدون  معاملات  از  حجم  این  بر  نظارت  می رسد.  معامله 
ارائه دهنده خدمات  توسط شرکت های  نیست. هوش مصنوعی  امکان پذیر 

مالی هم استفاده می شود.
افزود: در حرفه حسابداری هم ما ناچار هستیم که از هوش مصنوعی  وی 
استفاده کنیم. نمی توان بدون هوش مصنوعی با این حجم از داده جوابگوی 
نیاز این حجم از ذی نفعان بود. بحث مکانیزم حسابداری چند وقتی است که 
مطرح شده و به جای خوبی هم رسیده است. باید به این سمت برویم که 
در سایه ارتباط با سایر کشورهای دنیا استانداردهای حسابداری را هم ارتقا 
امیدواریم  کنیم.  پذیرتر  تحلیل  را  حسابداری  گزارش های  بتوانیم  و  دهیم 
به صورت جدی  مورد هم  این  زودی  به  ذیربط  و مجاری  اساتید  با کمک 

پیگیری شود.
رئیس سازمان بورس ادامه داد: یکی دیگر از بحث های محوری این همایش 
را  پایداری  گزارشگری  بحث  است. سال گذشته  پایداری  گزارشگری  بحث 
برای  الزاماتی  و در دستورالعمل حاکمیت شرکتی  بردیم  تا حدودی پیش 
انتشار گزارش های پایداری داشتیم؛ اما کافی نیست و باید به مرور بحث های 
مربوط به گزارشگری پایداری را با تسهیل بیشتری داشته باشیم. شاید به 
دلیل تعدد مشکلات توجه به بحث گزارشگری پایداری در شرکت ها پایین 
است؛ اما اگر به این مهم توجه کافی را نداشته باشیم در آینده نزدیک دچار 

مشکل جدی خواهیم شد.

کارها  و  تاب آوری کسب  بحث  که مطرح شده  دیگری  بحث  عشقی گفت: 
است. تاب آوری کسب و کارها ابعاد مختلفی دارد؛ اما نحوه گزارشگری مالی 
ما نقش بسیار مهمی در تاب آوری کسب و کارها دارد چرا که وقتی سیاست 
گذاران یا حتی سرمایه گذاران بخواهند تصمیمی اتخاذ کنند، این تصمیم بر 
اساس همین صورت ها و گزارش های مالی اتخاذ خواهد شد. در حال حاضر 
نحوه گزارشگری مالی ما چه در مورد صورت های مالی شرکت ها و چه در 
را  واقعی شرکت ها  است که چهره  نحوی  به  مورد عملکرد هیئت مدیره ها 
نشان نمی دهد. ما باید مراقب تقسیم سودهای موهوم در شرکت ها باشیم. در 
حال حاضر تمامی اعداد مندرج در صورت های مالی و حتی سود شرکت ها 
فعال  سرمایه  بازار  در  حاضر  حال  در  که  شرکت هایی  اکثر  است.  تاریخی 
هستند و سود شناسایی می کنند مربوط به چند دهه قبل هستند و ارزش 
دارایی آنها به روز نیست. استهلاک این شرکت ها بر اساس ارزش دارایی چند 
سال قبل در صورت های مالی نمایان می شود؛ حال آنکه جایگزینی همان 
دارایی نیازمند هزینه سنگینی است. نحوه گزارشگری مالی شرکت ها باید به 
گونه ای باشد که وضعیت واقعی شرکت ها را نشان دهد و تداوم وضعیت فعلی 
منجر می شود در ۳_۴ سال آینده شرکت ها دچار مشکل جدی شوند. لذا از 
این بعد نحوه گزارشگری مالی شرکت ها بسیار حائز اهمیت است و امیدوارم 

بتوانیم در این مسیر هم کاری کنیم.
وی اضافه کرد: البته استانداردها هم باید مورد بازنگری قرار گیرد که به دلیل 
بعضی ملاحظات این کار انجام نشده و این موضوع در بلند مدت شرکت ها 
را دچار مشکل جدی خواهد کرد. موضوع دیگر، بحث ریسک است. هنوز 
جایگاه درستی بر گزارشگری ریسک شرکت ها نداریم. با وجود اقدامات انجام 
شده، این حوزه هم نیازمند کار بسیار جدی است. تعداد نهادهای مالی فعال 
در بازار سرمایه به بیش از ۱۰۰۰ نهاد رسیده و این ۱۰۰۰ نهاد مالی تقریباً 
مبنای مشخصی برای گزارشگری ریسک ندارند. به رغم تأثیر این نهادهای 
مالی در تأمین مالی بنگاه های اقتصادی و میزان دارایی تحت مدیریت شان، 
ریسک این ها سنجش و مدیریت نمی شود. یکی از اقدامات ضروری این است 
که مسائل و مباحث مربوط به ریسک نهادهای مالی را به درستی شناسایی 
و تبیین شده و نحوه مواجهه با این ریسک ها طراحی و اجرا شود. در این 

موضوع هم قطعاً حسابداری نقش ویژه ای خواهد داشت.
در  از دوستان دعوت می کنم  کرد:  عنوان  در خاتمه  بورس  رئیس سازمان 
انجام دهند و کمک کنند مقوله ریسک در کلیه  این حوزه هم کار جدی 
شرکت ها بالاخص نهادهای مالی گزارشگری و مدیریت شود؛ چرا که دارای 
تحت مدیریت نهادهای مالی رقم حائز اهمیتی است و بالغ بر ۷۰۰ همت 
دارایی تحت مدیریت صندوق ها و بیش از ۱۰۰ همت دارایی تحت مدیریت 
سبدگردان هاست و اگر مباحث مربوط به ریسک به درستی مدیریت نشود 

ممکن است تبعات جبران ناپذیری داشته باشد.

 ضرورت توسعه حرفه حسابداری همپای توسعه
نوشتار بازار سرمایه

از  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
رونمایی دستاوردهای فضایی کشور در 
آینده نزدیک خبر داد و گفت: طی یک 
یا دو ماه آینده آزمایش اولیه کپسول 
فضا  به  فضانورد  اعزام  برای  زیستی 

انجام خواهد شد.
جلسه  حاشیه  در  پور  زارع  عیسی   
خبرنگاران  جمع  در  و  دولت  هیات 
حال  در  مرتب  طور  به  داشت:  اظهار 

و  ثابت  اینترنت  سرعت  تا  هستیم  فعالیت 
همراه افزایش یابد و مردم هر چند با تاخیر 

نتیجه آن را خواهند دید.
وزیر ارتباطات این را هم گفت که گسترش 
فیبر نوری در بیش از ۱۵۰ شهر آغاز شده و 

۷۰ شهر آن به پایان رسیده است.
از ۱۴۰۰ شهر در  افزود: همچنین  پور  زارع 
با  توافق  و  کار  انجام  مقدمات  شهر   ۵۰۰
فراهم شده  مدیریت شهری  و  ها  شهرداری 
زمینه  این  در  خانوار  چهارمیلیون  تقریبا  و 
زیرپوشش شبکه فیبر نوری قرار گرفتند که 
تا پایان سال به حدود هشت میلیون خانوار 

خواهد رسید.
زیر  کامل  طور  به  که  استانی  اولین  وی 
پوشش قرار می گیرد را استان گلستان ذکر 
کرد و افزود: طی یکماه آینده به بهره برداری 

می رسد.
فضایی  دستاوردهای  رونمایی  از  پور  زارع 
کشور که به مرور در این زمینه اطلاع رسانی 
یا  یک  طی  گفت:  و  داد  خبر  شد،  خواهد 
دو ماه آینده آزمایش اولیه کپسول زیستی 
انجام خواهد شد که این کپسول برای اعزام 
فضانورد به فضا است و مراحل اولیه آن در 
حال آزمایش است و امید است در پنج سال 
آینده بتوانیم فضانورد ایرانی در فضا داشته 

باشیم.
نرخ تعرفه اینترنت روستاها با مناطق شهری 

برابر است
فناوری اطلاعات در پاسخ  ارتباطات و  وزیر 
به پرسش خبرنگار دولت ایرنا درباره سرمایه 

اظهار  روستاها  اینترنت  در خصوص  گذاری 
کرد: ۸ تا ۹ میلیارد تومان در روستاها سرمایه 
گذاری کردیم تا دسترسی روستاهای بالای 
افزایش  را  پرسرعت  شبکه  به  خانوار   ۲۰

دهیم.
زارع پور افزود: بیش از ۵ هزار روستای جدید 
از ابتدای دولت سیزدهم به اینترنت پرسرعت 
متصل شده و امید است تا پایان سال هیچ 
روستای بالای ۲۰ خانواری نداشته باشیم که 
به اینترنت پرسرعت دسترسی نداشته باشند.

وی افزود: جهت گیری کلی وزارت ارتباطات 
تفاوتی  ما  برای  و روستا  این است که شهر 
تهران  در  فناوری که  و همان  باشد  نداشته 
روستاها  در  را  گیرد  قرار می  استفاده  مورد 

هم توسعه دهیم.
تصریح  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
کرد: حدود ۹۴ درصد روستاهای بالای ۲۰ 
شدند  متصل  پرسرعت  اینترنت  به  خانوار 
دولت سیزدهم ۸۰  ابتدای  در  عدد  این  که 
درصد بود اما در حال حاضر با اتصال ۵ هزار 
روستای جدید به ۹۴ درصد رسیده است و 
تا پایان سال به ۱۰۰ درصد روستاها افزایش 

می یابد.
اینترنت  توسعه  اینکه  به  اشاره  با  پور  زارع 
روستاها در توسعه کسب و کارهای روستایی 
امروز  حال  هر  به  گفت:  دارد،  زیادی  تأثیر 
بسیاری از کسب و کارها بستر فعالیت آنها 
در  ارتباطات  افزایش  و  است  فضای مجازی 
شود؛ ضمن  می  توسعه  به  منجر  جایی  هر 
با  روستایی  اینترنت  های  تعرفه  نرخ  اینکه 

سایر مناطق فرقی ندارد.

زارع پور: آزمایش اولیه کپسول زیستی 
برای اعزام فضانورد به زودی انجام می شود خبر
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